
                                                                            JIB: 4403687100001;  MB:11113478                           
                                                                             ŽR: 555-000-00112905-27 Nova Banka Bijeljina 
                                                                                                                     Telefon:/fax 055/240-421 
                                                                                                 e-mail: snaga.naroda14@gmail.com 
                                                                                                 sajt:     www........ 

                                                          

Manifest „SNAGE NARODA” 
Izbori 2014. 

Dr sci.  Radojka Praštalo 
 

UVOD 
 
Da li vam se čini da nas netko stalno progoni i uništava? Ili mislite da su se sve ove nesreće 
kroz stoljeća, a naročito zadnjih 150 godina sručile na nas Balkance/Dinarce sasvim 
slučajno? 
Da li uvi]ate da je kod nas,  na svakom koraku, do savršenstva realizovana tvrdnja   Michaela 
Ellnera:  

„Pogledajte  nas samo. Sve je postavljeno naopako, sve je izokrenuto. Liječnici 
uništavaju zdravlje, pravnici uništavaju pravdu, univerziteti  uništavaju 
znanje, državne vlasti uništavaju slobodu,  javni  mediji uništavaju 
informacije, a  
religije uništavaju  duhovnost.“ 
 
Prava zemlja Budalija (tj.Schilde)! 
 
Da li vjerujete da je to sve SLUČAJNO? Ja već odavno sumnjam u slučajnost tih pojava, 
naročito od kad sam počela da pomnije sagledavam  njihove  razmjere  i  otkad sam počela da 
zbrajam  njihove posljedice  na stanovništvo Balkana.  Te posljedice, odnosno rezultate  
namjernog  uništavanja balkanskog  stanovništva,  danas ne vidi samo onaj koji neće to 
da vidi!  

Jednostavno rečeno, to sve što nam se dešava NIJE SLUČAJNO, već je precizno 
isplanirano i  izrežirano. I ova ekonomska  kriza, koja nesposobnim političarima služi 
kao alibi za nečinjenje ( Dobra prelja i na lošem vretenu zna dobro ptesti!) , je pomno 
planirana. U krizi uvek neko dobija, a neko gubi. Međutim, u ovom slučaju postoji neko ko  
stotinama godina unazad stalno dobija. To je „Familija“, tj.  13 porodica koje upravljaju 
svijetom već stotinama godina unazad. Oni prave krize, izazivaju svetske ratove, 
finansiraju sve zaraćene strane, šalju desetine miliona ljudi u smrt i stradanja, samo da 
bi ostavrili svoje paklene planove. Koji su to planovi? Uvek isti- postati gospodar svijeta! 
Doduše,  nikome to u istoriji ljudsog roda nije uspelo, ali psihopate **iz Familije se nadaju 
da će baš njima to uspjeti, pa  su  spremne da sve učine da  bi potpuno ovladali  planetom. Iz 
tog razloga su izmišljeni i internet, kompjuteri, mobilni telefoni fejsbuk i sve društvene mreže 
koje su nastale odlukom Familije, kao pomoćna  

_________**psihopate-psihopate uopće nemaju osjećaj  empatije, imaju potpuni nedostatak savjesti i 
osjećaja žali bez obzira koliko psihički i/ili fizički devastiraju ljude s kojima dođu u doticaj, bezbrižno 
gaze sve regule i zakone jer ne razaznaju što je dobro, a što je loše.” (Black XIII) 

 

sredstva za robotizaciju čitave planete ( kao Obama!). Veliki brat sa vrha piramide hoće 
svojim kiklopskim okom sve da posmatra i kontroliše. Oni su perverzne psihopate koji su 
zacrtali da na planeti ostane da  živi svega jedna milijarda ljudi  ( ostali su beskorisne 
izjelice)i njihova namjera je da   preuzmu vlasništva  svih država. Zato ih na razne načine  
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prisiljavaju da se enormno zadužuju pozajmljujući im tzv. „fiat“ novac ( tj. papirnate 
novčanice bez zlatne podloge)  koji oni moraju vraćati iz realnih izvora ( proizvoda i sirovina) 
i tjerajući ih tako u bankrot. 

Grčka je prva bankrotirala i dužna je 360 milijardi evra, Španija 950 milijardi evra, Italija 
1920 milijardi evra, Francuska 2.300 milijardi evra, Njemačka 7.000 milijardi evra ,Velika 
Britanija  9.000 milijardi evra i SAD 220.000 milijardi dolara.To su astronomski dugovi 
koji ne mogu da se vrate. Ali, pitaju neuki ljudi, kome se duguje? Jasno je da građani, 
privreda i država duguju bankama. Međutim, i banke su u dugu. Kome duguju banke? 
Banke duguju evre ECB-u , evropskaoj  centralnoj  bankci, a dolare FED-u,  federalnim 
američkim rezervama, privatnoj štampariji dolara bez  zlatnog pokrića!   

„Familija“ danas posjeduje dugove čitavog svijeta i te dugove, koji su nastali lažnim 
štampanjem para, oni hoće da pretvore u konkretnu imovinu. Sada su države na udaru da 
postanu vlasništvo Familije.  Familija je  potpuno poludjela!  

Zbog lakomosti „familije“ ponovo smo upali u totalitarizma-neofašizam i sada čovječanstvo 
mora ponovo da ustaje u odbranu demokratije, slobode i republikanske ideje!  

I sada dolazi  ključno pitanje – šta mi  da radimo.? Istorija nam mora biti učiteljica života. 
Ne smemo da ponovimo tragične greške iz prošlosti. Zato predlažem da – ništa ne radimo 
osim  da se brinemo za  naš državni i nacionalni interes. Treba da se sklonimo sa 
svih svjetskih dešavanja. Treba da primjenimo državni, nacionalni ekonomski program  koji 
nudi SNAGA NARODA na čelu sa dr Aleksom Milojevićem i da ga realizujemo u cilju 
našeg opstanka!  

Treba da budemo mudri i proračunati. Treba da se posvetimo sebi. Mnogo smo  stradali za 
interese velikih sila. Ne trebaju nam nova velika stradanja.  

                                                                         “ 
Na prvoj Tribini stranke “Snaga naroda” u Banjaluci, javio se jedan stariji čovjek i rekao: “ 
Ja imam 79 godina i vjerovatno se pitate što ću ja ovdje. Došao sam zato što me je sramota 
od mojih petero unučadi kakvu im državu i društvo ostavljam! Došao sam da pitam mogu li 
ikako da pomognem i što treba da uradim da ne bi bilo tako, ako sam  to propustio da uradim 
u prethodnom periodu. Spreman sam da dam sve od sebe što mogu.” Da li je  i Vas sramota?  
Ugledajte se u njega!  On je, nažalost, jedan od rijetkih koji ne žmuri na zlo  koje je 
rasprostranjeno svuda oko nas. Većina ih, nažalost, žmuri!  

 
Žmureći tako na ono što nam se dešava desetljećima i stoljećima, davno je pređen “rubikon” 
do kog smo se još mogli osvijestiti i spriječiti daljnje uništavanje, ali nismo. Zato je situacija 
danas takva da se mnogima od nas čini da smo uništeni do te mjere da nam više spasa 
nema!  Tim više što nemamo elitu  ( ili bar tako izgleda!) koja bi trebala da nas vodi  u tom 
spašavanju, već  na njenom  mjestu se  u kontinuitetu nalaze lumpen”intelektualci” izdajnici  
svog roda i svoje domovine kojima je važnije da se dodvore svom inostranim “šefovima” 
koji nas sve skupa  uništavaju, nego da rade za dobrobit svog naroda i za njegov 
opstanak,  pri tom potpuno nesvjesni činjenice da time sjeku granu na kojoj i oni sami sjede! 
Jer, kad ih i ti  inostrani “šefovi” iskoriste kao svoje “korisne idiote”, pustit će ih niz vodu 
čega oni nisu svjesni, a  to nam jasno govori o tome koliki im je radijus mozga!  Oni misle da 
će ogromnim novcem pokradenim od svog naroda i svoje domovine moći započeti novi 
život negdje drugdje, ne znajući da je taj novac vrlo nesiguran jer nema zlatnu podlogu, 
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pa već sutra može postati bezvrijedni papir! Ništa sigurnije nisu ni nekretnine: pogledajte 
kako ih otimaju Srbima na Kosmetu,  u Hrvatskoj, u FBiH  itd.  
Sve  izgleda kao da  nema svrhe više se  ni boriti za spas ovog naroda jer je mnogo više onih 
koji rade  na  njegovom uništavanju nego  onih koji rade na njegovom spašavanju, a i 
sam narod ne pokazuje nimalo volje i želje da se spašava ili da bar podrži one koji 
pokušavaju da ga spase! Napritiv,  svojim ćutanjem glasanjem ili neizlaskom na izbore  
oni podržavaju upravo one koji ih uništavaju!.... Šta je to? Neznanje? Kršćanski 
mazohizam? Sveopšta IZDAJA samoga sebe? 
 
Ali, “treba se boriti i kad je beznadežno”, govorio je  filozof i pisac Artur 
Kestler. 
 
To upravo radimo mi iz SNAGE NARODA. Mi želimo pokazati da se kroz jedan dobar i 
konzistentan EKONOMSKI PROGRAM može zaustaviti daljnje propadanje ove države 
i ovog naroda i čak obrnuti trend propadanja u trend napretka! 
 
A da li ćemo  uspjeti u toj borbi, zavisi samo od  građana ove zemlje  sa pravom 
glasa! Samo ako nam date dovoljan broj glasova  moći ćemo provesti  ovaj 
EKONOMSKI PROGRAM dr Alekse Milojevića i preokrenuti sadašnji  trend 
propadanja u trend napredovanja. 
  
Inače nećemo moći, ako budemo dobili premalo glasova i imali premalo delegata u Narodnoj 
skupštini,  jer ćemo biti spriječeni ucjenama  i nasiljem onih istih koji su vas doveli u ovaj 
bezdan ako im vi, iz potpuno nerazumnih razloga, opet date svoj glas! Ili, ako ne izađete 
na izbore i omogućite im da vam ukradu glas i  po četvrti put se ISTI  dokopaju vlasti! 
  
Tako je propala Srbija! Birači su glasali za “tadiće”, “dinkiće”, “dačiće”, “vučiće“  i slične, 
dok  jedini pravi patriota i intelektualac, Vojislav Koštunica nikad nije dobio dovoljan broj 
glasova da bi njegova patriotska opcija dominirala i mogla sprovesti svoj program spasa 
Srbije!  
Također, najveći ekonomista Srbije, veliki patriota i intelaktualac svjetskog kalibra Branko 
Dragaš, koji  već više od 25 godina nudi svoj EKONOMSKI PROGRAM i uopšte program 
za oporavak Srbije, je decenijama NAJZABRANJENIJI  INTELEKTUALAC u SRBIJI, 
koji se NIKAD nije mogao pojaviti na tzv. JAVNOM servisu RTS ( koji plaća narod), a 
kamoli da je mogao uticati na odluke vlasti! Svi  “tadići”, “dinkići”, “dačići”, 
“vučići“  i slični bježe od njegovog ekonomskog programa oporavka Srbije 
kao vrag od krsta, baš kao što je slučaj i sa ekonomskim programom dr 
Alekse Milojevića u Republici Srpskoj!  
Zato nije čudo što je Branko Dragaš na svom sajtu objavio ovaj VAPAJ svom narodu, koji se 
u potpunosti može primjeniti i za stanovništvo Republike Srpske:   

PREŽIVLJAVANJE  8. jul 2014.    

Opšta apatija je zahvatila društvo. Beznađe. Mrzovolja. Ljudi su izgubili poverenje u sve. Ne 
veruju više nikome. Ljudima se čini da nema izlaza iz ove naše nesreće.  

Kada razgovarte sa vašom okolinom, ostajete usamljeni. Ona ne želi da vas sluša. Ona ne 
prihvata vaše ideje da nisu svi ljudi zli, pokvareni i nesposobni. Ona ne želi da čuje vaše 
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predloge. Ne veruje u mogućnost bilo kakvih promena na bolje. Ne veruje da može da bude 
bolje. Prepušta se letargiji. Pušta da je svakodnevnica omami. Predaje se političkom ološu 
na milost i nemilost. 

Ljudi smatraju da je najvažnije da nekako prežive. Nekako da preguraju dan. Nekako da 
plate nagomilane račune. Neka ima šta da se pojede danas. Sutra ćemo videti. Sutra je 
daleko. Između danas i sutra je blagorodna noć. Umirujući san. Bekstvo od stvarnosti. Mir i 
spokoj.  

Jutro je turobno. Teško. Mučno. Buđenje nam donosi sve nevolje. Počinje dnevni rat sa 
problemima. Stidimo se svog položaja. Nema posla. Nema para. Nema volje. Krijemo 
poglede pred decom. Sramota nas je što ne možemo više da im pružimo. Krpimo zakrpe 
života. Sabiramo račune života. Nekoliko puta proveravamo. Ne možemo da verujemo koliko 
smo života potrošili. Gde se potroši taj naš život? Sve prolazi kroz kanalizaciju. Nestaje.  
Samo su računi stalni i  redovni. U našem neredovnom životu samo su  troškovi  redovni. 

Preživljavamo. Preživamo. Iste prazne priče. 

Gledaj sebe! Baš te briga za druge! Nađi vezu! Neka te zaposle u državi! Učlani se u 
stranku! Imaćeš platu! Muljaj i petljaj! Tako svi rade! Ne budi lud! Za ideale ginu budale! 
Uzmi život! Ceo! Sada! Odmah! Nema čekanja! Uživaj u životu! Uspeh je da uživaš! 
Provodi se! Udiši punim plućima! Uspeh je da budeš među pobednicima. Pobednici su 
snalažljivi. Vešti. Lukavi. Špekulanti. Gubitnici su idealisti. Beži od gubitnika. Oni su zaraza. 
Pošast. 

Ali, do kada tako? 

Ekonomska analiza pokazuje da, ukoliko sve ostane kako je danas, nema boljeg života ni za 
narednih sto godina. (Stope rasta od 0,5-1% godišnje ne mogu da nam donesu spas). 
Naše deca i njihova deca i njihova deca su osuđena na siromaštvo.To je matematika. Nema 
ideologije. Ako ništa ne učinimo, osudili smo naša naredna i buduća  pokolenja na ropstvo! 

Zašto?Zato što smo lenji duhom. Pristajemo da nas ponižavaju bitange. Probisveti i 
secikese. Manijaci i ludaci. Oni da nam određuju sudbinu? Nama i našoj deci i njihovoj 
deci i njihovoj deci? Te nesposobne političke sline, zar oni da nas trajno vežu u ropstvo? 

Probudi se! Probudi se, rode moj! 

Probudi se , građanine! Probudi se, prijatelju u nevolji! 

Ustanimo protiv nametnutog totalitarizma primitivaca, lenjivaca, ološa i neznalica. Oni su 
uzrok naše propasti. Njih moramo da pobedimo i pokorimo. Njih treba da stavimo tamo gde 
im je mesto u društvu. Ne mogu oni da vode državu. Najbolji među nama moraju da 
preuzmu upravljanje državom. Najbolji koji su spremni da se žrtvuju za zajednicu. Ljudi 
duha koji nose zajednicu u sebi. Nemamo izbora. Moramo da se pobunimo. To je jedino što 
nam je još preostalo...  

Preživljavanje je tiho umiranje. Ustani, čoveče!Carstvo slobode neka pokida lance 
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robova. 

 Branko Dragaš , Beograd, 02.07.2014 

Kao što vidite, ovo u potpunosti  važi i za Republiku Srpsku, jer i mi već decenijama JEDVA 
PREŽIVLJAVAMO i sve nas je manje i manje..... 

                                                              II 

     I  REPUBLIKA  SRPSKA  JE  U  ISTOJ  (ILI  GOROJ) 

                   SITUACIJI „PREŽIVLJAVANJA“ 

Poslije okončanja rata  ekonomista dr Aleksa Milojević napravio je program za 
privatizaciju/tranziciju na bazi RASPODJELE dionica  koji je trebao  iznjedriti akcionarstvo 
kao najsavremeniji i najefikasniji oblik vlasništva, gdje bismo svi mi bili vlasnici izvjesnog 
broja dionica.  Uskoro nakon što se privatizovao tercijarni sektor   i trebalo se preći na veće 
privredne subjekte, stranci, tj. naši okupatori su shvatili da bi oni mogli ostati bez ratnog 
plijena koji je i bio svrha  iniciranja rata na ovim prostorima, pa su raznim mahinacijama 
u koje su bili uključeni čak i tenkovi,  preko noći, doveli na vlast Milorada Dodika koji 
uopće nije imao podršku od naroda ( njegova stranka imala 2 delegata u skupštini) i naredili 
mu da prekine  započetu privatizaciju. To je on i učinio, jer bez njih nikad ne bi došao na 
vlast! Nakon toga on je po zadatku naturio privatizaciju PRODAJE u četiri oka, koja je 
izvor svih potonjih pljački i sunovrata  ovog naroda i ovog entiteta. Upravo tada   je 
otpočela kriminalna privatizacija kojom su stotine hiljada radnika bukvalno ISTJERANE na 
ulicu, a privreda je potpuno uništena! I ne samo to!  
Niije sva šteta Dodikove privatizacije  samo materijalno razaranje, pljačka privrede i 
industrije koja je izgrađivana 50 godina. Naravno,  materijalna šteta je neizmerna i teško 
nadoknadiva, ali  podjednako velika štata je nanesena u duhovnoj sferi.  Ne postoje više 
nikakve ljduska prava, narod  je pretvoren  u  obespravljanu gomilu, izbrisane su sve 
vjekovina stvarane 
opšteljudske vrijednosti, uništen je i do kraja degrdiran moral i povjerenje  ljudi u 
državu, te   mogućnost organizovanja života i uticaja na sopstvenu sudbunu.  
Potuno je razoren sistem vrijednosti  u svim oblastima života i rada. Za privatnika  ne 
postoji nište osim njegove pohlepe i pljačke,  čovjek je slijepo oruđe i sredstvo u njegovim 
rukama, a njegov krajnju cilj opravdava sva moguća sredstva. Ta i takva privatizacija je 
direktno stvorila korupciju i organizovani kriminal neviđenih razmjera. Korupcije je 
sastavni dio privatizacije. 
Dalje, privatizacijom su u najvećoj mjeri uništeni  međuljudski odnosi, stvoreni 
antagonizmi, nepravda  i mržnja među ljudima, kao posljedica svega toga. Čovjek je čovjeku 
postao vuk.  Vučji zakoni života su proizovod našeg sadašnjeg privatnog privednog sistema.  
Uništene su i pogašane sve duhonve vrijednsoti, jer  obrazovanje je stradalo paralelno sa 
propašću privede i pretvoreno je  u kolonijlano obrazovanje za robovanje budućih generacija 
"stranim investitorima" i okupatorima. Stvoren je obrazovni  sistem koji stvara zombije i 
buduće robove, a ne stručnjake i intelektualce koji će moći ponoviti uspjehe nekadašnjeg 
Energoprojekta i Energoinvesta. Pored toga što su potpuno uništeni obrazovanje i nauka, 
ne treba ni spominjati i  uništenje  istinske umjetnosti, književosti i filozofije, što je sve 
ismijano i pogaženo „džipovima“ sa zatamljenim staklima!  
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Sve je to posljedica  toga što je Dodik   dozvolio da se primjeni neoliberalni koncept i 
nametne šok-terapija, da se izvrši operacija bez anastezije, koja je bila primenjena u 
mnogim zemljama od strane čikaških momaka, zaduženih za ekonomsko ubijanje 
nacionalne privrede po nalogu „familije“,  dok su za izvršioce dovedeni  mediokriteti 
koji su, bez dana radnog iskustva na tržištu i u privredi, zbog vlastitih interesa, 
sprovodili ovaj štetan nametnuti koncept.  

A Dodik je to MORAO da uradi  kako bi se odužio onima koji su ga „instalirali“ na vlast ! 

Zato smo, poslije ratne trageije, doživjeli još i ovu u kojoj nam je uništena sva 
privreda i društvo.   

Kao što  je  Zoran Đinđić u Srbiji, tako je i  Milorad Dodik u Republici Srpskoj  imao 
jedinstvenu istorijsku priliku da izvrši  preobražaj Republike Srpske, ali on se odlučio da 
radi za one koji su ga doveli na vlast, a ne za svoj narod, jer je kao i Đinđić bio  istorijski 
nezreo, politički neozbiljan, potpuni diletant, egocentričan, tašt, bezosećajan, nije 
dorastao ulozi  državnika  nego političkog  špekulanta  koji je proizveo  sav ovaj   
današnji  politički ološ,  koji je zauzeo pozicije na kojima su trebali sjediti NAJBOLJI, 
tj. naša ELITA! –kaže Branko Dragaš.  

Sav taj ološ  ne razumije kako funkcioniše savremeni svijet i nama je hitno potrebna nova 
politička ideja i novi ljudi, da bismo  bili u stanju da radikalno promijenimo sadašnje stanje 
označeno kao neoliberalni koncept,  opisan sljedećim:   

Suština neoliberalnog koncepta je bila  u tome – da oni koji su bogati postanu još 
bogatiji, a oni koji su siromašni postanu još siromašniji. Taj neoliberalni koncept se 
sprovodio primjenom sljedećih mjera : nagla spoljnotrgovinska liberalizacija, divlja i 
banditska privatizacija, nasilna stabilizacija deviznog kursa, uništavanje domaćeg 
bankarstva, zavisnost Narodne banke koja je radila pod direktivom MMF-a, kontrola 
medija i debilizacija javnog mnjenja, podsticanje korupcije zaštitom političkog ološa na 
vlasti koji je služio interesima multinacionalnih kompanija i podrška odabranim 
plaćenim slugama u nevladinim organizacijama, koji rade na uništavanju nacionalnog 
identiteta, na kulturnoj kontaminaciji tradicionalnih vrednosti i razaranju svih 
slobodarskih ideja koje treba da omoguće razvoj demokratije i pobjedu republikanskih 
načela. 

Zbog toga smo i mi kao i Srbija danas doživjeli bankrot i upali   u dužničko ropstv, što će 
se još kratko vrijeme moći prikrivati podizanjem enormnih kredita koje NIKAD nećemo moći 
vratiti, pa nije isključeno da ćemo morati  za  hipoteku davati dio po dio naše domovine dok 
nas  potpuno ne učine APATRIDIMA i ne protjeraju sa ovih prostora! 

Ako se narod  ipak još stigne osvijestiti, bar na ovim izborima, možda će nova vlast ( ako 
uistinu bude NOVA,  a ne reciklirana!) stići da  pohapsi vinovnike ove sveopšte narodne 
tragedije  i   sudi im  za veleizdaju države, da im se konfiskuje sva imovina, da budu 
osuđeni na dugogodišnju robiju kao primer ostalim političarima koji budu ubuduće 
ovako upravljali državom. 

 Duboko se nadam da će  svi  ovi današnji i dosadašnji   političari,   na ovim izborima,  biti 
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bačeni na smetlište istorije,  gdje im je i  mjesto. 

Zato nam se u ovo predizborno vrijeme nameće niz logičnih pitanja : 

Postavlja se pitanje –kako dalje? Imali nam spasa? Ko će nas spasiti? Šta da radimo? Imamo 
li ljude? Odgovor je jednostavan –još uvijek ima  rejšenja, a time i nade.   Ali, ne još zadugo.  

Treba nam novi državni, nacionalni i ekonomski koncept i novi ljudi. Imamo i 

program i ljude. Te nove  ljude trebamo da  dovedemo na vlast, a to 
mogu uraditi samo građani ako masovno izađu na izbore i 
takvima daju svoj glas.  To je jedini način da se spasimo. 

Moramo da dobijemo prosvjećenu nacionalnu elitu koja će da razumije istorijske tokove, 
koja će da radi i da se žrtvuje  za dobrobit našeg stanovništva. Treba nam moderna 
politička elita, koja je okretna, vješta, pragmatična, koja zna da trguje i da se nagađa, koja će 
vratiti moral u politiku, a rad u ekonomiju, koja će nas  izbaviti  iz sadašnje tragične 
situacije.. 

Da li mi danas imamo takvu političku elitu ? Na vlasti i u opoziciji je nema. Ta nova elita 
narasta iz utrobe samoga naroda. Duboko vjerujemo da ima spasa za našu državu i naš 
narod, ali moramo svi da učestvujemo u sveopštem preobražaju. Neka svatko obavi svoj 
dio dužnosti, ugledavajući se na Miodraga Novakovića, Aleksu Milojevića, Branka 
Dragaša..... 

Ali, nema nikoga da to čuje... čini se da je narod  začepio oba uha.... 
 
Zato nam je država/entitet  potpuno propala,  očerupana i uništena..... 
 
Situacija je do te mjere vidljiva, da je samo ne vide oni kojih se to najviše tiče: naše 
stanovništvo! Čak je nekidan i japanski ambasador  u BH g. Hideo Jamazaki, bez 
obzira na odmjerenu japansku diolomatiju,  izjavio:   
 
- da su BH političari korumpirana i bezobzirna kasta  koja vodi računa samo o vlastitim 
interesima, oglušujući se na potrebe stanovništva, te da iz tog razloga  njegova zemlja, bez 
obzira na dobru volju, ubuduće neće olako financijski pomagati BH, jer se pomoć 
neracionalno koristi i rasipa. Također je rakao da sredstva za poplavljene nipošto neće ići 
preko posredovanja BH vlasti, jer bi tada veći dio pomoći završio u džepovima 
političara. Zamjerio im je veliko rasipništvo i rekao da u Japanu samo premijer ima pravo 
na pratnju, a ovdje gotovo svako  tko je u politici! Na kraju im je poručio da bi bilo bolje da 
su svoju energiju usmjerili na poboljšavanje uslova života svojih građana, nego što je 
troše na međusobna optuživanja i sukobe.  
 
Nemojte dozvoliti da tako i ostane.  Zamijenite takve političare mnogo boljima!  Učinite 
sve da se povratimo sa ruba tog bezdana... radi svoje djece, radi opstanka svog naroda, 
radi duga prema slavnim precima! Prepoznajte ljude koji Vam nude UISTINU  SPAS,  
a nemojte više nasjedati na ISTA lažna obećanja      ( otvaranje radnih mjesta (!), borba 
protiv korupcije (!), strane investicije (!), bolje zdravstvo(!), bolje školstvo(!) itd...), i na 
šatru  i falš pjevanje! 
 



ПРИВАТИЗАЦИЈА „ШЕЋЕРАНЕ“ 
 

 8

  

76 300 Бијељина, Кулина Бана 28; е-маил: snaga.naroda14@gmail.com 
 
 

Narodna poslovica kaže: “Samo budalu ISTI pas može ugristi dva  puta!” Budite 
samokritični i zapitajte se KOLIKO PUTA je taj  pas vas ugrizao za ovih zadnjih 20 godina! 
 
Doduše, nismo samo mi Balkanci ( a naročito oni koji su još zadržali svoj srpski 
NEKONVERTOVANI  identitet)  izloženi totalnom genocidu, mada je  u Evropi   najveći 
pritisak baš na nas jer smo se našli  na putu  ka sibirskim prirodnim resursima  
nezajažljivo lakomoj  vatikansko-američko-aškenaskoj  mafiji ili “familiji” kako ih zove 
Branko Dragaš.  koja tamo hita sve većom brzinom.  Uništene su i Afrika i  Južna Amerika, s 
tim da se Južna Amerika počela oporavljati otkad su građani počeli na izborima 
prepoznavati  tko je stvarna ELITA a tko LAŽNA, pa lažnu poslali na smetlište istorije! 
 
To i nama daje neku malu nadu za spas,  ako naši građani također prepoznaju tko je elita, 
a tko kvazielita!  
 
Gledajući   zadnjih 20 godina nebulozne likove naše političke scene koji se rotiraju po 
horizontali kao i njihovi prethodnici iz  propalog  real-socijalističkog režima na koje nas 
neodoljivo i podsjećaju,  stanovništvo je izgubilo svaku nadu da  može biti ikakvog spasa. 
Više ne vjeruje ni u nekog MESIJU.... 
 
Međutim, hoće li biti spasa i opstanka, zavisi samo od stanovništva: ako ono UVIDI da je 
“voda već preko glave” i ako odluči da “izroni” iz nje, spasa može biti! Nije potreban nikakav 
MESIJA! Treba samo  masovno  IZAĆI na izbore   i glasati za   moralno NEOKALJANE 
STRUČNE ljude koji nisu učestovali u uništavanju  stanovništva i  države u zadnjih 20-ak 
godina!  
(Jer, jasno je da  onaj tko je uništio narod i državu sigurno nije sposoban da je spasi!) 
 
 I Ajnštajn je tvrdio:  
 
 „Problem koji je nastao na jednom nivou znanja ne može riješiti sa istim 
takvim nivoom znanja“  
 
Ali, kako ih prepoznati? Lako!  Morate samo biti zainteresovani da ih malo posmatrate. To ne 
smiju biti niti ovi  koji su bili na vlasti zadnjih 9 i više  godine niti oni koji su im bili 
SLABA opozicija! To ne smiju biti ni oni, navodno “novi” reciklirani, koje je sama pozicija 
oformila  sebi kao paravan, svjesna činjenice da je toliko kompromitovana da  na regularan 
način ne može pobijediti na izborima, pa namjerava obmanuti glasače da im preko takvih 
uzme glas, a onda  od njih napravi svoju “NOVU” koaliciju! Naravno, čitava ova ujudurma 
se financira iz kredita koje ćemo MI vraćati.... Od čega? Ako ne budemo imali od čega ( a uz 
ovakvu vlast kakvu smo do sada imali zasigurno nećemo imati od čega), aškenaske banke će 
nam konfiskovati  DOMOVINU, a nas protjerati u izbjeglištvo, gdje ćemo potpuno 
nestati! 
 
Odavno  znamo da su nam SVE institucije zakočene/zarobljene i da nijedna ne vrši svoju 
funkciju. Znamo da su i svi zaposleni u javnom sektoru apsolutno NESLOBODNI i 
ucijenjeni! 
Ali nismo znali da je ta stravična HOBOTNICA zarobila i selo i seljake! To smo saznali u 
toku ove kampanje: Oni koji nisu ucijenjeni od pozicije ili dosadašnje opozicije poslom, 
djecom i sl. ucijenjeni su od ljekara-političara! Nitko se ne usudi prići nekoj NOVOJ  
političkoj opciji  i pojaviti se na njihovoj listi, jer se boji ODMAZDE ljekara koje će 
zasigurno nekad trebati! Takva je situacija u Ribniku, a vjerovatno i na drgim mjestima! 
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Dakle, država nam je potpuno ZAKOČENA korupcijom i kriminalom, narod je apsolutno 
neslobodan  i ne usudi se  da podrži ikog drugog tko bi to promijenio,  iako žude za 
promjenom! 
 
 Znači li to da mi u BH trpimo dvostruku okupaciju: onu vanjsku ZAPADNU koja nas 
uništava na razne načine i ovu UNUTRAŠNJU od političke kriminalno-korupcionaške 
hobotnice koja je svuda pružila svoje pipke i polako ali sigurno nas davi......  
 
Da su naši preci živi, davno bi izbio USTANAK! Ali, oni su većinom  izginuli ne ostavivši 
svoje potomstvo i svoje gene.... 
 
Danas se USTANAK može provesti  i bez oružja: na biračkom mjestu. Imajte bar toliko 
hrabrosti da iza paravana na biračkom mjestu glasate za svoj spas, bez obzira na prisile 
i ucjene koje trpite izvan  tog paravana.... Mozda ćete ih se na taj način osloboditi....... 
 
Svi ovi naši egzodusi koji traju u kontinuitetu, nisu SLUČAJNI! Oni su samo građevni 
elementi jednog  dobro osmišljenog  zločinačkog  plana koji je osmišljen davno, a 
intenziviran je  u predvečerje Berlinskohg kongresa ( 1878.), da bi se kasnije  stalno 
nadograđivao.  U njega su uključeni mnogi koje povezuje interes, u prvom redu materijalni!  
Tu  pojavu ponekad nazivamo ZAVJEROM a njeno postojanje danas  negiraju još samo 
BUDALE i oni koji su u nju uključeni! Evo jednog dijela  tog zavjereničkog plana koji je 
usvojen  između 1953. i 1961.a koji se tiče upravo nas: 
 
      
 
                                                         III 

 

                              ZAVJERA  DA ILI  NE:   
      PLAN  ZA  POGIBIJU  SVIH  PRAVOSLAVNI  SLOVENA 

Алан Далс, директор ЦИА од 1953.  до 1961. године, директива америчким 
службама безбедности под насловом Доктрина америчке борбе против Истока: 

“Рат је завршен, полако ћемо све изградити, и ми ћемо дати све што имамо, сво 
злато, сву материјaлну моћ на магарчење и залуђивање људи. 

Човечији мозак, свест људи склони су променама. Посејемо ли тамо хаос, ми ћемо 
неприметно да им подметнемо лажне вредности и примораћемо их да те вредности и 
прихвате. Како? Ми ћемо наћи истомишљенике, своје савезнике и помоћнике у 
њиховој домовини. Мало по мало, ми ћемо изазивати трагедије и погибије свих 
православних Словена и тако ћемо  неповратно  угасити њихову националну свест. 

Литература, биоскоп и позориште ће прослављати најнижа људска осећања. 
Ми ћемо на сваки начин подржавати оне који буду усађивали у човеков разум култ 
секса, насиља, садизма и издаје – једном речју сваке неморалности. У управљању 
држaвом, ми ћемо изазивати хаос и неред. Неприметно, но активно и постојано, 
помагаћемо деспотизам чиновника, корупцију и непринципијелност. Честитост и 
праведност биће исмевани, никоме неће бити нужни и биће сматрани остатком 
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прошлости. Грубости и наглост, лаж и обмана, пијанство, наркоманија, 
издајништво, шовинизам и непријатељство према народима – све ћемо то 
култивисати у свест људи. 

  Веома мали број људи ће схватити о чему се ради. Али, такве ћемо људе 
ставити у беспомоћан положај, исмевати се са њима, оклеветати их и прогласити 
их отпадницима друштва. Ми ћемо рушити духовне вредности, ву- лгаризовати и 
уништавати основе народне моралности. На такав начин ћемо расклимати 
покољење за покољењем, ловићемо људе у детињству и младалачком добу, увек 
ћемо главну ставку да бацамо на омладину, деморалисати, разврашћивати и 
обешчаћивати је. Ето, тако ћемо ми то да урадимо”. 

Svako od nas mora znati za postojanje takvih planova,  koji se realizuju pred našim očima, i 
mora   im se   suprotstaviti   kako   može i kako zna. Ako ne može nikako drugačije nek 
bar sam to ne podržava i nek upozorava druge na to da ni oni to ne prihvate.....Dakle, 
SABOTIRAJTE im realizaciju tog paklenog plana, a ne podržavajte je kao što to čini naša  
dosadašnja vladajuća KVAZIELITA, služeći im kao njihovi „korisni idioti“! Ne glasajte 
više nipošto za takve iako vam prijete, ucjenjuju vas ili čak ako vam i plate 50 KM i 
pozovu vas pod šatru da vas JEDANPUT nahrane! A i to  je od vaših para..... 

 

 

                                            IV 

                 KAD  JE  POČELO  UNIŠTAVANJE 

        BALKANSKOG/SRPSKOG  STANOVNIŠTVA  

      U periodu prije Berlinskog kongresa (1878.) evropski historičari, uključujući i srpske, 
iznosili su historijske podatke o Balkanu i njegovom stanovništvu na osnovu historijskih 
argumenata i logike zdravog razuma.  A onda  je u “naučnim” kuhinjama Beča osmišljeno 
kako bi ta historija trebalo da izgleda da bi mogla zadovoljiti austrijsko-njemačko-
vatikanske apetite osvajanja Balkana i porobljavanja/uništavanja njegovog stanovništva. 
Iz te “kuhinje” izašla je potpuno naglavačke okrenuta “historija” balkanskog stanovništva, 
zasnovana na tzv.  germanskoj historijskoj školi koju je trebalo naturiti milom ili silom 
najprije vlastima  u Srbiji, a onda i svima ostalima. Ovo naturanje se počelo vršiti desetak 
godina prije održavanja Berlinskog kongresa i predstavljalo je pripremanje terena za 
naturanje unapred osmišljenih odluka tog kongresa, što sve je unijelo veliki haos  u 
srpsku državu, u srpski narod i uopće na Balkan.  
      Tako se desilo da je srpski historičar Miloš Milojević, kao rezultat svojih višedecenijskih 
istraživanja, godine 1872., ne sluteći šta se “iza brda valja”, objavio u Beogradu svoju knjigu 
“Odlomci istorije Srba i srpskih i jugoslovenskih zemalja u Turskoj i Austriji“, to je ta knjiga  
ODMAH bila zabranjena!  Ova zabrana bila je na snazi od tada pa donedavno kad je 
štampan reprint koji se može kupiti u nekim knjižarama. Autor, između ostalog, govori o 
srpskim dinastijama, srpskim vladarima njih 52  prije Nemanjića, dok je nas lažna germanska 
historija učila da su  Nemanjići prvi srpski vladari!  Stefan Nemanja je bio  već  53. srpski 
vladar po redu!  Također, autor iznosi brojne nepobitne dokaze  gdje je sve bio 
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rasprostranjen srpski narod  prije pojave grčke i rimske civilizacije ( od Soče do Crnog 
mora i od Baltika do Sredozemnog mora i  Krita) i navodi čitav niz  toponima  koji imaju 
neko značenje samo na srpskom jeziku, a sreću se u svim dijelovima  Evrope, Azije, Male 
Azije i Sjeverne Afrike, tj u svim područjima gdje su živjeli Srbi. Grad Skadar, koji je 
oduzet Srbima i dat šiptarima (prevod: brđanima!), je 1000 godina bio srpska prestolnica i 
zidali su ga Srbi ( o čemu postoji i pjesma), a ne šiptari/brđani.  
Dakle, mi ( i nekonvertovani i konvertovani Srbi)  smo duboko ukorijenjn narod i naš 
kalendar kaže da je  za nas 7523. godina ( što je starije od jevrejskog i masonskog kalendara). 
Potekli smo iz civilizacije Lepenskog vira i Vinče  i odatle smo se raširili po Evroaziji i 
Africi. O tome govori i poznati rabin, najveći kabalista današnjice  Izak Abravanel,  
stručnjak za geneologiju. On danas živi u Srbiji ( Gamzigrad kod Zaječara) kamo je doselio 
zato što je tu SVE POČELO, kako on kaže! On tvrdi da mi ne znamo svoju pravu historiju.  
Kršćanstvo se maksimalno potrudilo da nas odsječe i od naše historije i od svih dotadašnjih 
znanja, jer jedino tako je moglo naturiti svoje glupe nesuvisle samouništavajuće dogme! 
Nije slučajno što u Istočnoj Srbiji i danas postoji vlaška magija koja predstavlja tipično 
srpsko vještičarstvo  i šamanizam što se u ovim krajevima održalo do danas zahvaljujući 
činjenici  da je ovo stanovništvo to uspjelo sačuvati od uništenja kom je težilo kršćanstvo 
posredstvom   SPC. 
 
Propadanje srpskih zemalja širom ova tri kontinenta otpočelo je naturanjem kršćanstva 
koje je naturano ognjem i mačem. Prije toga Srbi su imali svoju religiju koja je slavila prirodu 
i čovjeka i teško su prihvatali takvu nakaradnu samouništavajuću dogmu kakva je bila 
kršćanstvo, koje je i naturano narodima sa namjerom da se SAMOUNIŠTE! Tad je uslijedilo 
istrebljivanje i konvertovanje Srba širom Evrope, a naročito na teritoriji današnje Njemačke 
koja je gotovo sva bila domovina Lužičkih Srba kojih danas tamo gotovo i da nema, a svi  
stari toponimi na toj teritoriji bili su srpski. Osim što su se morali odreći svoje dotadašnje  
lijepe životne  vjere  i primiti morbidno kršćanstvo, od njih se zahtjevalo da se odreknu i 
svoje narodnosti. Tko nije htio, bio je ubijen! A većina ih nije htjela! Zašto? Zato što je 
kršćanstvo religija smrti, a paganstvo religija života. Zato što    za vrijeme molitve pagani su 
sačuvali ponos i hrabrost, a kršćani moraju pokazati- pokornost i   poniznost. Paganska 
tradicija omogućuje čovjeku da upozna samog sebe i da to iskoristi u svrhu da upravlja 
sa sobom ili čak da ono što je loše kod njega promijeni u dobro.  Tako će postati   
harmoničan i srećan čovjek (današnje buđenje te ideje kroz coaching). Paganski bogovi su 
stvorili ovaj svet, nas, dali nam sposobnost razmišljanja i slobodne volje. Što još možemo 
od bogova tražiti? Problem je u nama što to ne koristimo i dozvolili smo da nam netko/nešto  
blokira i razum i volju! Paganski bogovi su realne kosmičke sile.  
Životna sposobnost svakog naroda zavisi od njegove svijesti.  Drevni Rusi su u svojim 
Bogovima vidjeli  realne i razumne prirodne sile i sebe smatrali dijelom  te prirode.  
Zato je paganstvo REALISTIČNA religija Oni su smatrali da van prirode nema bogoa.  
Dapače, priroda je neposredno ispoljavanje Bogova!  Zato je najprirodniji oblik opštenja 
čovjeka sa Bogom- opštenje sa prirodom.  
Misleći ljudi uglavnom ne prihvataju kršćanstvo. Oni bi se radije vratili prirodi. 
 
 Hiljadu godina   JUDEOKRŠĆANSKO-KOMUNISTIČKOG i „DEMOKRATSKOG“ 
zaluđivanja čovjeka  su  izopačili svijest čovjeka, pa mu u glavi caruje zbrka, haos, laž... 
 
     Najveći Milojevićev „grijeh“ je bio što je on proučavao istoriju na način kao niko prije 
njega u Evropi nije: tragao je po arhivima Pekinga, Moskve, Rima, po arapskim 
bibliotekama, tj.  po mjestima gdje prije njega srpski i evropski historičari nisu, a nije se  
oslonio  SAMO na tada jedinu priznatu i dozvoljenu (!) Bečko-Berlinsku istoriografsku 
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školu poznatu po srbomržnji i falsifikatima sveukupne historije i jedini „dokument“  na 
kom se ta  historija temeljila, a to je navodno djelo cara Porfirogeneta, za što se kasnije 
utvrdilo da je falsifikat vatikanskog klera.   Umjesto toga, on je proučavao sve antičke i 
druge historičare a i sam je   postavio  lingvističke teorije istoriografije, te je   svojom 
knjigom   obezvredio laznu historiju koju nam od tada do danas naturaju u školama i 
dokazao da je priča o navodnom doseljavanju Slovena (Srba) na Balkan čista 
besmislica! To je potkrepio  navođenjem bezbroj neospornih historijskih dokaza među 
kojima su i spiskovi  više stotina srpskih toponima razasutih po Evropi, Aziji pa čak i Africi i 
hiljade srpskih riječi u sanskritskom jeziku i u svim evropskim jezicima. Time je i on potvrdio 
ono što su mnogi svjetski naučnici  i prije njega ustanovili: da je srpski jezik pramajka svih 
evropskih jezika, a po svoj prilici nešto slično vazi i za srpski narod.   
    Milojević je za svaku svoju tvrdnju ostavio dokaz i naveo gdje se on nalazi.  Nažalost, 
od 1872. do danas gotovo ni jedan srpski historičar se nije usudio da provjeri te arhivske 
navode iz straha da ne izgubi  posao i (lažne) akademske titule koje je stekao prepisujući 
lažnu nametnutu historiju svog naroda! To važi i do dandanas! 
 
        Milojević je ostavio još  na hiljade stranica o historiji Srba kojima se izgubio svaki trag!  
Zar je  to blago moglo dopasti ruku nekog idiota koji je to sve uništio!? Milojević  je bio 
pristalica tzv. autohtonističke istorijske škole koja iznosi bezbrojne argumente o  
postojanju Srba na ovim prostorima ( i čak mnogo šire od Male Azije, Krita , Španije, do 
Baltika, Rusije i Kine) o čemu svjedoče mnogi historijski zapisi, arheologija  i postojanje 
srpskih toponima svagdje gdje su nekad živjeli Srbi. Ali, zbog neprijateljskog gledanja 
stranih sila na njegov rad, a i zbog zavedenih i korumpiranih  nekih „srpskih sinova“  koji su 
poslušno slijedili te tuđe mračne moći, Milojević je morao biti skrajnut, zabranjen i 
zaboravljen, a sumnja se da je čak i otrovan jer je naprasno umro 1897. u 57 godini života. 
 
 Tako kod nas završavaju patrioti! To je razlog što smo dospjeli u ovu tragičnu situaciju.  
 
             Od tada je zabranjeno da se „čačka“ po djelima antičkih pisaca i svako 
eventualno istraživanje srpske historije moralo je početi od navodnog djela  bizantskog 
cara Porfirogeneta, koji i nije bio historičar, a čije djelo su falsifikovali vatikanski fratri u 
16. stoljeću  koje je zbog obilja takvih falsifikata prozvano stoljećem falsifikata! Također, 
Srbiji je tada zabranjeno, na osnovu lažnih „argumenata“ i historijskih falsifikata, da uopće 
više baca pogled  na svoje zemlje preko Drine, što je bio i cilj ove kompletne ujudurme koja 
je unijela neviđeni haos na Balkan i učinila ga vječnim „buretom baruta“! 
 
Zato ne vjerujte zvaničnoj historiji jer je LAŽNA već saznajte pravu čitajući knjige Miloša 
Milojevića, Jovana Deretića, Olge Luković Pjanović, Slobodana Jarćevića itd. Samo ISTINA 
će vas osloboditi! 
 
Lažnost te naturene historije potvrđuje i GENETIKA. Danas je već uveliko poznato da je 
dinarski/srpski gen rasprostranjen  po cijeloj Evropi, Aziji i gornjoj polovici Afrike, s 
tim da je najzastupljeniji na Balkanu, gornjem Egiptu ( neke faraonske dinastije su bile 
dinarci!), Saudijskoj  Arabiji, Maloj Azijai, Istočnaoj Kini, dijelovima Japana, Italije, 
Portugala, Korzike, Krete, Sjeverne Irske, Velsa, Maroka, Pakistana, Iraka, Baskiji itd. To se 
poklapa sa teorijom da dinarci potiču sa Balkana i da je koncentracija dinarskih gena najveća 
baš tu, a idući ka sjeveru se smanjuje, mada ne nestaje! To znači da su  i Rumuni i Bugari i 
Hrvati i Muslimani i Crnogorci i Makedonci i Grci i Talijani pretežno dinarci, bas kao i Srbi, 
a da  i Mađari, Nijemci , Česi, Poljaci itd.  imaju značajan procenat dinarskih gena...Nema 
sumnje da će genetika  razotkriti sve laži koje su  politika i Vatikan  instalirali  preko 
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lažne historije... 

                                                                          V 

 KONTINUITET GENOCIDA NAD SRBIMA U XX VIJEKU  
 

Sva ova prethodno opisana ujudurma vezana za falsifikovanje historije Srba je bila pomno 
planirana i ucjenama i prisilama implementirana.U međuvremenu su na srpskim 
teritorijama svoj interes prepoznali osim Austrijanaca, Nijemaca, Vatikana i mnogi 
drugi, a naročito ona perverzna „familija“ o kojoj često govori Branko Dragaš.  Svi  oni  
su za cilj imali postepeno slabljenje  onih Srba koji se nisu htjeli konvertovati u katolike ( 
pa onda u Hrvate) i tako postati poslušne (vatikanske) ovce.  

Ako pokušate  čitati  ( ili pisati!) knjige i tekstove koji nastoje razotkriti istinu u vezi situacije 
u svijetu ili u svojoj domovini, dežurni „korisni idioti“,  izdajnička vlast u čijoj su službi  i 
neupućene  neznalice odmah će vas optužiti za „teoriju zavjere“. A toliko je očigledno, 
da očiglednije ne može biti da  se više ne radi o „teoriji zavjere“ već o ČINJENIČNOJ 
ZAVJERI, tj. o PRAKSI  ZAVJERE! 

Nedavno je u Srbiji izašla knjiga „(Pro)zapadni zločin“ autora Miodraga Novakovića, za 
koju poznati i časni analitičar Aleksandar Pavić kaže: „ Dovoljno je da pročitate samo sadržaj 
ove knjige pa da shvatite da Miodrag Novaković radi ono što bi trebalo da bude državni 
posao koji se radi godinama“.  On dalje kaže: 

 „ To je jedan od vrednih i požrtvovanih ljudi koji su istupili u javnosti tamo gde državni 
predstavnici nisu, a trebalo je, koji su se borili za ISTINU tamo gde država nije umela ili 
htela, koji su istraživali i optuživali tamo gde njihova sopstvena država nije htela ili nije 
smela! Oni su ostavili trajni trag o tom donkihotovskom poduhvatu, trag poput ove knjige, 
koja će  zainteresovane čitaoce informisati, podsetiti na sve vidove neprijateljskog delovanja 
sa kojim se Srbi kao narod suočava u 20. i 21. vijeku – i spolja i iznutra! Od dokaza za 
odgovornost  država Zapada za krvavi raspad SFRJ, čija je kulminacija bilo zločinačko 
NATO bombardovanje SRJ i  varvarskih metoda koje se korištene- u rasponu od 
osiromašebnog uranijuma do otimanja ljudskih organa – pa do unutrašnjih posledica po 
narod i državu , i domaćih aktera koji su saučestovali u razbijanju zemlje, a koji i dandanas, 
nekažnjeno, određuju njenu sudbinu.  

Ova knjiga je izvor znanja, informisanja i samoorijentacije, ali i spomenik. Spomenik 
neznanom srpskom  junaku novog doba, koji odbačen i prezren od lažnih elita, koje su  posle 
80 godina državnog i nacionalnog samozaborava, isplivale na površinu političkog i javnog 
života srpskih zemalja.  Neznanom jinaku koji sam na sebe i svoja pleća, o svom trošku i 
vremenu, preuzima dužnost odbrane otadžbine onako kako zna, ume i može.  Bez uzdanja u 
materijalne nagrade, zemaljsku slavu ili priznanja.  U ime Srbije svojih predaka i svojih 
potomaka, kad mu već nije dozvoljeno da to radi u ime sadašnjih generacija i skoro virtuelne 
Srbije. Dakle, u ime večne Srbije, koja nadilazi sve režima, poretke, promašene ili lažne 
vladare i veličine. Srbije čija praslika stoji pred očima svakog iskrenog rodoljuba. 

Srbija neće propasti, uprkos svih neprijatelja i neprijateljstava sa kojima je suočena, o kojima 
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je u ovoj knjizi reč.  Neće propasti upravo zbog neuništivog duha ljudi poput Miodraga 
Novakovića, koji ne traži ništa da bi se borio za ono ušta veruje i što bezgranično voli.  A 
neka se samo zamisle oni koji mrze Srbiju i oni koji je se boje, šta će biti onda kad  ovakvi 
ljudi i država budu jedno! I to ne samo o Srbiji i onom što ju je snašlo, već i o svetu koji joj je 
to sve proizveo i dalje proizvodi.  

Mnogi normalni ljudi će se zapitati kako je moguće da jedna Srbija, za koju neprijatelji i 
nedobronamerni pokušavaju da dokažu da je nevažna i nikakva, privlači toliko neprijatelja, 
toliko ostrašćenih, toliko izliva nepravde? Odgovor je upravo u tome  što je Srbija itekako 
važna!I što su pregaoci poput Miodraga Novakovića tako spartanski uporni, plodni i 
neuništivi.“ 

Priključite se i vi takvim pregaocima kojima je na pameti jedino spas srpskog naroda i 
njihovo pravo na svoju domovinu koja datira još od prije najmanje  7523 godine!  

Zbog toga je poveden I svjetski rat u kom je sve urađeno da izgine  što više Srba. I izginuli 
su! Preko 1.5 milon od čega je 60 % bili onih koji su bili u generativnoj dobi i ostali su bez 
potomstva.  Ono što je preostalo poslije toga, uništila je masonerija instalirana u srpsku 
vlast, u SPC, SANU i druge institucije, a onda im je naturen/podmetnut Broz da ih  
bombarduje uz pomoć saveznika 1944, da im pobije elitu (tzv. kulake!), da ih rasrbi, da 
ih izgura na teritoriju uže Srbije i da im pripremi ono što će se desiti 1991.! Za vrijeme II 
svjetskog rata ponovio se genocid koji je ostao nekažnjen! Sa tim ciljem je podmetnut Broz 
da zabetonira jame, da spreči istraživanje žrtava u Jasenovcu, Jadovnu, da  se taj genocid ne 
procesuira. A onda dolazi na vlast u Republici Srpskoj Milorad Dodik i 
PREDAJE/PRODAJE (??!!) svu dokumentaciju o Jasenovcu potomcima krvnika, da se  
više NIKAD ne može istražiti istina o Jasenovcu i genocidu nad Srbima u Hrvatskoj.  

Poslije Berlinskog kongresa, preko Jugoslavije,  preko ratova 1991.pa sve do otimanja 
Kosmeta   ( a sad je na putu i otimanje Vojvodine..) nastavlja se kontinuirano čerupanje 
srpskih teritorija (Dalmacije, Dubrovačkog zaleđa, Zete, Travunije, Korduna, Banije, 
Gorskog Kotara, Hercegovine, Bosne, Žumberka, Slavonije, Barannje, Like, Istre itd...) 
Pripadajuće stanovništvo se ili protjeruje ili konvertuje ili ubija po receptu pohrvaćenog 
Aškenaza Josipa Franka....  

I nemojte misliti da je tome kraj! Sad su na redu „završni radovi“ oko protjerivanja ili 
uništavanja/genocida nad Srbima iz Republike Srpske. Vatikanu i Aškenazima je još samo 
to ostalo da urade na Balkanu. Jer, Srbija je slomljena, uništena, opljačlkana i sad još 
poplavljena HAARPom, jednim od oružja one  belosvetske klike koja nas uništava.  
Teško da će se naša matica ikad više podići, pogotovo ne sa izdajničkom vlasti kakvu opet 
ima! A neke od stranaka na ovim našim  izborima  u RS  veličaju je  do neba i čak 
oponašaju....!!! Nemojte se zabuniti da za takve glasate, jer možete li zamisliti kakva „sreća“ 
nas sa njima čeka? 

HAARP-om, osim  što „familija“ upravlja klimom ( oluje, poplave, tornada, zemljotresi, 
cunamiji i dr.), ona upravlja i ljudima kroz chemtraylse kojima zaprašuje našu zemlju i ljude, 
truje nam vodu, tlo i hranu i  izlaže nas raznim uzročnicima bolesti ( otrovi barij, aluminij, 
litij, bakterije, gljivice, alergeni pa čak i leukemija što naročito pogađa djecu itd. za koje još 
nema lijeka! To se sve zove SPECIJALNIM OBLICIMA RATOVANJA o čemu piše 
pukovnik SVETOZAR RADIŠIĆ, što možete naći na Internetu.  Litij, kao PSIHOTROPIK 
OMZ koji se dodaju vodi za piće, COCA COLI, čokoladama Milki, Nestle itd. ljude čine 
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pospanim, lijenim, nezainteresiranim za svoju sudbinu, apatičnim, a sve im to rade  sa 
ciljem da ih lakše unište i preuzmu njihove zemlje sa prirodnim resursima! 

Dakle, „srpsko pitanje“ je rješeno na najgori mogući način: Srbi iz Hrvatske su protjerani, iz 
Crne Gore odlaze, iz Makedonije su već otišli ili se nasilu  konvertuju, u Sloveniji su 
izbrisani, u Federaciju BiH se nisu mogli ni  vratiti poslije rata jer im nitko ne obnavlja kuće i 
infrastrukturu.. A  takvo „rješenje“ je jedino odgovaralo našim neprijateljima...  što su oni 
sebi i realizovali.. 

Imajući u vidu da je Broz 1944 zvao saveznike da bombarduju srpske gradove, da su Đinđić , 
Dinkić i Svilanović prizivali NATO da bombarduje Srbiju, ne možemo biti sigurni ga 
Dodikova vlast nije naručila  poplave HAARP-om da bi poslije izigravali „humanitarce“ 
sa bijelim peškirima, jer nemaju BAŠ NIŠTA DRUGO pokazati narodu uoči 
predstojećih izbora....... 

Ovakva morbidna, zločinačka rješenja možda ipak neće proći nekažnjeno. Ima nešto što se 
zove BUMERANG, a  znamo i za Sodomu, Gomoru i potop......Tko zna šta će biti i kome! 

Šta mi možemo uraditi  za spas  našeg  stanovništva? 

 Razbijanjem Jugoslavije i potonjim ratom stvoreno je na njenoj teritoriji niz državica od 
kojih su neke sa izrazitom  nacional-šovinističkom strukturom u kojima se nasilu u 
privrednom smislu natura zapadna neoliberalna politika sa ciljem da se unište privrede tih 
državica, da se one oslabe i prinude na rasprodaju svojih resursa, te tako postanu kolonije 
svojih „dušebrižnika“ sa Zapada, a stanovništvo da postane obespravljeno  roblje. Veoma je 
važno znati tu „big picture“tj. veliku sliku da bi se svatko od nas  postavio tako da ne ide na 
ruku našim neprijateljima i da tako sabotira njihove planove, a ne da ih podržava i 
realizuje, kao što to čini naša kvazielita  koja izihgrava „korisne idiote“ naših neprijatelja.  

U BH je dodatno još teža situacija jer je  pod maskom odbrane nacionalnih interesa 
stvorena dobro uvezana banditska struktura čije osnovno djelovanje se svodi na 
pljačkanje i zaduživanje vlastite domovine i naroda, a sve pod plaštom navodne 
demokracije,  a u stvari korupcije! Situacija je gotovo bezizlazna jer u pljački zemlje i 
naroda učestvuju sve strukture postojećeg establišmenta- od parlamenta, izvršne vlasti do 
sudske vlasti, a sve to je PODRŽANO od stranih okupatora ( OHR i sl. ) 

Ovaj oblik vladavine  je NEOFEUDALNI, jer politički „bogovi-feudalci  uz pomoć 
represivnih aparata države vladaju ekonomijom zbog čega ona postaje neefikasna i 
pljačkaroška, što je dovelo društvo u stanje moralne i ekonomske bijede.  

To tako više ne ide! Ne može politika biti gazda ekonomiji, već mora biti obrnuto! 

Nažalost, nijedna stranka ni koalicija, osim „SNAGA NARODA“ nije ponudila 
EKONOMSKI PROGRAM ZA OPORAVAK RS koji bi  omogućio da ekonomija bude 
važnija od (trule!) politike!! Ili još gore: ekonomiju niti ne spominju, već im je mantra: 
ulazak u EU nema alternativu ( iako ima!), privući strane investicije ( od kojih se nitko 
nije oporavio, a s obzirom šta piše u Talmudu- nije ni mogao!), borba protiv korupcije i 
kriminala ( što je bila i ostala samo mantra još i od svih prethodnih izbora), bolje 
obrazovanje i bolje zdravstvo ( što se obećavalo i prije 4 i prije 8 godine pa je oboje spalo 
na najniže moguće grane..... ), otvaranje radnih mjesta ( što obećavaju u svim dosadašnjim 
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kampanjama, još to nisu ostvarili, niti će)  

Zato se vrši konstantno „zombiranje“ stanovništva kako ono ne bi to primijetilo! Zato je 
dozvoljeno da iznad nas lete avioni koji sipaju barij, aluminije, bakterije, parazite, 
alergene  i uzročnike raka/leukemije! Zato nam šalju komarce zarazene raznim novim 
bolestima za koje nema lijeka! Zato nam u pića ( coca colu!), u čokolade ( Nestle, Milka)  i 
pijaću vodu stavljaju psihotropik OMZ (da postanemo zombiji) i GMO sastojke da ne bismo 
više imali potomstva,  zato su nam naturili mobilne telefone na frekvenciji od 900 MHZ, itd, 
itd...  

 Sve zato da nas učine bolesnim i nezainteresiranim za svoju sudbinu, koju 
su oni uzeli u svoje ruke i ne podnose da im mi, kojih se to tiče, smetamo!  

Manje- više sve stranke koje učestvuju na izborima su već unapred KUPLJENE i svaka od 
njih zna s kim mora poslije koalirati ako uspije obmanuti dovoljam broj birača da dobije 
koji mandat.   Zato pazite kome dajete svoj glas i sprečite  eventualne manipulacije sa njim! 

One rijetke koje nisu zavrbovane, prepoznat ćete po tome što imaju skromnu kampanju, 
moralno neokaljane, stručne kandidate i što pričaju o tome KAKO ĆE PODIĆI 
EKONOMIJU (koju su prethodne vlasti uništile) kako povratiti školstvo iz ponora  u koji su 
ga prethodnici gurnuli i  kako stabilizirati zdravstvo koje su prethodnici gurnuli u strahovite 
dugove! Za sve to oni  imaju PROGRAM, što ovi  ostali nemaju! 

                                                            VI 

                MOĆ  IZBORA I KRAĐE NA IZBORIMA 
 
 
Ne potcjenjujte značaj svog  glasa 
 
Razočarani i apatični birači  više ne vjeruju u bolje sutra, a pogotovo ne vjeruju da oni 
svojim glasom mogu išta doprinijeti u tom smislu, pa se od njih često može čuti:“Šta znači 
moj jedan glas prema svemu onom što se dešava na izborima i oko njih?”  Ipak, nisu u pravu, 
čak ako i sumnjaju u falsifikovanje izbornih rezultata. Pri tom moraju znati da je mnogo teže  
falsifikovati veći broj glasačkih listića nego manji, a najlakše je pokrasti izbore baš 
krađom glasova onih koji nisu izašli na izbore! 
 
Zato, iskoristite svoje biračko pravo i nemojte potcjenjivati svoj glas, jer on može 
biti veoma važan i moćan ako se pravilno upotrijebi! 
 
Sjetimo se narodne poslovice koja kaže ”Zrno po zrno pogača, kamen po kamen palača.”  
Dodajmo k tome ” Glas po glas - demokratija i bolji život za sve nas.”  Osim toga, uzmimo u 
obzir i sljedeće: 
  U mnogim demokratskim društvima širom svijeta lako se stiče osjećaj da zbog 
velikog broja ljudi koji glasaju širom zemlje, glas jedne osobe ne može ništa da promijeni.  
Ali   postoje brojni primjeri iz historije koji pokazuju da je jedan glas bio odlučujući u 
donošenju vrlo važnih odluka. Evo nekih primjera: 
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 -1645.  Jedan glas je Oliveru Kromvelu dao kontrolu nad 
              Engleskom. 
 -1649. Jednim glasom je smaknut engleski kralj Čarls  prvi. 
 -1776. Jednim glasom je engleski jezik, umjesto njemačkog, 
              postao službeni jezik SAD-a. 
 -1845. Jednim glasom Teksas je postao dio SAD-a. 
 -1868. Jedan glas je spasio predsjednika SAD-a Endrjua 
             Džonsona. 
 -1875. Jedan glas je promijenio uređenje Francuske iz 
             monarhije u republiku. 
            -1991. Jedan glas ( onaj Bogića Bogićevića) je presudio da li će JNA sprečiti raspad 
              SFRJ i  građanski rat ili neće. 
 
Osim toga, treba imati na umu i slijedeće izreke mudrih ljudi: 
” Bog je tako htio, ali me ne bi nagradio da sam sjedio s rukama pod pojasom.”, (Meša) 
” I najduže putovanje uvijek počinje prvim korakom.” (Konfucije) 
 „Sa političarima je kao sa ribama - bolje i veće treba tražiti u svježoj vodi.“(nepoznat autor)   
„Nerealno je očekivati da će oni, koji su do sada pravili samo greške, moći uraditi nešto što 
neće biti nova greška.“ ( nepoznat autor). 
 
Da bismo nešto  cijenili i poštovali, moramo to dobro poznavati. Upoznajmo zato  pojam 
demokratije sa svih aspekata, a  to će nam pomoći da uvijek podsjećamo sebe i druge na naša 
prirodna prava: pravo na život, slobodu i vlasništvo. A ta prava možemo sačuvati za 
sebe samo ako respektujemo i čuvamo ista ta prava kod drugih ljudi. Sve drugo vodi u 
rat i bezumlje.  
Da bi se nekud krenulo iz  postojećeg prisutnog mraka, neophodno je da se izvrše strukturne 
promjene u društvu, a to sa dosadašnjim liderima nije moguće, što je tvrdio i Ajnštajn:  
 
„Problem koji je nastao na jednom nivou znanja ne može riješiti sa istim 
takvim nivoom znanja“ 
 
Oni građani koji to shvate, tražit će putem izbora nova lica, nove  nekompromitovane  
ljude. 
 
 
Krađe glasova na izborima  
 

Poslije prethodnih nekoliko izbora manje/više svi smo se iščudjavali: Kako je Dodik 
mogao pobijediti poslije prethodnih  mandata u kom je načinio mnogo štete građanima 
RS?  Svi su tvrdili da NISU glasali za njega! A onda smo saznali da se on služio 
svim mogućim načinima obmana i krađa na izborima! Osim toga i 
apatija/neizlazak glasača mu ide na ruku, jer tako dobije vlast sa samo 25 % glasova 
biračkog tijela, što može prikupiti na ovaj način: 
- oko 18 % ima onih koje je pozapošljavao i koji MORAJU izaći na izbore i glasati 

za njega, jer inače slijedi- OTKAZ! Moraju doći  i njihove čitave porodice, pa i 
čitava sela! 

- oko 2 % ima onih koji su uz svaki režim da bi mogli raditi svoj čisti ili prljavi 
„biznis“ 

- oko 5% ukradu pri prebrojavanju glasova i ubacivanjem unapred popunjenih 
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listića za one koji pouzdano ne izlaze na izbore.  
- a ima i kupovine za 50 KM i porciju prasetine pod šatrom.... 

 
Tako on vlada 3 mandata iako 75 % glasača, tj ogromna većina, ga ne podržava! To je 
ta famozna „demokratija“, koja nas je gotovo SVE uništila! 

U sredstvima informisanja se moglo čuti da je Dodik  poslije prvog neslavnog mandata 
angažovao  tim profesionalaca za izborni inženjering iz SAD, kako bi dobio sljedeće 
izbore. I dobio ih je. I ne samo njih već i sljedeće i dobit će i ove ako se građani ne 
probude....Ti angažovani profesionalci su najprije anketirali građane RS  i došli do  sljedećih 
zaključka:  

1. Potencijalni birači nemaju svoj stav, a lakomi su na malu paru, te ih se može  „kupiti“ 
za 20-50 KM (tzv. kupovanje ljudi) 

2. Kratkog su pamćenja pa im uoči izbora treba prirediti dernek ( pod šatrom) pa će pod 
utiskom derneka glasati, zaboravljajući sve zlo koje im je u prethodnom periodu 
počinjeno; 

3. Spinovanje javnosti rezultatima navodnih anketa u kojima vodi njihov naručilac itd. 
4. Plasiranje u okupiranim medijima  laži o navodnim uspjesima i dr. 
5. Kršenje zakona od strane  nacionalnih elektronskih medija koji svim kandidatima 

opozicije ne daju jednako vreme predstavljanja u kampanji; 
6. Krađe poslije kampanje, odnosno tokom i poslije izbora, 

što je manje-više sve doslovno primjenjeno u  svim  potonjim  izborima, a bit će i u ovim, ako 
to građani ne osujete!  

Sedam kategorijalnih tipova krađe glasova van ili na biračkom mjestu bili bi: 

1.Prvi tip krađe jesu otimanja biračkih glasova preko tzv.”fantomskih glasača” koji ne 
postoje. Ovi „birači” ili stanuju u nekom zdanju pod građevinskim radovima, odnosno na 
nekom gradilištu, ili na nekom mjestu odakle su stanari evakuisani i gde niko ne boravi. Njih, 
u svakom slučaju, nema. Drugi oblik ove krađe jeste krađa preko tzv. mrtvih glasača (ovo je 
najčešći oblik krađe u političkoj zloupotrebi na našim prostorima). Najveći problem ovde jesu 
u stvari tzv. izborne liste.  

2. Drugi tip krađe, sličan prvom, dešava se u krađama preko neprijavljenih birača, 
najčešće podstanara koji žive kod starijih osoba, ili predstavljaju lica sa lažnim 
prijavama boravka (ovo je posebno čest oblik krađe u nekim evropskim zemljama sa 
brojnom i nedovoljno evidentiranom emigracijom). 

3. Treći tip čine krađe preko tzv.izmještenih birača „promenjenih adresa”. 

4. Četvrti tip čine krađe koji se realizuje prilikom glasanja na daljinu, odnosno poštom. 

5. Peti tip čine krađe koje se dešavaju u “pokretu” glasačkih kutija, odnosno vreća iz kojih 
papirići ispadaju na bilo kojoj relaciji i udaljenosti 

6. Šesti tip čine krađe koje se dešavaju metodom “usmeravanja izbora” ili tzv. “exit pol” 
metodom.  Ovaj metod u Srbiji često suptilno provodi institucija Cesid, obično davanjem 
nekom kandidatu “šanse” pre vremena, tj. prevremenim izlaskom u javnost sa određenim 
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naduvanim rezultatom koji nije konačan, ali koji se navodi i ponavlja jer on psihološki utiče 
na neodlučne. U istu kategoriju krađe spadaju i sve “čestitke pobedniku” koje se izgovaraju ili 
“procure” prije zatvaranja biračkih mjesta. 

7.   Sedmi tip jesu krađe koje se tiču organizacije glasanja na samom biračkom mestu.  
Ne samo što kradu izbore ubacivanjem neiskorišćenih glasačkih listića, pored svih 
kupovina glasova, ucena birača i drugih izbornih manipulacija, krađa izbora u najvećoj 
meri se sprovodi tokom samog brojanja lisitaća na samim biralištima, uloliko nemate svoje 
posmatrači ili  imate neodgovorne posmatrače, koje je lako obmanuti, potkupiti, napiti. 
Čak se i stranke međusobno  dogovre da kradu od onih stranaka koje nemaju svoje 
posmatrače na tim biralištima. 
 
8. Osmi tip  krađe je osnivanje i financiranje velikog broja novih  ispodcenzusnih 
“stranaka” koje su u obavezi da eventualno osvojene mandate  predaju ( kroz 
postizborno koaliranje) “šefu” vladajuće stranke koja ih je financirala u kampanji iz 
kredita koje nemilice diže svakog mjeseca i gura narod i RS u dužničko ropstvo.  Govori se o 
čak o 20-ak “stranaka”! Ko će se sanći u toj šumi stranaka? Naše neuko stanovništvo sigurno 
neće, pa će OPET glasati za onu skoro jedinu stranku kojoj je nekako mukom,  za ovih 11 
godina  vladavine, zapamtilo ime što je ravno SAMOUBISTVU ili  će naivno glasati za neku 
od ovih njezinih satelita, misleći da su mu oni opozicija! A to  je i cilj vladajućih, jer oni 
moraju ostati na vlasti što im je jedina garancija da neće odgovarati za enormnu pljačku 
svog naroda i  svoje domovine tešku oko 5 mld eura! Naime, ako uspiju ostati na vlasti  
bar još 2-3 godine, zastarjet će SVE njihove pljačke urađene u prethodnim mandatima, 
prema zakonu koji su sami sebi donijeli! 
 
Zato je jedino pravo rješenje u borbi pritiv KRAĐE IZBORA , a time i VOLJE  
STANOVNIŠTVA uvođenje kompjutrskog glasanja, na biralištima, pa čak i od kuće preko 
interneta. Tada bi sve bilo  uvezano u jedinstvenu bazu podataka. Svi birački spiskovi su tu, 
zna se gdje ko živi. Nema preobrojavnja glasova, nema lisića, nema kupovina, ucena, 
nema manipulacija. Nema onoga da privatnik kriminalac lojalan kriminalnoj vlasti  kaže 
radniku "ako uz svog sela ne doneseš 150 glasova ne dolazi mi na posao".  
A do tada ostaje pitanje:  

Kako se odbraniti od krađa na izborima 

 Metod obeležavanja prsta kako bi se sprečilo ponovno glasanje daleko je od dovoljnog. Zato 
treba voditi racuna o tome TKO  je u biračkom odboru i KAKO RADI! Svaka stranka mora 
imati svoje posmatrače i oni moraju prethodno biti upoznati sa ovom materijom 
izloženom ovdje.  Osnovni princip krađe iz kategorije 7. bio bi sljedeći: 

a) Prvi,  najjednostavniji tip ove krađe sastoji se u dodavanju listića u glasačku kutiju u 
korist neke liste ili kandidata. Najjednostavniji način izvođenja date operacije jeste sledeći: 
jedan od potkupljenih kontrolora koristi kratkotrajno odsustvo suparničkih kontrolora i 
ubacuje dodatne listiće u glasačku kutiju; 

b) Glasač koji je saučesnik kontrolora prevaranta (u daljem tekstu KP) ubacuje u kutiju 
istovremeno dva ili više listića umesto jednog; 

c) Pri otvaranju kutije po završetku glasanja kontrolori stavljaju na gomile stotine 
listića. Budući da je svako koncentrisan na svoj deo posla, niko se ne obazire na to šta se 
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dešava pored njega. U tom trenutku jedan od kontrolora prevaranata (KP), pod izgovorom 
da na stolu nema dovoljno mesta, uzima grupu listića da bi ih stavio malo dalje, ali ne 
udaljujući se mnogo, kako ne bi izazvao sumnju. Kada se uveri da ga niko ne gleda, on 
diskretno ubacuje listiće koji su unapred bili spremljeni. 

Regularizacija: prva posljedica punjenja kutija dodatnim listićima jeste nepoklapanje sa 
zapisnicima. Zato je prvi zadatak kontrolora prevaranta (KP) taj da uskladi broj 
glasačkih listića sa brojem potpisa. 

U prvom krugu on može lažno da potpiše samo one osobe za koje izvesno zna da su odsutne 
u oba kruga. Na ruku mu ide izborni zakon koji biraču dozvoljava da se potpiše samo 
inicijalima. 

U drugom krugu KP može da potpiše u ime bilo kog poznatog ili nepoznatog birača koji 
je glasao u prvom krugu, ali u drugom nije izašao na izbore. Dovoljno je da napravi 
imitaciju njegovog rukopisa. Ovo se obično radi pred zatvaranje biračkih mesta, u trenutku 
neke malo veće gužve ili „puš-pauze”, obroka, toalet pauze i sl. Apstinenti se najbolje vide 
pred sam kraj glasanja i tada KP potpisuje u njihovo ime. 

Ali u drugom krugu, ukoliko se poznaju apstinenti, KP može jednostavno da potpiše unapred 
umesto njih, budući da se ovi zapisnici nikada ne proveravaju pre samog glasanja. Da bi se u 
ovakvom slučaju sačuvao sklad između listića i zapisnika, kada se pojavljuje glasač, KP 
odmah proverava da li se taj birač pojavio u prvom krugu. Ako nije, on mu podmeće da 
potpiše na ono mesto gde je trebalo potpisati za prvi krug. Ovo je lako jer, nažalost, nijedan 
birač ne proverava gde tačno potpisuje. 

Još jedan metod prevare sastoji se u sledećem: po zatvaranju biračkih mesta KP preuzima 
na sebe da broji u zapisniku, a zatim diskretno dodaje potpise koji nedostaju. 
Istovremeno, kontrolori prebrojavaju listiće i na kraju pitaju da li se broj poklapa sa brojem 
potpisa. KP odgovara “da”, a to dalje obično više niko ne proverava. Ukoliko KP nije 
završio sa dodavanjem lažnih potpisa, on na pitanje o poklapanju odgovara negativno i time 
navodi članove komisije da ponovo broje, čime dobija više vremena da doda lažne potpise 
koji mu nedostaju. 

Prevencija ovakve prakse u Evropi sastoji se u sledećem: osnovna stvar u takvom slučaju jeste 
da na svakom biračkom mestu sjede kontrolori svih različitih zainteresovanih strana kao i 
internacionalni posmatrači. Ali to nije dovoljno. Potrebno je odmah proveriti da li zapisnik 
unapred sadrži neke potpise. Potpisi prvog i drugog kruga izbora obavezno moraju da budu 
u različitim bojama. Potrebno je odmah uveriti se u to da na stolu u prvom ili u drugom 
krugu stoji samo jedna olovka samo jedne boje određene za taj krug izbora. Takođe i 
sama pravila zaokruživanja ili podvlačenja na izbornom listiću moraju da budu potpuno jasna.  

Takođe, zapisnik mora da stoji zatvoren sve do trenutka pojavljivanja birača i on mora 
pred njim da se otvara i zatvara. Ovo, naravno, niko ne poštuje. 

Po završetku glasanja glasačka kutija ne smije da se otvara prijee nego što članovi 
komisije izbroje potpise. Prvo se broje potpisi, pa se onda otvaraju kutije. Kad je sve 
urađeno, zapisnik ili njegov broj mora da se stavi u kutiju i ona mora sigurnosno da se zatvori 
(kese ili džakovi moraju da se zapečate). Mora se tačno znati koji članovi komisije imaju 
ključ od biračke kutije, odnosno koji mogu da otvore džakove. Takva kutija , džak, ili kesa, 



ПРИВАТИЗАЦИЈА „ШЕЋЕРАНЕ“ 
 

 21

  

76 300 Бијељина, Кулина Бана 28; е-маил: snaga.naroda14@gmail.com 
 
 

moraju da budu u središtu prostora i svima vidljivi. Takođe, u Evropi se insistira na tome da 
otvaranje biračkih kutija snima televizija. 

Treba takođe provjeravati da li glasački listovi na stolu idu u paketima (obično po 100) i da li 
se taj broj poklapa sa brojačem. Ako ih je na stolu sto, a brojač pokazuje 280, tamo gde je bilo 
tri liste, ovo znači da nedostaje 20 listića u odnosu na broj birača. 

U trenutku dok glasač ubacuje listić, trebalo bi dobro proveriti koliko listića ubacuje u 
kutiju. 

Kada se glasački listići stavljaju u koverte od po sto i kada su svi stavljeni u takve koverte, 
onda postoji opasnost od organizovane krađe KP i zamjene koverte sa sto listića sasvim 
novom unapred pripremljenom kovertom. Ovo je utoliko lakša krađa ukoliko uopšte ne 
utiče na usaglašenost sa zapisnikom. To je tzv. prosta “zamena količine”. 

Krade se, međutim, u principu svuda jer je krađa tuđih političkih glasova (i opredeljenja) pre 
svega psihološki čin, a tek potom tehnička izvedba. Tehnika kontrole je do danas savršeno 
napredovala, ali ljudske emocije i ljudska psihologija nimalo nisu napredovale. Čovek je 
ostao potencijalno pohlepno biće, koje je napuštanjem deontologije i prihvatanjem 
anglosaksonske utilitarističke etike u stvari odbacio svaku etiku. 

Šta su posljedice neizlaska na izbore 

Niste izašli na izbore?                                                                                                                
Analitičar Jurčević  tvrdi: 'Pomažete veleizdajnicima da ostanu na vlasti'  

Ukoliko netko u Australiji ne izađe na biralište, Australsko izborno povjerenstvo od birača 
zatraži da donesu „ispričnicu" ili plate 20 australskih dolara (oko 30 KM) kazne.  Belgija 
već više od 120 godina naplaćuje kazne onima koji ne glasaju. U Švicarskoj je glasanje 
obavezno samo u jednom kantonu – Schaffhausenu.  U Grčkoj neglasanje vodi do toga da 
građani mogu imati problema s izdavanjem putne isprave ili vozačke dozvole. Kod nas- 
ništa od toga.  

Analitičar Jurčević kaže: Najveća kazna neizlaska na izbore je ostanak veleizdajničkih 
vlasti  Mala izlaznost pogoduje očuvanju postojećih struktura koje u egzistencijalnoj 
ovisnosti drže državne zaposlenike.  Vidi se da osoba koje rade u javnom sektoru, 
zajedno sa svojim obiteljima, izlaze na izbore i glasuju protivno svojim uvjerenjima, a 
sve u funkciji očuvanja svoje najgolije egzistencije  Najveća kazna neizlaska na izbore, 
bez obzira na teške manipulacije koje stoje iza njih, jest ostanak ovakvih, 
veleizdajničkih vlasti , što znači:  

- da će postojeća garnitura ostati na vlasti  opet sa samo 25% glasova od  ukupnog  
  biračkog tijela, što ste joj i vi omogućili; 
-da nema nikakve promjene na bolje; 
- da  je ona kriminalno-korupcionaška hobotnica koja nas davi već 3 mandata,  
  ostala neokrnjena i da će nas sad moći POTPUNO ZADAVITI/uništiti! 
- da ovi izdajnici na vlasti sad mogu da rasprodaju za sebe još ono malo što je 
ostalo 
  i učiniti nas Kurdima, apatridima... 
- da poslije još jednog mandata ovih i ovakvih, u RS neće više ni trava rasti, a 
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kamoli  
  ljudi.... 
- da ćemo postati roblje naših kolonizatora, ako uopšte preživimo.... 

                                                              VII 

                       UNIŠTILI  SU  JEDNU ŠVEDSKU  

     Nažalost, ovakva situacija uništavanja država se ne dešava samo kod nas na Balkanu, iako 
je ovdje najvidljivija jer je najlakše oboriti onu državu koja je na „staklenim nogama“ ( to 
su one koja imaju   lažne institucije i pravog diktatora!)  A balkanske države/državice su 
uvijek bile na staklenim nogama, ako  je države  uopšte i bilo!  

Međutim, „familija“ ima za cilj da uništi SVE države i da prisvoji sva dobra i resurse tih 
država. Zato  uništavaju i Švedsku, iako je ona, bar naizgled, bila „tvrd orah“.  U kojoj je fazi 
to uništavanje, pogledajte u tekstu Branka Dragaša. Kad su uništili  jednu Švedsku, nemojte 
sumnjati u to da će i nas uništiti! 

„ŠVEDSKI BROJ“, piše : Branko Dragaš, 26.05.2012 
 
San svake države je bio da postane Švedska. Švedski  standard su politicari 
obećavali građanima u svojim političkim kampanjama. Švedski socijalni 
program je bio decenija uzor svim državama.  Švedska je bila zemlja 
blagostanja. 
Danas  to više nije tako. 
Neoliberalizam je srušio san o državi blagostanja. Raspon  plata 
radnika i menadžera se povećao sa 1:9  na 1:46, a   pola miliona Šveđana upalo 
u dužničko ropstvo, preko 400.000  ljudi je nezaposleno, povećala se starosna  
granica za odlazak u penziju sa 65 na neverovatnih 75 godina! 
Stručnjaci kažu da je pojava nekog švedskog Brejvika samo pitanje dana. 
Na sve iznete podatke o stanju u društvu Švedske, o pederima, biseksualcima i 
travestitima i pola miliona alkoholicara ne  treba ni govoriti i trošiti vrijeme. 
 
Daleko najinteresantniji  bi bio podatak  vezan za sahranjivanje preminulih i 
odnos  rodbine  prema  pokojnicima. 
Iz objavljenog izveštaja o odnosu Šveđana  prema svojim preminulima 
saznajemo da se u Štokholmu 90% umrlih kremira, ali 45% urni rodbina ne 
preuzima. Još gori podatak je da radnici krematorijuma ne znaju 
ni koga spaljuju, jer se na urnama nalaze samo identifikacioni brojevi. Strašno! 
A najstrašnije je, barem za mene Lepenca, da se energija koja se dobija iza 
spaljivanja koristi za zagrevanje kuća ili sistema za grejanje grada! 
 
Gospodo drugovi, jebeš ti takav život u švedskom  blagostanju kada nikome ne 
potekne suza za tobom, kada te spale kao u Aušvicu i stave ti 
identifikacioni  broj i kada tvoje telo postane sirovina za zagrevanje grada. 
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Kakav je to usrani život? Koji je smisao našeg života? Zašto postojimo? 
Bog se namučio da nam udahne duhovni život, ljubav i stvorio zajednicu ljudi, 
da bi nas satrapi koji upravljaju svetom pretvorili u cepanice za grejanje! 
Kakva bolesna civilizacija?! 
 
Psihopate  vladaju svetom. Manijaci koji hoće sve nas da spale u grotlu 
gorionika peći sistema za grejanja grada. Pretvaraju nas u identifikacioni broj i 
niko neće da dođe po vas. A zašto bi došao? Zašto da troši vreme i energiju da 
vas uzme? Vreme je novac. Vi ste sada bezikakve upotrebne vrednosti. Nemate 
nikakvu vrednost  na tržištu. Vas nema ko da preuzme. Tražnja za vama ne 
postoji. Ne postoji ni cena. Pošto ste sagoreli u peći za grejanje grada, 
iskorisćeni su svi vaši kapaciteti i vi nemate više nikakvu vrednost!  
Komercijalna civilizacija vas ne treba. Vi ste završili kao identifikacioni broj. 
Niko nije pustio suzu za vama, jer niko ni ne plače za identifikacionim brojem. 
Da ste broj na bankovnom računu, to bi bilo nešto drugo. Ovako, vi 
ste samo beznačajan pepeo koji nema gde da se odloži. Koji je na smetnji i 
komunalnim službama, jer ne znaju šta ce sa njim, i rođacima, jer košta da ga 
čuvaju negde. Kriza je i treba smanjivati sve troškove. Držanje  
identifikacionog broja je nepotreban  trošak. Niste to zaslužili.Najbolje je da 
ostanete kod komunalnih službi. Oni će neko vreme držati urne, a onda će ih 
prosuti u smeće, na otpad, gde vam je i mesto, da bi se ustupila posuda drugom 
identifikacionom broju.  
To je švedski standard i država blagostanja. To je zapadna civilizacija i EU 
kamo nas  vode naše lažne elite! 
 
Jebeš taj švedski standard! Više volim balkanske suze rođaka i 
prijatelja, makar se klali i svađali čitavog života, makar  na 
sahranama u sprovodu pričali o politici, bolesti, nemanju posla, podeli 
imovine na selu ili fudbalu, makar ogovarali i šaputali, jer je to, ipak, ljudski i 
normalno stanje. To je siguran dokaz da smo ostali ljudi. 
Draže mi je da vidim kako na groblju jedu, prosipaju vino i rakiju, jer 
su to radili naši preci Lepenci i ostalo nam je zapisano u genu, ne potiču, dakle, 
ti običaji od Egipćana, naučite to već jedanputa, nego od naše balkanske 
civilizacije. Draže mi je da pale sveće i polažu cveće,da se zapiju na daćama, 
nego ovo švedsko sebično preseravanje otuđenih i bezosećajnih ljudi. 
 
Ko je tu primitivan? Ko je varvarin? Ko je niža rasa? 
Kakvi god da bili, mi smo još uvek ljudi. I to je naša prednost u komercijaloj 
civilizaciji gde su ljudi pretvoreni u robu, gde služe za zagrevanje kuca i 
stanova i gde dobijate identifikacioni broj da vas demoni brže ocitaju pri 
ulasku u pakao. 
Čuvajmo tu ljudskost, toplinu, suze i zajednicu. Tucite se, ogovarajte,svađajte, 
delite i ljubite, plačite i smejte se, borite se za svoju slobodu, budite naivni i 
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pošteni, nepredvidivi, blesavi i nepokorni, ali budite ljudi. 
 
Nemojte da budete identifikacioni broj. Nemojte na to da pristanete. 
Ako za vama ne potekne ni jedna jedina suza, onda vi niste vredni bili tog života. 
Budite svoji i živite svoj život. Sve ostalo je nevažno. 

                                                           VIII 

KAKO  JE  ISLAND POBIJEDIO  BJELOSVJETSKU    
MAFIJU   I ELIMINISAO   UTICAJ  „FAMILIJE“   

„Familija“ preko svojih „korisnih idiota“ raznih nivoa natura neoliberalni koncep svim 
državama sa namjerom da im uništi državnost, suverenost, naciju i to tako da ih najprije 
oslabi ekonomski, moralno, društveno, obrazovno, kulturno, vojno itd. Na taj način će 
takve oslabljene i rasturene države, sa  apatičnim i bijednim stanovništvom postati lak plijen 
za „familiju“ koja ima tisućljetne planove za stvaranje jedne svjetske naddržave u svom 
vlasništvu. Prototip takve države su SAD koje su u potpunosti u vlasti te „familije“, koja je 
američkom narodu čak otela i nacionalnu banku, lažno je prozvala FEDERALNE 
REZERVE i tamo štampaju dolare bez pokrića koliko god im treba za realizaciju 
paklenog plana stvaranja NOVOG SVJETSKOG PORETKA sa jednom bankom 
(FED), jednom  vladom   ( možda Bilderberg?),  jednom vjerom ( new age), jednom 
vojskom ( NATO) i jednim jezikom   ( esperanto- ovo zadnje im najslabije ide!) 

„ Familija“ je brojčano mala ( oko 15 000), ali već sad raspolaže sa preko 80% svjetskog 
bogatstva  u čemu i jeste njena moć. Ona može da potkupi/korumpira sve vlade svijeta, 
sve delegate skupština, kongresa, sudije, tuzioce, medije  itd, itd., što praktički znači da 
smo SVI ugroženi od njih, jer nema više  tko da se suprotstavi njihovom destruktivnom 
djelovanju. Međutim, mi ne bismo trebali biti apatični i predati se bez borbe, jer nas 
ima 7 mld na svijetu! Samo je potrebno da se osvijestimo, informišemo i kažemo „NE“ , 
najprije svojim otuđenim vlastima koje uveliko rade za njih, a ne za nas i da ih sukcesivno  
SKIDAMO sa vlasti sve dok ne dobijemo vladu koja će raditi za svoj narod, za svoju 
državu. Dakle, skidajmo izdajničku vlast ! I ne samo JEDANPUT, nego svaki put kad 
primjetimo da je postala izdajnička, da ne radi za nas nego za nekog drugog tko nam 
uništava državu, privredu,  budućnost, živote..... 

Tako su postupili Islanđani! Ali, oni su  u trenutku odluke imali bar ispravnog 
predsjednika koji je otpočeo borbu pritiv izdajničke vlade i u tome bio podržan od 
stanovništva. Mi, nažalost, nemamo ni to, jer je neoprezni i naivni narod dao vlast na svim 
nivoima jednoj stranci, tj. jednom čovjeku! 

Zato smo morali čekati redovne izbore koji su pred nama. Ako ih ne iskoristimo na taj 
način da dobijemo PATRIOTSKU, ODGOVORNU, STRUČNU vlast, postat ćemo žrtve 
one gramzive „familije“ i njihovog novog svjetskog poretka u kom je onima od nas koji 
prežive,   namijenjen robovski status apatrida.  

Zato IZAĐITE na izbore i DOBRO SE INFORMIŠITE ZA KOGA TREBA DA GLASATE 
da vam se to ne desi. 
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 Islanđani su to dobro proučili, ispravno postupili i sad su OPET slobodni građani! 

Budimo i mi! 

 Mi sada  nismo, ili bar većina nas nije. Svi drhte   od straha  i ne smiju da iskažu bilo kakvu 
naklonost prema nekoj novoj političkoj opciji, a da ne govorim o tome da su strogo 
kontrolisani i za koga će glasati! Inače prijeti ODMAZDA! Zar je to sloboda? Dušan 
Bajatović, srpski političar, je jednom prilikom izjavio: 

           „ Boj se ovna, boj se g...., pa kad ćeš živjeti?“ 

Zato se NE BOJTE bar kad ste iza paravana i glasajte ZA SEBE, SVOJU DJECU, 
SVOJU DOMOVINU i OPSTANAK! 

Ako  obratite pažnju na izbornu kampanju, a morali biste obratiti, jer samo tad možete vidjeti 
tko se nudi da  odlučuje o vašoj sudbini u naredne 4 godine i kakav mu je PROGRAM, 
ako ga uopšte ima!  
Vjerujte mi, većina svih kandidata je tu došla samo zato da vas prevari, da vam otme 
glas i onda da vas ZABORAVI. Kao i svi DOSADAŠNJI. Jer, da nije bilo tako, zar biste 
sada bili u tako ponižavajućoj i bezizlaznoj situaciji? 

Kako su Islanđani pobijedili svjetske bankare i „familiju“? 

Islanđani su shvatili kako su ostali bez ušteđevina, posla i budućnosti, ali  nisu postali  
letargični, kao Srbi, kada su vidjeli  da im je država propala/bankrotirala zahvaljujući 
nekompetentnim i kriminaliziranim  premijerima,  ministarima i predsjednicima. 

Islanđani su  prvo ODLUČILI  NE  PLAĆATI  VANJSKI  DUG bez obzira na kamate pa 
je uskoro  dug premašio  šest puta  (BDP-a) bruto domaći  proizvod.  

Tada nitko nije mogao naslutiti da će građanski neposluh i gotovo potpuna 
internacionalna medijska šutnja pomoći građanima ove male otočne državice da srede 
ne samo vladu, već i neke od najjačih internacionalnih banaka kako bi ponovno „stali na 
noge.“ 

Nakon što su građani Islanda raspustili parlament i vladu i počeli ekspresno suđenje 
svima koji su upropastili državu, konsolidirali su svoju Nacionalnu banku i stvorili su 
određeni sustav dnevne aukcije za državnu valutu kako bi izbjegli utjecaje vanjskih banaka i 
kako bi održali svoju vlastitu valutu bez stvaranja hiperinflacije. 

Bez obzira na pritiske iz EU banke Islađani se nisu dali razjediniti niti potkupiti. Ova 
malena otočna zemlja je u pravom smislu slomila zube bankarskih kradljivaca, prvenstveno 
zahvaljujući nevjerojatnoj želji i upornosti građana da ne nasjednu na smišljene 
zakulisne  igre. 

Mogu li se i naši građani ponašati tako, bez obzira na rezultate one ankete  angažovanih 
profesionalaca iz SAD koja kaže da je naše stanovništvo „lakomo na male pare“? 
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Islanđani su sami izbjegli potpuni kolaps države, možemo li i mi učiniti nešto tako? 

Tadašnji predsjednik Islanda Olafur Ragnar Grimsson je dva puta stavio veto na izvlačenje 
novca iz Islanda s takozvanim „bailoutom“što zapravo označava ništa drugo nego 
legaliziranu krađu zemlje ili kompanije koja i onako ne stoji dobro. 

Naš nije . Štaviše, on  lično takve dovodi u zemlju! 

Država je stvorila novu Narodnu banku s kojom je započela čist posao bez repova koji su 
državu potezali u beznađe. 

Ova malena otočna država je onemogućivala dodatno upropaštavanje tako što je 
stvorila posebnog državnog tužitelja i agenciju koja je započela lov na najveće krivce i 
koja je onemogućavala novo lihvarenje Islanđana. 

Grmimsson je uskoro shvatio da se stanje na Islandu počelo pogrešno prikazivati te da 
protiv sebe ima ljude koji osim banaka kontroliraju najveće svjetske medije- medijski 
mrak! 

Islandska vlada je čak unajmila vanjskog istražitelja, Evu Joly, koja je otkrila najveću 
financijsku prevaru u Europi i  jedino je Island uspio stati na kraj bankarskim 
kriminalcima. 

Evu Joly bi trebali pozvati i mi da razotkrije sve one koje su okradali i još uvijek kradu 
državu. Građani svih zemalja koji imaju problema s “ekonomskom krizom” bi trebali 
slijediti islandski primjer i prvo bi trebali otkriti, osuditi i zatvoriti sve koje rade na 
štetu države i naroda 

Drugi važan faktor je pametan stand by aranžman s IMF-om. Island se oporavio zahvaljujući 
srednjoročnoj fiskalnoj konsolidaciji, povećanju taksa i nameta (naročito na luskuzne 
proizvode), naglaskom na domaću proizvodnju i kupovinu domaćih i lokalno napravljenih 
proizvoda, olakšica za proizvođače i pomoć izvoznicima. 

Lekcija koju je naučio Island bi trebala uči u sve povijesne i ekonomske knjige, na žalost to 
se nije dogodilo i neće se dogoditi. 2011. godine Island je učinioi nešto što je nalikovalo 
pobjedi Davida nad Golijatom, organizirali su tiskovnu konferenciju i pobjedničku feštu s 
naznakom da slave činjenicu kako su IMF-u rekli konačno zbogom. 

Zašto mi o ovom slučaju ništa ne znamo? Zašto se o ovome ne uči u školama? Zašto naši 
mediji ne pišu o uspješnom islandskom ratu protiv internacionalne bankarske bande? Zašto se 
naša vlada ne ugleda na Island? Mi na ta pitanja nećemo odgovoriti, no zamislite kako bi 
bilo lijepo da i mi napravimo nešto tako u pet godina! 

I za kraj, možda nam se Island čini jedina zemlja koja je uspjela pobijediti patokraciju – 
vladavinu psihopata u modernoj povijesti, no Norveška i Švedska su nešto slično učinile 20-
tih i 30-tih godina XX. vijeka, ali se to izgleda do današnjih dana  istopilo... Smatramo da 
bismo iz ovakvih primjera trebali učiti kako bi bili u stanju isto napraviti i u našim zaduženim 
i pokradenim zemljama.  
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Evo šta su uradili mudri Islanđani:  
 
*    Iskoristili su komparativnu prednost to što su mali i nikom nisu 
     bili strateški interesantni, pa su bez buke počeli da sprovode 
     radikalne reforme; 
*    Objavili građanima pravo stanje o dugu države; 
*    Zatražili od građana podršku  na referendumu za radikalne reforme; 
*    Raspustili su Parlament; 
*    Raspustili su Vladu; 
*    Doveli stručne i nepotkupljive ljude da vode državu; 
*    Uveli direktnu demokratiju; 
*    Stvorili novo državnmo tužilaštvo; 
*    Stvorili Agenciju za otkrivanje najvećih krivaca za bankrot države; 
*    Uhapsili najodgovornije političare i bankare; 
*    Počeli brzo suđenje političarima i bankarima; 
*    Suđenja su bila otvorena za javnost; 
*    Nacionalizovali su imovinu političara i bankara; 
*    Zabranili javni rad političara i zabranili im da se zaposle u 
     državnim preduzećima; 
*    Preuzeli i konsolidovali Nacionalnu banku stvaranjem nove Nacionalne 
     banke; 
*    Izdavali su državne obveznice kako bi obezbedili likvidnost sistema; 
*    Prestali da se zadužuju kod stranih banaka; 
*    Održali su domaću valutu bez hiperinflacije; 
*    Prestali su da plaćaju dugove; 
*    Odbili su da parama poreskih obveznika spašavaju banke; 
*    Nacionalizovali najveću državnu banku Glitnir; 
*    Sve banke stavili pod državni nadzor; 
*    Zabranili svaki dalji odliv novca iz zemlje; 
*    Pustili berzu da bankrotira; 
*    Otpočeli rat sa najvećim svetskim bankarima; 
*    Vlada angažovala spoljnog istražitelja Eva Džoli, koja je otkrila 
     najveće finansijske prevare u Evropi; 
*    Napravili su pametan vremenski aranžman sa MMF-om u svom interesu; 
*    Povećali drastično takse i namete za luksuznu potrošnju; 
*    Pokrenuli domaću proizvodnju specijalnim olakšicama i kreditima; 
*    Kupovina domaćih proizvooda i jačanje lokalnog patriotizma; 
*    Podrška izvoznicima; 
*    Raskinuli 2011 sa MMF-om i to proslavili kao nacionalni praznik; 
 
Island je krajem 2011 izašao iz krize. 
Raste proizvodnja i izvoz. Inflacija je stabilna. Nezaposlenost je - 6,3% 
 
Island je uspeo da se spasi i sačuva nacionalni suverenitet i slobodu. 
 
Isto i Džon Perkins u intervjuu savetuje državama da odbriju vraćati 
kredite MMF-a, uhapse političare koji su podigli te kredite i sude im 
za zaduživanje. 
 
To bismo i mi uradili ako nam  birači daju povjerenje i obezbjede nam većinu  u 
Narodnoj skupštini. Ako ne, „kola“ će dalje ići u provaliju  čije dno   nije više 
daleko..... 
 
                                                                   IX 
 

PROGRAMI  ONIH  KOJI  VAM  SE  NUDE  DA  ZASTUPAJU 
  VAŠE  INTERSE  U  VLASTI  REPUBLIKE  SRPSKE  i  BH 



ПРИВАТИЗАЦИЈА „ШЕЋЕРАНЕ“ 
 

 28

  

76 300 Бијељина, Кулина Бана 28; е-маил: snaga.naroda14@gmail.com 
 
 

 
U svim mogućim situacijama, do sada, svi oni koji su se kandidovali za neke funkcije- bježali 
su od pominjanja PROGRAMA rada za vrijeme predstojećeg mandata, kao „vrag od 
krsta“! Zašto? Zato što NEMAJU NIKAKAV PROGRAM i što  uopšte NE ZNAJU šta 
treba da rade na toj funkciji, niti namjeravaju da išta rade osim da udovoljavaju onom 
„iznad sebe“ da ih ne bi „skinuo“, a zauzvrat mogu da kradu i pljačkaju svoj narod i 
svoju domovinu koliko im volja! To je do sada bila suština SVAKOG rukovodećeg 
položaja i svake političke funkcije kod nas... Pa zar smo onda mogli doći u neku bolju 
situaciju od ove pred potpunu propast?  
 
I sad je situacija gotovo ISTA! Zato tražite PROGRAME stranaka koje se bore za vaš glas, 
prvenstveno EKONOMSKI,  Pitajte ih KAKO ĆE OTVORITI NOVA RADNA MJESTA? 
KAKO i KAD ĆE SE POČETI BORITI PROTIV KRIMINALA i KORUPCIJE? Pitajte to za 
sve ono što vam obećavaju. Tako ćete ih dovesti u ćorsokak i uvidjet ćete da vas OPET lažu!  
 
Jedina stranka koja ima svoj EKONOMSKI  PROGRAM je „Snaga 
naroda“ dr Alekse Milojevića. Dr Milojević  je stavio na raspolaganje svom narodu i 
svojoj domovini  sve svoje ogromno znanje i iskustvo i ugradio ga u taj program, koji je nudio 
skoro svim strankama i pozicije i opozicije, ali su ga SVE odreda PREĆUTALE!   
 
Znate li zašto? Zato što je to PROGRAM  OPRAVKA  RS, a sve ove  i 
vladajuće i opozicione stranke imaju zadatak (od svojih inostranih 
mentora)  da UNIŠTE RS a ne da je OPORAVE,  i već su na domak 
cilja.....Ovaj PROGRAM  bi to mogao da osujeti....... 
 
Ja sam se još prije 2000. godine zalagala da kandidati za dekana ETFa u Banjaluci 
predoče PROGRAM svog rada za funkciju dekana, da bismo se na osnovu nečeg mogli 
opredjeliti za boljeg kandidata. Zbog toga, između ostalog,  sam bila brutalno napadana, 
mobingovana, opstruirana u napredovanju i na kraju dobila otkaz  iako sam imala sve 
potrebne i dovoljne uslove za zvanje vanrednog profesora.  
Za 38 godina mog rada na ETF-u NIKAD NIJEDAN KANDIDAT  ZA DEKANA NIJE 
PREDOČIO  SVOJ  PROGRAM niti ga je imao, iako su neki bili dekani i po 4-5 mandata 
(npr. Branko Dokić iz PDP-a!). Svaki je bio postavljen za dekana na osnovu zakulisnih 
„kuhinja“ ,  ucjena i pretnji biračkom tijelu. Tako je bilo i na čitavom Univerzitetu u 
Banjaluci i RS, zbog čega nam se potpuno urušilo visoko obrazovanje, pa se danas 
diplome kupuju na „slobodnom tržištu“!  
 
Također, treba primijetiti da pri konkurisanju  za svako radno mjesto uključujići i ono za 
čistačicu, portira, kurira, čuvara i sl.  budući zaposlenik mora donijeti LJEKARSKO 
UVJERENJE  kojim kandidat  dokazuje da je FIZIČKI i PSIHIČKI ZDRAV.  
 
Jedino to ne mora uraditi ako će biti političar!  
Kakav paradoks!? 
 
Jer, od svih poslova najteži posao je biti državnik koji treba da VODI DRŽAVU!  Ako je 
kirurg loš, on će upropastiti nekoliko desetina ili stotina života, loš pilot može u smrt odvesti 
do 300 ljudi, a loš  političar može  da uništi živote miliona ljudi, da uništi budućnost i 
opstanak neke države i njenog naroda.... Nas su naši dosadašnji političari upravo tu 
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doveli.... 
 
Voditi državu je  najodgovorniji posao, pa oni kojima dajemo da to rade moraju biti 
NAJBOLJI U DRUŠTVU. Kod nas tako  nikad nije bilo! Kod nas državu „vode“ najgori! 
Branko Dragaš ih sa pravom zove OLOŠ!  Još je Domanović napisao: „Kad slijepac slijepca 
vodi, oba će u jamu pasti“ Da li sad znate zašto smo svi skupa dospjeli u JAMU? 
 
Kad odlučite da idete na operaciju, dobro ćete se raspitati koji kirurg je najbolji i nećete se 
dati operisati onom za kog ste čuli da  je neuspješan. Zar ne? 
Avioni nekih kompanija se češće ruše nego nekih drugih, a vi trebate na put preko okeana. 
Dobro ćete se informisati  koje su aviokompanije pouzdanije  prije nego se odlučite, zar ne?  
 
Pa zašto se tako ne ponašate i u vezi IZBORA? Zašto dozvoljavate da na 
najodgovornija i najvažnija mjesta u državi sjednu ljudi koji nemaju ni morala ni  
ikakve kompetencije za ta mjesta, a oni će donositi POGREŠNE odluke zbog kojih ćete 
postati sirotinja, vaša djeca neće imati budućnost niti će moći imati svoju djecu, svoj 
krov nad glavom, a kad vam bude trebala lječnička pomoć pružat će vam ju diletanti 
koji su kupili diplome?! A možda će zbog takvih vaših krivih poteza buduća pokoljenja 
vašeg naroda postati apatridi- ljudi bez domovine! 
 
Čak je i jedna čistačica u Srbiji izjavila  medijima: „ Dobro mi imamo leba da jedemo kakvi 
nas ludaci i lopovi vode!“ Čak je i ona to uvidjela! 
 
Državu moraju da vode najbolji ljudi i najbolji stručnjaci koji su sposobni da stvaraju i 
organizuju STVARANJE, a ne kao ovi dosadašnji paraziti koji samo troše, zaduzuju, 
rasprodaju, reketiraju, otimaju i sl.  
 
Naš spas i brzi  privredni  i  svaki  drugi  oporavak  mogu  da  se  dogode 
jedino ako  najsposobniji,  najvredniji  i  najpošteniji  budu vodili  državu.  
 
Do sada takvi nisu bili na vlasti. Dajte bar jednom šansu i njima, umjesto da i dalje gledate 
kako se ukrug vrte razni „đokići“, „dodici“, „pavići“, „ivanići“, „čavići“ i sl. a vaš život i 
život vaše djece uzaludno prolazi u neimaštini, bijedi, beznađu....                                             
 
                                                                  X 
 

                                     PRAVDA u BH  
 
Neosporno je da u BH nema ni pravde ni pravne države. Nema je niti nakon skoro 20 
godišnjeg  
upravljanja Visokog predstavnika, koji je navodno postavljen da od BH konstrukcije napravi 
normalnu ( valjda pravnu i pravednu?!) državu! 
  
Sveto pravilo demokratije ( koju nam navodno uspostavljaju) je trodioba vlasti na izvršnu,  
zakonodavnu i sudsku, gdje važi princip najstrože samostalnosti tih triju segmenata vlasti.     
U zemljama sa dugom demokratskom tradicijom se ovaj princip strogo poštuje i zato se te 
države mogu smatrati pravnim državama. A kod nas? Kod nas je situacija takva da bi bila 
groteskna  
da ne proizvodi tolike tragične posljedice po pojedince, po cjelokupno stanovništvo, po 
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tu našu kvazidržavu, po budućnost i opstanak naroda itd.  
 
A tu i takvu situaciju je proizveo upravo onaj koji je  navodno (?!) trebao da od BH napravi 
pravu i pravnu državu! Visoki predstavnik! Time je pokazao i dokazao da je BH okupirana 
država, da je on predstavnik tog okupatora ( kao  svojevremeno Benjamin Kalaj!) i da 
okupatoru nije u namjeri da uspostavi državu BH kao nomalnu, pravnu, pravednu i 
samoodrživu, već da je razvali do kraja kako nikad više ne bi mogla da se uspostavi i da  
ovaj okupator s njom nema nikad više nikakvih problema  u budućnosti! To je njihov cilj i tko 
to ne vidi taj je stvarno slijep i glup!  
 
 
Kad takav visoki predstavnik, sa takvom zadaćom  „uredjuje“ pravosudni sektor kao treći stub 
te države, a pri tom “ nije ušao ni u dvorište pravnog fakulteta”,  kako je izjavio jedan 
hrabri novinar, tada nije čudo što  su  zakonski akti  koje je on donosio morali stalno biti 
mijenjani, dopunjavani i donošeni novi akti koji bi navodno kompezirali nepopravljive 
greške iz prethodnih čime je unijeta strahovita nesigurnostu sektor pravde. Isto je uradio i 
sa Krivičnim zakonom.  Formirao je  Visoki sudski i tužilački savjet po svojim ličnim 
potrebama.  Zato VSTS  još ni danas (2014) ne radi baš ništa što je u interesu 
građana i države BH, a on je trebao  razmatrati prijave i žalbe   hiljada  očajnih  
građana, koji su  prešli sve  pravosudne instance  u BH –uzalud tražeći pravdu!  
 
Na primjer, u jednom od njihovih “reklamnih” letaka stoji da godišnje zaprime oko 1700 
pritužbi na rad sudija i tužilaca. Od toga odbace sve osim 1%! Tih 1% razmotre i ustanove da 
nema osnova da se itko kazni! Činjenica je da nijedna   prijava  očajnih i obespravljenmih 
građana nije bez veze, a kamoli da su sve takve kako ih smatra i tretira VSTS!   
 
Zamislite, po tom ispada da je u BH sektoru pravde sve divno i krasno da ne može biti 
bolje!  A stvarnost demantuje VSTS i pokazuje da je sve tako loše da gore ne može biti, a da 
je VSTS  parazit koji mnogo košta BH a ništa joj zauzvrat ne pruža!  
 
Upravo zbog  neimanja ispravnog sektora pravde, BH ne može nikud iz ove kaljuge. 
 Situacija je takva  da je pravda apsolutno nedostižna i još gore, presuđuje se na štetu 
žrtava, tako da je sasvim opravdano pitanje dr Radomira  Lukić : „ Ko će nas čuvati od  
„čuvara“ zakona?“ 
 
Sudije i tužioci primaju apanaže, ne moraju ništa da rade, a nikako ne smiju da 
rade svoj posao na stručan, profesionalan, pošten i zakonit način!  
Jedino to ih može koštati ove sinekure! Na taj načinom omgućuju kriminal, korupciju, 
partitokraciju, autoritarizam- bolesti koje nam izjedoše društvo!  
 
 Zbog toga se, u pogledu pravde, nismo makli od turskog doba gdje je važila ona: 
„Kadija te tuži kadija te sudi....“  
Zaista, još davno je i   sv. Augustin rekao  da je država bez pravde samo jedna 
velika skupina razbojnika. Naša država je upravo takva!  
 
Da li se itko upitao koliko novca se troši na takav nesvrsihodan i jalov sektor pravde koji  
generiše potpuni haos u društvu, umjesto da uspostavlja red i zakonitost?! 
 
Jedan od gledalaca je poslao SMS poruku: „ Nema više lopova- svi su pobjegli u 
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pravosuđe!“  Zato hitno treba nešto promijeniti ili doraditi u sektoru pravde. 
Potrebna je javna kontrola pravosuđa. Ne može ono biti SVETA KRAVA! 
 
Sudije i tužioci moraju biti podvrgnuti provjeri svog rada na  
osnovu tačno utvrđenih i objektivnih pokazatelja kao što su:  
-stručnost i osposobljenost ( posjedovanje teorijskog i praktičnog znanja)  
-dostojnost i moralnost redovno vrednovanje prethodnog rada  
- ekonomičnost  i disciplinska odgovornost,  
sve sa sa mogućnošću razrješenja ako ne zadovoljava po nekom od kriterija.Toga sada 
NEMA! 
  
Također, napredovanje mora biti uslovljeno svim ovim parametrima, tj rezultatima i 
kvalitetom rada, kao što i šteta počinjena strankama od strane suda koju mora platiti 
države mora biti refundirana od strane sudije ili tuzioca koji je počinio grešku!  
 
.  
Greške u pravosuđu su neoprostive jer se presude donose U IME NARODA, što neki sudije i  
tužioci zaboravljaju! Sudije ne smiju da krše zakone, a ako to rade moraju biti 
sankcionuisani, što kod nas nije slučaj.  
 
Također, sudije ne smiju podleći nikakvim pritiscima, a kod nas su političari do grla uvaljeni 
u pravosuđei tamo opstruiraju procesuiranje svog kriminala i sve drugo što im ne 
odgovara! Sudije kod nas rade „na telefon“ a ne na činjenice i zakone u što sam se ja 
više puta uvjerila!  
 
Budući da sektor pravde NE RADI SVOJ POSAO, kriminalcima na 
funkcijama niko ništa ne može! Oni vrše pritisak na pravosuđe i ono ne 
može ni biti nezavisno!  
A ako nije nezavisno, a institucije države su u blokadi  zbog korupcije i 
klijentelizma, ekonomija uškopljena i osiromašena- naša država nema niti jedan 
jedini stub na kom bi počivala! 
 A to znači da neće ni opstati, jer da bi država opstala mora imati 3 nezavisne vlasti: 
Zakonodavnu ( NSRS), izvršnu ( Vlada RS) i sudsku ( sudovi i tužilaštva). Kod nas toga 
nema! Mi imamo samo zadovoljenu FORMU, ali ne i SUŠTIN-u! Kod nas su i sudbena 
i zakonodavna  vlast  samo  PRIREPAK, tj. SERVIS  izvršne vlasti, ili 
tačnije LIDERA  STRANKE NA  VLASTI!  Isto je i sa INSPEKCIJAMA! 
A to je mnogo gore nego da ih ni nemamo! Ovako i zakonodavna i sudbena 
vlast rade samo za kriminalce iz izvršne vlasti a ne za narod što im je svrha! 
 
Zbog toga je kod nas, radi otkočivanja sudbene vlasti iz zagrljaja stranačke hobotnice,  pod 
hitno neophodno izvršiti LUSTRACIJU  u sektoru pravde, jer bez toga kod nas pravosuđe 
neće nikad proraditi kako bi trebalo. Zato će Snaga naroda, ako dobije dovoljnu snagu od 
naroda,  u sektoru pravde uraditi ono što su uradili i Islanđani i još više od toga: 
 
*    Oformiti novo entitetsko tužilaštvo, a ukinuti dosadašnja nefeikasna,  
*    Oformiti Agenciju za otkrivanje najvećih krivaca za bankrot države i 
     angažovati vanjskog istrazitelja ( kao Eva Joly) 
*    Uhapsiti najodgovornije političare i bankare i otpočeti istragu; 
*    Početi sa  suđenjem političarima i bankarima u što kraćem roku; 
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*    Suđenja otvoriti za javnost; 
*    Nacionalizovati  svu imovinu političara i bankara koja nema pokriće u 
     njihovim realnim prihodima i vratiti je u budžet 
*    Obaviti LUSTRACIJU sudija i tužilaca s obzirom na tri osnovna 
kriterija 
     ( dostojnost, stručnost i efikasnost) 
*    Zaoštriti Zahtjev  institucijma BH i OHR-a ( predstavnika okupatora) 
da 
     VSTS  privede svrsi ili da ga ukine. U protivnom ukinuti financiranje 
iz 
     budžeta RS.  
 
 
Međutim, ako građani dozvole da svi dosadašnji kriminalci opet  ostanu na vlasti ( ili da 
se vrate prethodni!) , oni će i dalje opstruirati procesuiranje svog kriminala kod 
„uškopljenog“ pravosuđa, i nema nikakve šanse da budu zaustavljeni u daljnjem 
pljačkanju svog naroda i države, a nema ni govora o konfiskaciji pokradenog 
bogatstva i njegovog vraćanja u budžet da služi u razvojne svrhe i dobrobit 
svih građana.   
A o  u LUSTEACIJI pravosuđa tek nema ni govora.  
 
Zato dajte svoju snagu SNAZI NARODA, pa ćemo se mi izboriti  u vaše ime za 
LUSTRACIJU, tj. ozdravljenje pravosuđa bar u RS, da ono postane TREĆI STUB na 
kom počiva država, a ne da bude PRIREPAK izvršne vlasti, odnosno stranke na vlasti i 
njenog lidera! 
 
 
                                                                  XI 
 
                                                     OBRAZOVANJE 
 
Intenzivan i ubrzan sunovrat visokog obrazovanja i Univerziteta u Banjaluci otpočeo je 
nakon preuzimanja dekanske pozicije na ETFu od strane Aleksandra Iliškovića  i alternacije 
na funkciji dekana  njega i Branka Dokića. Tako se obezbijedio kontinuitet u dužem periodu  
u kom su se vršile svakakve kriminalne radnje, a koje su nastavljene i nakon postavljanja 
narednih dekana Milorada Božića, Petra Marića, pa opet Branka Dokića. Ovom 
kadrovskom kombinatorikom   je omogućeno  uništavanje ETFa  koje je trajalo od 1986. do 
danas, uz blagonaklonost vječitih rektora Dragoljuba Mirjanića (13 godina) i Stanka 
Stanića (8 godina)  

      Aleksandar Ilišković i Branko Dokić  su  prvi otpočeli sa nezakonitim dodjeljivanjem 
akademskih zvanja onima koji nisu ispunjavali uslove, kao što je bio i Gojko Savanović,   
ministar obrazovanja, koji je ekspresno   magistrirao, doktorirao, (pre)pisao   knjige  i dobio 
akademska zvanja docenta i  vanrednog profesora,  a da  nije  čak ni završio elektrotehnički 
fakultet već Pedagošku akademiju za tehničko obrazovanje,  zbog čega ga nisu primili ni za 
asistenta na PMF-u! A bilo je toga još i prije Gojka Savanovića, ali je poslije njegovih 
USPJEŠNIH  falsifikata i kupovina diploma sve krenulo kao lavina!  A ja , dr Radojka 
Praštalo, sam se usudila takvim mahinacijama usprotiviti.... Koliko sam bila u pravu 
dokazuje  današnja situacija “na terenu” kad se diplome, titule i akademska zvanja kupuju 
kao na pijaci, te je situacija postala apsurdna: oni koji nisu ispunili uslove olako ih dobijaju, 
a oni koji jesu ispunili uslove i koji su htjeli da sačuvaju dignitet tih zvanja, sprečavani su i 
terorisani na sve moguće i nemoguće načine. Baš kao  ja....  
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Posljedice ovakve “kadrovske” politike  po državu i stanovništvo su stravične: visoko 
obrazovanje je potpuno uništeno zbog čega nemamo kadar koji bi nas trebao spasiti od 
propasti, već imamo kvazikadar, koji  zauzima mjesta  i položaje na kojima bi trebao sjediti 
pravi kadar, i koji nas zarad svog sitnosopstveničkog interesa i interesa svojih 
nalogodavaca izvana, u skladu sa planovima belosvetske mafije koja je naumila da nas  
potpuno  uništi a onda prisvoji naše resurse, bez imalo griže savjesti gura u haos i  potpunu 
propast.  Zbog toga  što sam se usprotivila kriminalu na Fakultetu,  brutalno sam  kažnjavana   
više od 20 godina, opstruirana sam u napredovanju i radu  iako sam odavno ispunila sve 
potrebne i dovoljne uslove za zvanje vanrednog profesora još 2001. godine, da bih na kraju 
dobila otkaz 3 godine pred penziju!   
 
Tražila sam zaštitu od svih institucija  države, ali tamo nitko nije radio svoj zakonom 
propisan posao. Zbog toga se danas i diplomama, i titulama i akademskim zvanjima 
slobodno trguje kao i sa krompirom, što je dovelo do potpunog sunovrata visokog 
obrazovanja, a time i do  potpune deprofesionalizacije institucija države, jer su takve metode 
postale osnovni alat negativne kadrovske selekcije kojom je rastjerivan  pravi kadar a 
forsiran kvazikadar.  
O tome sam  pisala i govorila u medijima još prije 10-ak godina, ali nitko nije ni pokušao da 
takvu pogubnu praksu zaustavi. Zbog toga smo svi skupa dospjeli pred sama vrata pakla..... 
     
   Obraćala sam se bezbroj puta i pismeno i usmeno organima Univerziteta i inspekcijama 
rada i prosvjete,  ali je sve bilo uzalud jer su svi oni bili umreženi u taj kriminal.  Nitko nije 
reagirao, a ja sam bila brutalno kažnjavana: opstruiran mi je izbor u zvanje vanrednog 
profesora od 2001. do danas i dobila sam nezakonit otkaz 2012. Vodim 3 spora sa njima i 
sve su oni dobili, iako je zakon na mojoj strani, jer sudije Blagoja Dragosavljević, Mirjana 
Raosavljević, Drago Turkeš, Ljiljasna Glizijan Rosa Todorović i   Dragomirka 
Stojaković rade „na telefon“, a ne na činjenice i zakon! 

 
   Na kraju da kažem: Najtragičnije u svemu tome je što su sve institucije države, koje su 
morale da me zaštite, kao što su prosvjetna inspekcija i inspekcija rada ne rade ništa, tj 
jalove su da ne mogu biti jalovije. One su  otvoreno ili prećutno podržavale ovaj teror 
nadamnom. I ne samo nadamnom.....već uopšte negativnu kadrovsku selekciju koja je 
sprečavala razvoj sopstvenog kadra  na Univerzitetu i šire u  korist raznih “tezgaroša” 
odavde i sa strane,  što je dovelo do enormnog liferovanja  kvazikadra koji danas zauzima 
mjesta na kojima bi trebao sjediti  pravi  kadar, a pravi kadar je skrajnut, potisnut i 
ponižen... 
 
 
Sa takvim rukovodstvima na Univerzitet se svašta infiltriralo. Od njih se ne može očekivati 
da obrazuju  mlade kadrove koji će voditi ovu državu u prosperitet već samo u debakl.  
Zato  je neophodno izvršiti LUSTRACIJU  u Visokom obrazovanju, a onda reformisati 
kompletno obrazovanje i ustrojiti ga kao konzistentan sistem  čiji kranji rezultat će biti 
moralni, stručni, rodoljubivi mladi ljudi koji će voljeti svoju domovinu i raditi na 
njenom opstanku, a ne kao ovi koji su se na razne kriminalne načine ubacili na univerzitet i 
uništavaju nam i domovinu i mlade generacije.... 
 
Ništa bolja situacija nije niti u osnovnom i srednjem obrazovanju. Kao potpredsjednica 
udruženja STOP MOBBING  imala sam priliku da čujem bezbroj tragičnih priča o teroru  
direktora mobera koji su zaveli strahovladu po školama širom Republike Srpske i 
srozali obrazovanje do najnižih granica, a koji su naročito brutalni prema onim prosvjetnim 
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radnicima koji su regularno stekli svoje diplome i koji se trude da pošteno, stručno i 
kvalitetno odrade svoj posao. Mnogi od njih su morali na (jalovi!) sud, mnogi su oboljeli, 
mnogi su dobili otkaz, a na njihova mjesta su došli oni kioji su kupovali diplome. SNSD-
ov ministar Kasipović se po tom pitanju „nije htio mješati u svoj posao“, iako je o svemu bio 
redovito obavještavan.... .Čak sam čula, iako ne znam jel tačno, da je on otvorio takav 
tezgaroški fakultet u Tuzli i da od tamo liferuje kvazi kadar u školstvo RS, obilato se 
koristeći svojom pozicijom ministra obrazovanja RS! Molim one koji nešto više znaju o 
ovome da mi jave! 
 
Zato bi sredjivanje situacije u  obrazovanju  otpočelo  zahtjevom za stavljanje  na 
raspolaganje mandata svih zatečenih direktora škola, dekana i rektora,  zakonskim 
ograničavanjem broja mandata direktora, dekana, rektora i ministara obrazovanja na 
najviše dva,  kandidovanje za  prvi i drugi mandat mora otpočeti preciznim PROGRAMOM  
rada svih kandidata  za period mandata, a za eventualni  drugi mandat  još i  zahtjevom za 
predočenje DOKAZA o izvršenju PROGRAMA iz prvog mandata  koji će detaljno proučiti 
NEZAVISNA KOMISIJA sačinjena od privrednika, asistenata, studenata, profesora, 
istraživačkih novinara i stručnjaka sa nekog nezavisnog Univerziteta iz okruženja  ( osim iz 
Srbije, jer od tamo ima mnogo „tezgaroša“ koji su se dobro umrežili sa ovdašnjim 
kriminalcima u obrazovanju!). 
Oni koji  budu izabrani za direktore škola, dekane i rektore  morat će pohađati KURS o 
rukovođenju  i coachingu koji će organizovati Ministarstvo ( „Glotta Nova“ škola za nova 
znanja, Ljubljana) 
  
Također, rad prosvjetnih inspektora  i inspektora rada će biti detaljno analiziran i na osnovu 
njega će  onim kvalitetnim inspektorima biti produžen angažman, a oni drugi, koji su radili 
„na telefon“ a ne po zakonu i činjenicama, će  otići na biro.  Nerad prosvjetne inspekcije je 
umnogome doprinio sunoverratu obrazovanja, jer su podržavali MOBERE  koji su 
potpuno rastjerali kvalitetan kadar i primili poslušnike sa lažnim diplomama. 
  
Također će, u cilju LUSTRACIJA prosvjernog kadra biti  uvedene obaveze polaganja 
državnog ispita pred kompetentnom i nekorumpiranom komisijom koja će utvrditi tko 
jeste a tko nije za prosvjetnog radnika i iza čijih diploma stoji ZNANJE a iza čijih samo pare i 
korupcija.  
 
Ako nam date dovoljnu snagu, mi iz Snage naroda ćemo  srediti situaciju u 
sektoru obrazovanja i  onemogućiti MOBBING, dilentatizam, lažne 
diplome i sl.  jer imamo pripremljenu i strategiju za reformu kompletnog 
sistema obrazovanja i kadar koji će to provesti 
 
 
Dodatak: 
Izvod iz PROGRAMA za ozdravljenje školstva 
 
Obrazovanju se mora dati mjesto koje zaslužuje, a za kvalitet obrazovnog sistema odgovorno 
je isključivo Ministarstvo obrazovanja, nauke i kulture  na čelu sa ministrom. Zato na toj 
funkciji ne može biti bilo tko   ( kao kod nas  do sada), jer je to pogubno za čitavo društvo i 
državu, što je  više nego očigledno u slučaju našeg entiteta/države.  Na čelu Ministarstva 
obrazovanja mora biti netko tko je proveo veći dio radnog vijeka u obrazovanju i koji se 
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uzaludno  borio za bolje obrazovanje! 
 
Struktura obrazovanja od najnižeg nivoa do najvišeg mora biti tako ustrojena da se 
učenici/studenti opredjeljuju za one oblasti  za koje su predisponirani i za koje imaju 
najbolje predznanje. Drugim rječima: ne može upisivati tko šta hoće, već što može s 
obzirom na svoje predispozicije i svoje predznanje. Cijelo vrijeme školovanja  odgovorno  
Ministarstvo  treba da prati svakog đaka i na određenim skretnicama da ih podvrgava 
testovima i ispitima i daje im  mogućnost da se sami odluče za pravac kojim će dalje ići  
unutar onih oblasti za koje se na osnovu rezultata testa/ispita procijeni da bi mogli biti 
uspješni.  
U svijetu postoje države koje su svoje obrazovanje  stavile u službu razvoja i u takvim 
državama vlada blagostanje ( Švedska, Norveška, Singapur, Velika Britanija i td. ), što znači 
da je to moguće.  U tom cilju se u ozdravljenje obrazovnog sistema moraju uključiti SVI  
sposobni zaposleni u ovom sektoru. Trijaža se  može obaviti kroz ankete sa odgovarajućim 
pitanjima. Kroz  njhove odgovore će se vidjeti tko  od zaposlenika ima potencijale  koje 
može staviti u službu ozdravljenja sistema obrazovanja, a tko je u ovaj sistem zalutao ili 
je doveden po osnovu poslušnosti, pripadnosti partiji, korupciji, nepotizmu itd.   
Nakon toga će se napraviti nova struktura obrazovnog sistema po uzoru na strukturu iz nekih 
od uspješnih zemalja, npr. Singapura. Jasno je da se odmah ne može postići takvo školstvo 
kakvo danas ima Singapur, ali će se ovim otpočeti ići u tom pravcu, s tim da će svatko od 
zaposlenih u obrazovanju ZNATI kud se ide i davat će svoj maksimalni doprinos da se 
tamo i stigne. U protivnom, morat će napustiti sektor obrazovanja. Jer,“ nije svačije kroz selo 
pjevati“, zar ne? 
 
 Koraci za ozdravljenje školstva: 
 
Prvi korak:  Bit će zatražene ostavke svih direktora škola, dekana fakulteta, rektora 
univerziteta i sekretara tih ustanova, s tim da će se ostavke onih koji su već bili dva mandata 
na tim funkcijama odmah prihvatiti i raspisati konkurs za izbor novih, a ovi ostali će napisati 
program za ozdravljenje ustanove na čijem su čelu  najmanje za period do kraja 
njihovog tekućeg mandata. Da li će i ostati na tim funkcijama zavist će od kvaliteta 
napisanog programa i od ankete provedene među nastavnicima/profesorima, 
đacima/studentima i roditeljima i predstavnicima šire javnosti. Svi koji se jave na konkurs 
moraju priložiti esej o stanju na toj obrazovnoj ustanovi i plan i program ozdravljenja 
te ustanove koji namjeravaju provesti za vrijeme svog mandata, ako ga dobiju. Sve to u 
postojećim materijalnim uslovima.  
 
Drugi korak: Svi zaposlenici Ministarstva obrazovanja, nauke i kulture,   svi inspektori 
Prosvjetne inspekcije  i svi direktori institucija kulture  će predati svoje ostavke Ministru, a 
zatim će  među njima biti provedena anketa  sa pitanjima o  rezultatima njihovog dotadašnjeg  
rada,  o uspjesima i neuspjesima, o opstrukcijama koje su trpjeli i od koga ( nešto kao tzv. 
godišnji intervju koji se koristi u uspješnim firmama na Zapadu), te o tome kako bi oni na  
svom sadašnjem radnom mjestu unaprijedili stanje u resoru prosvjete, nauke i kulture, 
u okviru  postojećih  materijalnih mogućnosti.  
 
Treći korak: Provesti anketu o kvalitetu udžbenika koji se koriste i dati prijedloge za 
povlačenje nekih od njih ( uz argumentovano obrazloženje). Anketom ustanoviti da li neki od 
profesora imaju pripremljen tekst boljeg udžbenika od onog koji se predlaže za povlačenje. 
Oformiti  stručnu ( nekorumpiranu!) komisiju koja će to pregledati i donijeti odluke u vezi s 
tim i predložiti naredne korake.  
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Četvrti korak: Provesti izlazni ispit  za sve učenike nakon okončanja  6. razreda osnovne 
škole  ( OIŠNI - osnovni  izlazni šestog nivoa ispit ) da bi se ustanovilo  koja djeca mogu ići u 
srednju školu  i to za koji smjer srednje škole ( od 1-4 Ekspres ili 1-5 Normal) su 
predisponirani  i mogli bi postići najbolji uspjeh. Nakon 4. odnosno 5. nivoa srednje škole 
djeca se opet testiraju u znanju     SIČI ( srednješkolski izlazni četiri ispit) ili SIPI ( 
srednješkolski izlazni pet ispit),  ali i u karakterima   ( Myers-Briggs) i dominantnim sidrima 
(Anchor Assesment) da bi sama lakše odabrala  višu školu ili fakultet gdje  im je izgledno da 
će postići uspjeh.  Na tom nivou potrebno je provesti i viši nivo coaching* postupka   u cilju 
bolje procjene afiniteta djeteta i  iznađe  njegovo adekvatno usmjerenje.  
 Nakon toga djeca ( obično njih od 20-25% iz srednje škole)  se upisuju na  koledž ( traje 2 
godine), pre-univerzitet (traje 3 godine), politehniku (traje 3 godine) ili na Institut Tehnologije 
( 2 godine- priprema za bavljenje industrijom). Sve ove institucije na koje se upisuju djaca 
poslije završene srednje škole imaju formalno sličan program: srpski, engleski, matematika, 
nauka. Koledž ima i izborne predmete: humane nauke, umjetnost, muziku i strane  jezike. 
Koledž i pre –univerziteti stavljaju veći  naglasak na akademsko  nego na stručno tehničko 
obrazovanje.  Zato oni studenti koji žele da se obrazuju za struku idu  na politehniku (nudi 
kurseve bazirane na vježbama i praksi)  ili institute ( nude industrijski orijentisane kurseve)  
gdje dobiju diplomu nakon uspješno završenih kurseva na tim institucijama. Politehnika 
pruža kurseve iz inženjerstva, biznisa, računovodstva, turizma, masovnih komunikacija, 
menadžerstva, digitalnih medija i biotehnologije, optometrije i njege. Oko 40 % onih koji 
završe 4. stepen srednje škole idu na politehniku. Oni koji završe politehniku sa visokim 
ocjenama, također mogu nastaviti studije na univerzitetu.  Na univerzitete idu obično  oni koji 
završe  koledž ( 2 godine), što je dovoljno kao pretpriprema za univerzitet, mada idu i oni koji 
su pohađali pre-univerzitet ( tu spadaju neke specijalne škole kao što su škola za umjetnost,  
škola za sport, akademija za  fine umjetnosti..) u trajanju od 3 godine, a rjeđe oni sa 
politehnike.   U oblasti izrade preciznih programa volonterski će učestovati najbolji 
prosvjeetni radnici,  privrednici i nekompromitirani patriotski orijentisani intelektualci ( a ne 
strani plaćenici!).  
 
Peti  korak:  Studenti sa okončanim studijem na pre- institucijama se mogu upisati na 
odgovarajući  univerzitet ( traje od 3-5 godina).  Ako su redovni, školovanje mogu završiti  do 
22.-24. godine života, zavisno od puta kojim su išli. Univerziteti nude razne kurseve kao što 
su nauka, inženjerstvo, umjetnost, društvene nauke, medicinu, tehnologiju i sl. Obezbjedjuju   
dodiplomski , postdiplomski  studij i doktorate i bave se naučnim radom u koji uključuju i 
studente i to u oblastima:  biznis menadžmenta, računovodstva, ekonomije, informacionih 
menadžment sistema, prava i društvenih nauka. Univerzitet mora da ima naučni institut  i 
Centar izvrsnosti.  Univerzitet može biti Nacionalni univerzitet, Tehnološki univerzitet, 
Menadžment univerzitet, Univerzitet za tehnologiju i dizajn, a mogu ih otvoriti i stranci s tim 
da su pod strogom kontrolom Ministarstva obrazovanja. Može postojati i univerzitet za 
vanredni studij, ali on ne može imati one  kurseve  za koje su neophodne laboratorije, o čemu 
vodi računa Ministarstvo obrazovanja. Ministarstvo vodi strogo računa i o privatnim 
univerzitetima  (i uslovima koje pružaju), gdje se plaća školarina kako bi se obezbjedila 
adekvatna protuvrijednost u  obrazovanju za tu školarinu. Posebno vodi računa o potrebnom 
prostoru,  kompetentnosti kadra, raspoloživoj  udžbeničkoj literaturi i dr. Bit će određeni 
standardi koliko  stalnih SVOJIH profesora mora imati neki akultet/univerzitet da bi 
dobio dozvolu za rad i koliko prostor i opremu mora imati, tako da neće više biti „kombi 
univerziteta! 
 
Šesti korak : Na svakoj  srednjoj školi i univerzitetu  djeluje Komisija za obezbjeđivanje i 
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praćenje kvalitete koja ima 5 članova: savjetnik za kvalitetu, predstavnik vođstva škole, 
predstavnik učenika/studenata, predstavnik predavača, predstavnik iz privrede ( poslodavac). 
Komisija za kvalitet priprema godišnji plan za samoevaluaciju i odredi pokazatelje koji će se 
pratiti.   Dobijeni rezultati su osnov za ustanovljavanje manjkavosti i problema, traženje 
rješenja i uvođenje promjena u cilju poboljšnja kvaliteta.  
 
Sedmi korak: Svake godine obavlja se tzv. godišnji intervju, gdje  se svakom zaposleniku 
daje odredjen broj pitanja vezanih za uslove rada, mogućnosti napredovanja, zadovoljstvo sa 
pretpostavljenim itd.  Na osnovu ovih rezultata  Komisija Ministarstva obrazovanja  za 
kvalitet  rukovođenja  dodatno ispituje  kvalitet rukovođenja školama i razrješuje 
nesposobne i neadekvatne rukovodioce, te raspisuje konkurse za prijem novih.  
 
Željeni rezultati obrazovanja 
 
Da bi se kvalitetno ustrojio sistem obrazovanja i uradili kvalitetni nastavni programi, potrebno 
je najprije definisati željeni rezultat, tj. izlazni “proizvod” tog sistema obrazovanja. Kakve 
su potrebe društva i države  u tom pogledu? Kakvo obrazovanje bi trebali imati  diplomci 
nakon okončanja  škole/univerziteta?  Šta se od njih očekuje? 
 
Od osoba koje prođu kroz ovaj sistem obrazovanja očekuje se da budu samosvjesni, sa 
dobrim moralnim kompasom, sa  neophodnim znanjem i vještinama kako bi se mogli 
uhvatiti u koštac sa svim životnim izazovima na koje naiđu u budućnosti.  Od njih se 
očekuje da budu odgovorni prema svojoj porodici, zajednici i naciji, te da cijene ljepotu 
svijeta oko sebe, imaju zdrav duh i zdravo tijelo i  polet u životu.  Dakle općenito, rezultat 
obrazovanja mora biti: 
 
-uvjerljiva osoba koja ima jak osjećaj za dobro i zlo, prilagodljiva je i elastična, pozna sebe, 
pronicljiva u prosuđivanju, razmišlja nezavisno i kritički i komunicira efikasno; 
-samo-usmjerena osoba  koji preuzima odgovornost za svoje vlastito učenje, koja pita, 
reflektuje i istrajava u težnji da uči; 
-aktivan doprinositelj koji je sposoban da radi u timu, ima inicijativu, preuzima rizik, 
inovativan je i teži ka izvrsnosti; 
-zabrinuti građanin koji je ukorijenjen u Republici Srpskoj, ima jaku građansku svijest, 
dobro je informisan  i igra aktivnu ulogu u poboljšanju uslova života  i onih oko njega.  
 
Svaki obrazovni nivo treba da doprinese na odgovarajući način izgradnji takvih osoba i 
svaki nivo je u tom smislu ( osnovna škola, srednja škola, univerzitet)   nadogradnja 
prethodnog. Na primjer, osnovna škola uči učenike da upoznaju Republiku Srpsu i da je 
vole. To je preduslov da shvate u srednjoj školi šta je bitno za Republiku Srpsku i da u tom 
pravcu djeluju. Tako će biti odgojeni da se ponose svojom domovinom i da već nakon 
srednje škole dobro razumiju situaciju u njoj i  njen položaj u svijetu.  
 
Od svakog nivoa školovanja se očekuje 8 ključnih rezultata: 
Na kraju primarnog obrazovanja (osnovne škole) učenici bi trebali: 1. biti sposobni da 
razlikuju dobro od lošeg; 1.da znaju svoju snagu i oblast gdje mogu napredovati; 3. biti 
sposobni da sarađuju, dijele i brinu o drugima; 4. biti znatiželjni u pogledu raznih stvari; 5. 
sposobni da promišljaju i izražavaju se uvjerljivo; 6.biti ponosni na svoj rad; 7.imati zdrave 
navike i svijesnost o značaju umjetnosti; 8. poznavati i voljeti Republiku Srpsku.  
Na kraju sekundarnog obrazovanja (srednje škole) učenici bi morali: 1. imati moralni 
integritet; 2. vjerovati u svoje sposobnosti i biti sposobni da se prilagode promjenama; 3. biti 
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sposobni da rade u timu i pokazati empatiju za druge; 4.biti kreativni i imati ispitivački duh; 
5. biti sposobni cijeniti različite poglede i iskomunicirti ih efikasno; 6. preuzeti odgovornost 
za svoje učenje; 7. uživati u fizičkim aktivnostima i cijeniti umjetnost; 8. vjerovati u 
Republiku Srpsku i razumjeti sve što se u njoj i oko nje  događa.  
Na kraju tercijarnog obrazovanja (koledža/pre –univerziteta/politehnike i univerziteta) 
studenti bi trebali: 1. imati moralnu hrabrost da zastupaju ono što je ispravno; 2.biti otporni i 
čvrsti  pred nevoljama; 3.biti sposobni da saradjuju kroz kulturu i da su socijalno odgovorni; 
4. biti inovativni i preduzetni; 5.biti sposobni da misle kritički i komuniciraju ubjedljivo; 6. 
biti svrsihodan i težiti izvrsnosti; 7. imati  zdrav životni stil i cijeniti umjetnost; 8. biti ponosni 
što ste iz Republike Srpske i razumijete njen položaj u svijetu.  
 
Odnos prema talentovanoj djeci 
 
U siromašnim zemljama ( kakva je naša postala nakon rasprodaje privrede i prirodnih 
resursa), jedini resurs  su obrazovani ljudi. Oni su jedini resurs razvoja.  Zato je cilj 
obrazovnog sistema da razvija talente svake individue do njenog najvišeg mogućeg 
potencijala,  tako da  ona može doprinijeti ekonomiji   da Republika Srpska postane visoko 
produktivna i kompetitivna na svjetskom tržištu. Tim više što je poznato da najviše 5% 
populacije ima mogućnost logičkog zaključivanja, a jedva 1% ima razvijen frontalni segment 
CNS-a ( centralnog nervnog sistema) odgovornog za apstraktno mišljenje, moral, volju i 
vizije.  Zato u školstvu treba staviti naglasak na procjenu, praćenje i sortiranje studenata u  
programe podesne za svakog od njih. Treba napustiti komunističku  filozofiju uravnilovke 
koja je pogubna, pa   edukatori moraju POŠTENO procijeniti neke od studenata kao 
vrednije i važnije za državu od drugih! Takvi trebaju  jednog dana postati LIDERI na 
svim nivoima, jer samo tako nam svima može biti bolje. Zato škole i univerziteti trebaju 
podsticati moderno liderstvo, gdje lideri moraju ustanoviti VIZIJU i implementirati 
strategijski proces koji   kreira podučavanje i učenje kulture koja opskrbljuje  studente sa  
bitnim vještinama ( kreativnost, komunikativnost, saradnja, kritičko mišljenje, rješavanje 
problema, tehnološka spretnost i globalna svijest). Također, konzistentna inovativnost, 
sposobnost efikasne integrativnosti tehnologije, kvalitetan profesionalni razvoj i otvorena 
misao su sve obavezne dužnosti modernog lidera.  
 
S obzirom na današnju tragičnu situaciju u našem sektoru obrazovanja bit će to teško postići, 
pa se očekuje niz izgovora od onih koji bi to trebali otpočeti  ( direktori, dekani, rektori...), što 
se ne smije prihvatiti, s obzirom na toliko izgubljeno vrijeme i uzaludno potrošena 
sredstva ovog naroda u prethodnom periodu kad se  radilo samo  na uništavanju 
školstva.  Oni su za taj posao koji nisu odradili godinama bili plaćeni i preplaćeni! Zato, sve 
takve rukovodioce  odmah smijeniti i postaviti one koji će biti sposobni i spremni  da i u 
ovakvim uslovima otpočnu ozdravljenje  bolesnog školstva. Jer, „dobra prelja i na lošem 
vretenu zna dobro presti“.  
 
 Politika obrazovanja 
 
Meritokracija ( vladavina najboljih) je fundamentalni princip u Singapuru, a isto tako i u 
njihovom obrazovnom sistemu koji ima za cilj da prepozna talentovane mlade ljude i da ih 
odgaja i obrazuje za liderstvo, što bi trebalo da zaživi i u RS/BH.  Čitav školski sistem je 
ustrojen tako da naglašava akademske  performance  pri ocjenjivanju studenata i nagradjuje  
ih mogućnošću da pristupe specijalnim programima  na univerzitetima koji gaje i podstiču  
elitizam. Akademski stepeni se smatraju objektivnom mjerom studentove sposobnosti i 
napora, bez obzira na njegovu socijalnu pripadnost.  Imati dobar  kredibilitet se  u 
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Singapuru vidi kao najvažniji faktor za  napredovanje  studenta u karijeri i na tržištu rada i 
njegov budući ekonomski status. 
 Da li bi moglo tako biti i kod nas? 
Moglo bi, ali bismo prije toga svi morali shvatiti da su talentovani ljudi rijetkost i da bez 
njih nema napretka društva, te ih kao takve poštovati i podsticati, a ne ih opstruirati i biti 
im zavidan i pakostan, te ih opstruirati i rastjerivati, kao što se do sada kod nas radilo!  Zato je 
Ministarstvo obrazovanja  Vlade Singapura osmislilo PROGRAM kojim se pomaže 
nadarenoj djeci da ostvare svoj maksimalni potencijal i stavlja se naglasak na viši nivo 
mišljenja i kreativne misli. Taj program se provodi samo u nekim određenim  osnovnim  i 
srednjim školama . Odabir učenika za ovaj program se vrši nizom testova na 3. nivou osnovne 
škole i takvih  ima  najviše 1% od svih učenika.  Oni rade po posebnom, a ne po redovnom 
programu. Takvi učenici se prate do kraja školovanja i pomažu u ostvarivanju najboljih 
rezultata, kako bi se od njih formirala buduća elita. A da bi na kraju  i postali elita, 
moraju proći još kroz dodatno obrazovanje za elitizam, koje mora obezbijediti Ministarstvo 
obrazovanja, nauke i kulture, pa tada nećemo više imati neuke, nepismene, psihopate, i sl. 
ambasadore, predsjednike, rektore, dekane i dr.   
To je potpuno suprotno od komunističke uravnilovke  koja je urušila komunizam/socijalizam.  
 
Inače, Ministarstvo obrazovanja,  nauke i kulture je  najvažnije ministarstvo i ima najveću 
odgovornost. Ono je obavezno da  omogući prepoznavanje  talenata i potencijala u  
djeci i omladini i da, te da vodi brigu da se ti  ljudski resursi na najbolji 
način razviju i iskoriste za dobrobit čitavog društva i države, a ne da se 
negdje usput izgube i uguše. Također, Ministrstvo je dužno da kvalitetnim programima 
i dobrom organizacijom školskog sistema  razvija strast za učenjem koja traje čitav život. 
Ministarstvo ima zadatak da tako upravlja resorom obrazovanja da mladi mogu razviti 
svoje vještine, karakter i sistem vrijednosti koji će im omogućiti da rade dobro i da vuku 
svoju domovinu naprijed u budućnost.  Također, studentima se mora pružiti široko-
zasnovano  znanje da bi se omogućio njihov holistički razvoj  i cjelovito sagledavanje stanja 
unutra i izvan zemlje, i podsticati njihovu strast za pravim stvarima. Ozbiljno Ministarstvo 
se ne smije ograditi i odvojiti od ljudi ( kao što je bilo do sada), već im mora omogućiti da 
pitaju i da dobijaju odgovore i prihvatati njihove prijedloge ako  oni žele da učestvuju u 
rješavanju problema države na  neki svoj novi način i da stvaraju nove prilike za budućnost i 
da realizuju svoje snove.  Zato se, osim redovnih školskih obaveza, od učenika osnovnih i 
srednjih škola  i studenata  očekuje da imaju  najmanje jednu slobodnu aktivnost ( 
umjetnost, sport, klub, društvene grupe itd.) . 
Također, u dogovoru Ministarstva obrazovanja, nauke i kulture  sa Ministarstvom 
privrede, prema njihovim predviđenim potrebama, trebaju obrazovati više ili manje  stručnog  
kadra za tržište rada, a manje akademskog i obrnuto. Drugim rječima, ova dva Ministarstvo 
moraju tijesno sarađivati. Tako Ministarstvo obrazovanja, nauke i kulture određuje upisne 
kvote na univerzitetima, politehnici i institutima prema predviđenim  potrebama za radnom 
snagom. 
 
 
 
 
Osposobljavanje  nastavog  kadra 
 
Učitelji, nastavnici i profesori su veoma važan faktor za sve što  se radi u sektoru 
obrazovanja. Zato Ministarstvo  obrazovanja mora uraditi sve što je potrebno da bi nastavni 
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kadar bio vrhunski i da bi mogao obezbjediti kvalitetnu nastavu koja podrazumjeva i stalnu 
inovativnost u razredu. Nastavnom kadru se mora omogućiti da izgrađuju svoje sposobnosti 
kao profesionalci  tako da bi bili sposobniji  u vođenju svojih učenika/studenata u njihovom 
napredovanju i rastu.  Da bi to mogli, moraju imati autoritet i biti poštovani od strane 
svih drugih koji su zaposleni u ovom sektoru, ali i u čitavom društvu. Jedan  nastavnik 
ponižavan i mobingovan od strane direktora, dekana ili rektora nikako neće moći biti uzor 
učenicima/studentima, zbog čega se mora voditi strogo računa o izboru rukovodećeg 
kadra u prosvjetnim institucijama da ne bi na njihovo čelo dospjeli takvi problematični 
tipovi/psihopate koji su kod nas  potpuno uništili ne samo ugled i autoritet nastavnika, 
već i škola, fakulteta, univerziteta i čitavog sektora obrazovanja. Kod nas je do sada 
JEDINI kriterij za POSTAVLJANJE rukovodećeg kadra bila njegova APSOLUTNA 
POSLUŠNOST lideru stranke na vlasti i što veća nemoralnost da je se može 
UCJENJIVATI, nažalost! 
Učitelji na nižim nivoima primarnog obrazovanja (1. i 2.) moraju imati manje grupe učenika 
(do 15) kako bi mogli posvetiti više pažnje svakom od njih i obezbjediti svakom od njih 
interaktivni rad ( između nastavnika i učenika i između učenika i učenika). Nastavnici 
moraju imati više raznih mogućnosti za svoj profesionalni razvoj, što im mora 
obezbjediti Ministarstvo obrazovanja, umjesto da ministri rasipaju  budžet ovog 
ministartva na  kupovinu  sebi najskupljih  službenih  kola sa masažerom za stražnjicu    ( 
primjer Gojka Savanovića!). Osim vlastitog  naučnog razvoja, nastavnici moraju biti aktivni u 
prikupljanju raznih vještina koje će im omogućiti da budu kreativniji i inovativniji i da te 
vještine prenose na svoje đake, a rukovodstvo škole i Ministarstvo obrazovanja, nauke i 
kulture  ih moraju u tome podržavati.  Tako će škole učiniti interesantnijim đacima koji će ih 
kao takve voljeti, a ne eskivirati i prezirati. Ministarstvo obrazovanja,  nauke i kulture će  
osnovati Centar izvrsnosti za profesionalni razvoj  u svakom od većih gradova Republike 
Srpske koji će pomoći nastavnicima da  lakše dijele svoje znanje međusobom, te  da im 
omogući, po ustanovljenom kriteriju, priliku za ostvarivanje viših profesionalnih 
certifikata uključujući i diplomski i postdiplomski  stepen. To će omogućiti onim 
najboljim nastavnicima iz srednjih škola da konkurišu i na univerzitetima, što će 
probuditi i aktivirati  uspavani univerzitetski kadar iz straha da ne izgube  svoje 
pozicije. Naravno, za to treba ustanoviti čvrste kriterije kojih se moraju pridržavati svi 
akteri u ovom sektoru, a ne da se to pretvori u svoju suprotnost! Treba podsticati 
međunarodnu razmjenu nastavnog osoblja, jer će na taj način oni donijeti u svoju sredinu 
novine i iskustva drugih, što će značajno unaprijediti rezultate u razredu.  
 
Široko i holističko obrazovanje 
 
Nema ništa gore i opasnije za društvo od poluobrazovanih ljudi, u koje spadaju i tzv. fah 
idioti.  Čak su i oni potpuno neobrazovani manje opasni. Zašto? Zato što poluobrazovani 
nešto znaju ( ili samo misle da znaju) i to ih osokoli da se bez ikakvih kriterija  guraju 
tamo gdje im nije mjesto, pri čemu su veoma napadni i nezaustavljivi. Kao takvi, a još k 
tome i beskurpulozni, u društvu bez pravih kriterija i morala, veoma često se i proguraju na ta 
mjesta. A onda- tamo stvaraju „potop“!  
Zato Ministarstvo obrazovanja, nauke  i kulture  mora obezbjediti  takvo obrazovanje  koje će 
izvršiti  objektivnu trijažu s obzirom na stečeno znanje i potencijale svake osobe,  na 
nekoliko nivoa obrazovanja, kako bi svaka  osoba  znala gdje joj je moguće mjesto i  dospjela 
na takvo  adekvatno mjesto gdje će raditi za korist društva, države i sebe, a ne samo za sebe 
na štetu i društva i države.  
To bi bilo potpuno suprotno onome što smo do sada viđali  u našem društvu, gdje svaki 
pseudointelektualac, koji je kupio diplomu na nekoj „akšan šule“ hoće da  bude  direktor, 
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ministar, dekan, rektor pa i predsjednik države! Nažalost, sve to se ostvaruje   na osnovu 
pripadnosti vladajućoj stranci.  Zato smo ovako i propali.... 
Da  obrazovni sistem ne bi i dalje proizvodio poluobrazovane ljude i fah idiote, planovi i 
programi moraju biti tako koncipirani da nisu preopširni, a da ipak omogućuju  široko i 
holističko obrazovanje, kako bi svaka školovana osoba  imala pred očima „big picture“, 
kako  u svojoj struci, tako i u društvu, državi i svijetu. Zato škole moraju dati svojim 
učenicima  znanja i u akademskoj i ne-akademskoj oblasti. Također, interaktivan rad na 
časovima mora rezultirati i stvaranjem međusobnih prijateljstava učenika koja će trajati čitav 
život i iz kojih će proizaći saradnja i međusobno pomaganje u svim nevoljama, kako 
profesionalnim tako i privatnim. Također, takav rad im mora dati  vještine i sistem vrijednosti 
koji će im trebati  tokom života. Sve škole i univerziteti se stimulišu da nagrađuju i 
podstrekavaju svoje đake na što bolje rezultate i da ih šalju na takmičenja koja treba da inicira 
i organizira Ministarstvo obrazovanja.  Rezultati učenika/studenata su jedan od faktora  za  
rangiranje škola i univerziteta po akademskim i ne-akademskim postignućima.  Najbolji se, 
makar i skromno, nagrađuju.  
Da bi  se postizali dobri rezultati na tim takmičenjima, učenici treba da zavole i školu i učenje 
i nastavnike koji su u njima razvili znatiželju za istraživanje  i izvan oblasti obaveznog 
kurikuluma, čime se učenicima usađuje ljubav  za učenje koja će trajati čitavog života. Kroz 
takva dešavanja treba uticati i na karakter studenata u smislu moralnosti, empatije, 
odgovornosti i znatiželje, što će voditi studenta ka razvoju kritičkog mišljenja, 
postavljanja pitanja i traženja najboljih odgovora i rješenja. Pri tom je važno da su ispiti i 
ocjenjivanja tako koncipirani da ne idu na ruku onima koji uče napamet i oslanjaju se na svoju 
memoriju, već onima koji promišljaju, eksperimentiraju i zaključuju. 
     
Savremena filozofija obrazovanja 
 
Savremena filozofija obrazovanja se suštinski razlikuje od dosadašnje. Pedagog Paul Freire  
smatra da je po novoj filozofiji obrazovanja  pedagoški pristup usmjeren na studenta i dijalog. 
On vjeruje da je uvlačenjem studenta u kooperativni dijalog stvorena osnovna pretpostavka za 
razvoj njegovih potencijala u vidu vještina koje uključuju akademski i socijalni napredak. 
Dijalog proces doprinosi proširenju kapaciteta zajednice i vodi ka procvatu pravde i 
čovječnosti. Dijalog  dovodi do povećanja svjesnosti čovjeka  o realnostima u ekonomiji i 
društvu i ohrabruje ga da i on uradi  neophodne korake u cilju vlastitog osnaživanja. Također, 
kroz dijalog student ne dobija samo potporu i refleksiju, već i pripremu za život, koja 
podrazumijeva  učiti se raditi zajedno.  Angažiranjem studenta u smislenom dijalogu, on se 
zainteresira i za materiju koja se diskutuje i time je  prirodno i bez napora savladava, umjesto 
da je nasilno „trpa u glavu“. Razred  u kom se prakticira dijalog postaje mjesto transformacije 
studenta putem uticja jednih na druge, a sve kroz proces učenja. Pri tom se pod 
„transformacijom“ podrazumijeva   intelektualna, profesionalna i personalna obnova. Studenti 
razmišljaju o predočenoj situaciji, promišljaju je i sami zaključuju što bi trebali uraditi da je 
razriješe, što im je mnogo prihvatljivije negoli da im netko kaže što trebaju uraditi ( ovo je 
princip na kom se zasniva coaching*). To doprinosi humanoj emancipaciji pojedinaca i 
oslobađanju ljudskih bića  iz ropstva u koje  ih je „aždaja“ već uvalila. Samo osoba 
oslobođena od raznih nametnutih restrikcija može istraživati nove mogućnosti i biti 
inovativna i kreativna. Oni koji se kreću u nametnutim  granicama, opterećeni strahom od 
posljedica njihovog  prekoračenja, nisu ljudi slobodnog duha i od njh se ne može očekivati 
ništa novo, napredno i korisno za društvo i državu.      
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*coaching je proces kojim se pojedinac osvještava o svojim unutrašnjim  resursima  koje može iskoristiti u 
svrhu postizanja boljih rezultata  u svom  profesionalnom, privatnom i društvenom životu. Pomoću coaching -
pitanja pojedinac se navede da razmišlja o onom o čemu nikad  ranije nije i ne bi razmišljao i navodi ga se da 
analizira sebe na nivou i svjesnog i  nesvjesnog što  veoma često ima značaja n uticaj na 
njegovosamoostvarivanje u budućnosti. Coaching se može upotrijebiti u svim oblastima života i rada čovjeka, 
pa otuda postoji i podjela coachinga na lični, poslovni/biznis, karijerni, wellnes itd.  

 
 
                                                                   XI 
 

                               EKONOMSKI PROGRAM  
 
Nijedna država ne može opstati  bez razvijenog ekonomskog sektora. U to naše građane ne 
treba više nitko ubjeđivati: osjete to oni  na svojoj koži i vide svuda oko sebe! 
Dosadašnje vlasti su pokušavale PRAZNOM  PRIČOM  nadoknaditi  nepostojanje  
stabilne i efikasne ekonomije.  Oni su mislili da to može, pa zato NIJEDNA STRANKA 
nije imala EKONOMSKI PROGRAM, niti ga sada ima! 
Rezultat je katastrofalan, a drugačiji nije ni mogao biti! Ljudi su gladni, bijedni, 
nezaposleni sa djecom bez perspektive, poplavljeni  sa svakodnevnom  potencijalnom 
opasnošću da budu opet više puta  poplavljeni ( jer nitko  ni dalje ne popravlja nasipe niti 
čini išta da se tako nešto preduhitri..) , zdravstvo i školstvo uništeno, ekonomija i privreda 
razvaljena, prirodni resursi se rasprodaju u bescijenje, živi se na kredit koji će plaćati 
buduće generacije ako ih uopšte bude bilo,  itd..  
 
Dakle, SVI dosadašnji  tipovi koji su bili u jednom od 3 osnovna stuba države:  u NSRS, u 
Vladi u Parlamentarnoj skupštini,  u predsjedništvima,  u sudovima i tužilaštvima imaju 
rezultat rada- NULA! Ili još gore- NEGATIVAN! Ne samo da nisu izgrađivali i 
stabilizirali državu koja treba da vodi brigu o dobrobiti svojih građana, oni su razvalili i ono 
malo „države“ što je preostalo iz prethodnog  trulog  real-socijalističkog režima! 
 
Da su igdje drugdje bili u radnom odnosu,  a ne  u  politici- davno bi dobili  
OTKAZ! 
 
Zato im na ovim izborima  stanovništvo mora dati OTKAZ, ako uopšte želi da se bar  
pokuša spasiti iz  ovog ponora u koji  ih je gurnula  ta grupa trulih političara  rotirajući 
se 20 godinma po raznim nivoima vlasti! 
 
Jer, samo sa NOVIM  LJUDIMA se mogu plasirati NOVE IDEJE, koje su nam prijeko 
potrebne.. 
 
 Iz  ovih dosada[njih političara    ne može se više ništa „iscijediti“ kao ni iz suhe drenovine, a 
pitanje je da li se ikad i moglo. Dozvoliti  njima da i dalje „pokušavaju“ riješiti 
ključna  pitanja ovog naroda  i ove države je iluzorno, jer kroz toliko 
pokušaja  u toku 20 godina nisu uspjeli riješiti  baš NIŠTA!  
 
A oni uporno traže   i naredni mandat....  
To me podsjeća na onaj vic o Kardelju i bolesnom kljusetu. 
Vodio čovjek bolesno kljuse na ularu i sretne Kardelja koji se zaintersira za kljuse i pita: „Šta mu je?“ Seljak 
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tužno reče: „Bolesno je i bojim se da će lipsati.“ Na to će Kardelj: „Neće lipsati, odvedi ga u štalu i oboji ga u 
crveno, pa će ozdraviti.“ Nakon  nekoliko dana se sve troje opet sretnu, a kljuse još gore nego pije. Zabrinut 
Kardelj razgleda kljuse i duboko razmišlja, pa na kraju  reče: „Vodi ga u štalu i ofarbaj u plavo“. Sljedeći dan 
kljuse još gore, pa je Kardelj savjetovao: „Ofarbaj ga u zeleno“... Četvrti dan  ide seljak i nosi samo ular. Pita ga 

Kardelj: Gdje je kljuse?“„Kljuse krepalo“, tužno će seljak, . a Kardelj će: „ Šteta, a još sam imao 
toliko lijepih ideja.....!“ 
Da li vas ova tužna priča,  koju zovu vicoem,  podsjeća na nešto i nekoga? 
 

Da ne bi i sa nama bilo tako kao i sa ovim kljusetom, glasajte za ljude  i 
stranku koja vam nudi NOVE, u svijetu  PRAKTIČNO PROVJERENE 
IDEJE,  a ne da od strane  raznih „kardelja“ i dalje budete  „farbani  
raznim bojama“ dok ne  završite  kao  ono  jadno  kljuse! 
 
 
EKONOMSKI PROGRAM dr Alekse Milojevića  
 
Naše  siromaštvo  i naš bijedni status  ne potiču  iz oskudnosti naših  prirodnih bogatstava. 
Naprotiv, njihove izdašnosti su izuzetne. Siromaštvo potiče od nesposobnosti Vlade  da  ta  
naša  silna  bogatstva  pretvori  u  naša materijalna  bogatstva, da  zapošljava i bogati  
ljude. Umjesto toga Vlada podržava  pogrešno  ustrojstvo  privrednog sistema i pogrešnu  
svojinu  po nalogu naših okupatora  da bi  nam oni  sva naše bogatstva mogli  olako oteti.  
Zato se moramo   zapitati:  
                      PA ČIJA  JE  TO  ONDA VLADA:  naša ili okupatorska! 
 
Zamjenom ove Vlade potpuno novom  koja  će raditi za nas , a ne za okupatora 
i uspostavljanjem  novog  privrednog  sistema  na osnovu promjene  
svojine, razvojni  rezultat može da bude izuzetan! 
 
Ogromne  rezerve  razvoja  su u  neiskorištenoj  mogućnosti  proizvodnje i 
neiskorišćenosti  radno  sposobnog  i  voljnog stanovništva.  Umjesto toga, sadašnja  vlast  
UVOZI sve ono što  bismo mogli MI proizvoditi   i to još od svojih sirovina, jer za to dobija 
„UŠUR“ od uvoznika, u vlastite džepove. 
 
Postoje  realne  mogućnosti da se iz vlastitih  financijskih  izvora  prikupi  
najmanje  5 MLD za investicije ( detaljno objašnjeno  u PROGRAMU „Snage 
naroda“), što je dovoljno za zapošljavanje novih 35 000 radnika godišnje.  
Tako  bi  se, za 10 godina, došlo do pune zaposlenosti!  
 
Nakon savladavanja ove početne faze privrednog razvoja, ušlo bi se u višu fazu intenzivnog, 
kvalitetnog razvoja, kad  bi  težište  bilo  na  rastu  organizacije, produktivnosti i sl.  
 
Pravda i sloboda 
 
Osnov uspješnih država i naroda je u onemogućavanju prisvajanja nezarađenog, jer samo 
onda kad se jednako mukotrpno stiču i profit i  nadnica,  društvo i privreda maksimalno 
napreduju. Zato se može reći da su PRAVDA  i  SLOBODA osnovni faktori razvoja. Otuda  
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pravedna  društva  napreduju, a nepravedna propadaju jer se zaguše u nepravdi.  
 
Krivac za naše propadanje  je ovolika NEPRAVDA kao  posljedica  
NEPOSTOJANJA  države koja bi se brinula o narodu i štitila ga  svojim 
institucijama od pohlepnuh pojedinaca, onemogućujući ih da prisvajaju 
nezarađeno, tuđe.  
 
Pružit  otpor  postojećem  stanju/Snaga otpora 
 
Naprijed možemo samo ako se do temelja razgradi  i uništi postojeći privredni, politički i 
društveni sistem koji je zastario, prevaziđen, u svijetu napušten kao štetan a nama naturen 
samo sa ciljem da nas UNIŠTI, kao što je u 19 vijeku izazivao krize i  uništavao druge države 
dok ga se nisu oslobodile. Umjesto njega treba izgraditi NOVI sistem kakav je uspostavljen 
u državama koje se smatraju razvijenima, koji je u potpunosti onemogućio  mogućnost 
otimanja, pljačkanja, prisvajanja tuđeg, nanošenja štete narodu, političke i svake druge 
neodgovornosti što je sama suština ovog našeg današnjeg  sistema.  
Međutim, otpori ovim promjenama će biti OGROMNI, jer svi oni koji su  nakrali ogromne 
kapitale od naroda i države, te i dalje uživaju  ogromne  ničim zaslužene privilegije koje 
donose i prihode i ugodnosti, neće se dati bez ogromnog otpora! Tim više što imaju i 
podršku inostranih okupatora   sa kojima nas  zajedno pljačkaju.  
 
 Zato ovu bitku ne može dobiti nekolicina ljudi sa dobrim namjerama i dobrim 
PROGRAMOM,  kao što je stranka SNAGA NARODA, već je mora podržati ogromna 
MASA STANOVNIŠTVA koja će svojim učešćem na izborima dati svoju SNAGU baš  
njima. 
Ako to izostane,  nema ništa od pozitivnih promjena i nema ništa od opstanka ovog 
naroda i ove države..... 
 
Težište PROGRAMA stranke „Snaga naroda“ je na  konzistentnom 
EKONOMSKOM    PROGRAMU, što nema ni jedna stranaka prijavljenih na 
izbore! 
 
S obzirom da je narod doveden do potpune propasti, da  je gladan, obeznađen, poplavljen, 
opljačkan, nezaposlen, obolio, neobrazovan itd. neophodno je omogućiti mu HITNO, 
ODMAH i SADA da preživi, pa  je EKONOMSKI PROGRAM  trenutno prioritet i to ne 
cio  već samo onaj njegov dio koji se tiče  obezbjeđivanja masovnog zapošljavanja i 
ostvarivanja sredstava za život. Ostvarivanjem ovakvih početnih projekata  trebalo bi da 
vratimo nadu narodu da je brz i uspješan razvoj moguć, a time i opstanak u što   malo tko 
od njih više vjeruje. Na osnovu tog početnog povjerenja stvorit će nam se široki prostori za 
izgradnju  međusobnog povjerenja između vlasti i naroda, što je  za prethodnih vlada potpuno 
nestalo, a što će voditi ka izgradnji sasvim novog društva socijalne pravde i ekonomske 
efikasnosti.  
 
U ostalim dijelovima PROGRAMA odabrana su pitanja koja su u neposrednoj vezi sa ovim 
prioritetom.  
 
Promijeniti  sistem-savladati krizu 
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Suština pogrešnosti i štetnosti našeg sadašnjeg privrednog sistema je u 
prenošenju tereta razvoja na nosioca koji to nije niti može da bude. Naime, 
našoj Vladi je natureno od kolonizatora ove zemlje da mora razvoj prebaciti na pojedince 
koji će, navodno ( po propaloj i napuštenoj  teoriji Adama Smita) bogateći sebe bogatiti i 
društvo na slobodnom tržištu, što je bila velika zabluda 19./20 stoljeća koja je izazivala 
stravične krize i ostala u historiji upamćena po zlu.  Takav sistem se, zbog lakomosti tog 
pojedinca i  slobodnog tržišta pretvorio u  strahovitu pljačku i otimačinu koja je za 
posljedicu imala nepravdu  nesagledivih razmjera u kojoj se i sam taj sistem- zagušio i 
prestao da funkcioniše! Upravo takav sistem su i nama, preko  naših neukih a 
lakomih vlasti, naturili oni koji žele da od nas naprave svoju koloniju! Po toj 
preporuci su  naše Vlade u zadnjih 10-ak godina  potpuno okrenule leđa privredi zbog čega 
smo počeli upadati u sve veće i veće dugove i deficite, a  zbog nemogućnosti njihove otplate 
vlade su dizale nove  i nove kredite i tako nas odvele u kolonijalno ropstvo! Sad smo u 
situaciji da se moramo spašavati kako znamo, ali nitko nije dovoljno jak da  se sam 
spašava. Treba nam organizovano spašavanje  vođeno od  dobronamjernih i stručnih ljudi 
koji imaju razrađen plan tog spašavanja, jer  narod više nema ni vremena  ni snage da opet 
bude   nečiji „pokusni kunići“! Naprosto, to više ne može preživjeti! 
 
Zato je u  ovom EKONOM SKOM   PROGRAMU  predviđeno da se  
1. ukine slobodno tržište  u RS( kakvo  ne postoji više  nigdje u razvijenom svijetu) koje 

je svojevremeno iznjedrilo mnoge ekonomske krize, ali i revolucije ( 1948), dva svjetska 
rata, fašizam i komunizam, zbog čega se 19. vijek kao vijek slobodnog tržišta smatra i 
najstrašnijim vijekom evropske historije ( činjenica je da je slobodno tržište koje 
drugima nameće GLOBALIZAM još mnogo gore od tog slobodnog tržišta iz 19 vijeka; 

2. teret razvoja sa pojedinca vratiti na državu, koja će  zakonima i svojim institucijama 
ograničiti pohlepu  pojedinaca, 

3. ostvariti pravedniju raspodjelu bogatstva i dohodaka, tj. umjesto sadašnje 
sitnosopstveničke  ostvariti masovnu akcionarsku svojinu građana i radnika.  

4. umjesto partijske (SNSD-ovske!)  svojine nad javnim dobrima i prirodnim 
bogatstvima potrebno je, po ugledu na razvijene, izgraditi model javne (korporatine) 
svojine,  

što vodi ka tzv. državi blagostabnja J.M. Kejna koji je time spasio kapitalizam od potpune 
propasti i narodima donio razvoj i dobrobit.  
 
U ovako tragičnu situaciju smo dospjeli radi toga što su naše Vlade uvijek bile  nestručne, 
neinformisane i neznalačke ( prof. engleskog, poluekonomisti, neuki političari itd)., pa su se 
ponašale kao kršćanski vjernici(  ako pop ne posti, a oni to primijete, tad im pop kaže: 
„Nemojte vi raditi što mi radimo, vi radite što vam mi kažemo!“)! Tj. naše Vlade  nisu 
gledale šta rade razvijene države, već su radilie on što im kažu njihovi trećerazredni 
predstavnici, koji su ovasmo poslati sa namjerom da nas obmanu, nagovore da radimo 
ono što je u njihovom interesu a ne u našom, što je oduvijek bila politika kolonijalne 
Engleske, s tim što se danas svi razvijeni prave „englezima“., bar vizavi nas!  
 
Zato će Vlada „Snaga naroda“, ako je vašom voljom bude bilo, gledati što rade razvijeni 
i raditi to isto, a ne slušti one nebulozne kojima nas nagovaraju na zlo! 
 
Za razliku od dosadašnjih  poslušničkih vlada koje  su UVIJEK donosile POGREŠNE odluke, 
što nas je dovelo u ovu užasnu situaciju! Poslije svega toga, zar se još itko normalan može 
nadati da bi takve vlade mogle donijeti ikakvu drugačiju odluku osim pogrešne?  
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Osnove  novog privrednog  sistema  i pravci  razvoja 
 
Dakle, ugledajmo se na razvijene! Tada će osnovni elementi našeg novog privrednog 
sistema biti: 
-javno vlasništvo nad prirodnim bogatstvima ( a ne partijsko kao sada da ga partija 
na vlasti krčmi, upropaštava  i rasprodaje kako joj se „ćefne“) 
-masovna akcionarska svojina  građana i radnika stvorena 
reprivatizacijom, uz punu zaštitu malog akcionara kako bi to akcionarstvo postalo 
masovno, što bi rezultiralo ulaganjem velikog broja građana u akcije umjesto u 
pljačkaroške i nesigurne ekspoziture stranih  banaka ili u „slamaricu“, kao jedinu 
alternativu.  
-decentralizacija ( bogatstva niže vrijednosti na opštine, npr. šume, male 
hidrocentrale, poljoprivredna dobra, i ostala prirodna bogatstva na opštine, osim velikih 
elektrana, rudnika i sl. čime bi upravljala Narodna skupština dvotrećinskim većinom glasova).  
--potpunije učestovanje radnika i naroda u upravljanju, tj. ostvariti bar evropski 
nivo učešća građana i radnika u upravljanju, umjesto potpune  njihove sadašnje isključenosti. 
To se može postići  uključivanjem  radnika u nadzorne odbore, jer samo uvećavanje 
upravljačke snage radnika i približavanjem upravljačkoj snazi vlasnika (što je osnovni izvor 
uvećanja pravde i pravednije raspodjele bogatstva),   kao prvog i osnovnog preduslova  rasta 
stabilnosti i napretka društva, može se napredovati.  
  
Samom strukturom naših prirodnih bogatstava nameću se ova tri osnovna pravca razvoja: 
 
 -poljoprivreda i prehrambena industrija; 
 -šumarstvo i drvna industrija; 
 -energija, naročito elektroenergija, 
 
na osnovu kojih će se razvijati ostale privredne djelatnosti povezane sa njima.  
 
Nova poljoprivredna politika  
 
Sadašnja privatizacija je bila orijentisana ka pojedincu-privatniku, a ne ka narodu. 
Naime, privatnik nije u funkciji razvoja privrede, indusitrije, zapošljvalja i preživaljvanja 
naroda nego u funkcije pohlepe i bezgranične pljačke pojedinaca i naroda. 
Zato ubuduće, država mora da se opredijeli: ili je za privatluk ili za narod. Doduše, ona  se 
prije 16 godina  (nažalost) opredijelila za privatluk, tj.  privatizovanje sveg postojećeg u 
državi, od vlasti i institucija do kompletne privrede, infrastrukture i  prirodnih resursa.  
Time je dovela narod u situaciju  da se mora boriti za goli opstanak!  
Sada  narod mora da  državi pokaže i dokaže da ne mogu privatnici i cca 1000 
kriminalca koji pljčkaju i zgrću milona, stotine miliona i milijarde biti preči od milona 
ljudi koje ne mogu da živi od ovakve privrede! Država, da bi navodno tu bijedu ublažila, 
nudi narodu  bavljenje poljoprivredom, što je uz cijenu  pšenice 0,3 KM (umesto relanih 
1KM), cijenu 
mlijeka od 0,5 KM (umesto realnih 1,2 KM), (a isto je sa otkupnim cijenama svih vrsta voća i 
pocvrća),  pravo licemjerstvo! 
Stanje u poljoprivredi je takvo da se sve više isplati raditi  nego proizvoditi, tj. svi su u 
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poljoprivredi i oko poljoprivrede u boljem položaju nego  sami proizvođači, što je užasan 
PARADOKS! 
 
Suština nove poljoprivredne politike iz PROGRAMA “Snage  naroda” je  u razvoju 
prehrambene industrije i potpunijem okretanju  i malim poljoprivrednicima.  Tako bi i 
sitni i krupni poljoprivrednici postali akcionarski vlasnici poljoprivredne industrije i tog 
dijela trgovine, što bi omogućilo  da se za kratko vrijeme značajno uveća vrijednost 
poljoprivredne proizvodnje i prihod od nje.  
 
Vratiti oteto- reprivatizacija 
 
Da je oblik svojine u jednoj državi od ključnog značaja za uspješnost i napredak te države 
dokazuje pogubna privatizacija iz 1998. koju nam je naturio Milorad Dodik po nalogu 
Zapada.  Zato smo ovoliko i propali, jer neodgovarajuća, istorijski prevaziđena, 
sitnosopstvenička svojina 19. vijeka je ugušila, uništila privredu! Nestala su sva naša 
najkrupnija industrijska preduzeća koja su uvijek i svugdje jedini pouzdani oslonci razvoja, 
tako da se sad mala  i srednja preduzeća ( o kojima se stalno samo priča), nemaju na što da 
se oslone i zato, ako se i osnuju, brzo propadaju. 
  
Zato moramo PONOVO osnivati velika preduzeća, kakva smo imali i dozvolili  da nam ih 
nebulozni unište! Ali kako i čime ih osnivati? Za to je nužno da ostvarimo masovnu 
korporativnu svojinu građana i radnika koja je najrazvijeniji svojinski oblik, koja je 
dominantna u razvijenom svijetu, zbog čega i jeste razvijen! U tom cilju neophodno je 
provesti ponovnu privatizaciju-reprivatizaciju i pokušati popraviti bar nešto od onog što je 
uništila Dodikova privatizcija koja je otela preduzeća od radnika i gotovo ih poklonila 
pojedincima koji su bili bliski vlasti. Umjesto toga treba ostvariti  takvu privatizaciju koja 
se bila otpočela  realizirati 1997. po konceptu dr Alekse Milojevića,  a  njome su se akcije 
DIJELILE građanima i radnicima, dok je Dodikova privatizacija u bescijenje  
PRODAVALA u „četiri oka“ preduzeća! Da se nastavilo sa  konceptom privatizacije  dr 
Milojevića, RS bi danas potpuno drugačije izgledala, bila bi mnogo bogatija, srećnija, 
zaposlenija i sa očuvanom vlastitom privredom.  
Sada, nakon svih ovolikih materijalnih i drugih gubitaka, nužno je vratiti se na početak! 
 
Osnova nove privatizacije je u sljedećem: Kupcima preduzeć priznati kao akcionarski 
ulog  vrijednost koju su uplatili , a koja predstavlja izvjestan procenat ukupne 
vrijednosti preduzeća, a preostalu vrijednost preduzeća podijeliti radnicima ( bivšim i 
sadašnjim) kao njihove akcionarske uloge.   
 
Obrazovanje i nauka- znanjem do zapošljavanja 
 
Najveće  rezerve  potencijala razvoja i zapošljavanja bi trebalo da leže u obrazovanim 
ljudima, što kod nas nije slučaj, jer je sistem školstva kroz uzastopne nebulozne ministre 
potpuno uništen i devastiran, pa zadnje destljeće gotovo isključivo proizvodi kvazikadar 
koji je apsolutno  nekompetentan i nesposoban za velike i kompleksne  poduhvate  
neophodne  jednom potpuno posrnulom društvu i državi/entitetu, kakav je naš! I to nije 
nastalo slučajno, već  je  pomno i dugoročno planirano od strane naših  kolonizatora, a u 
izvedbi njihovih „korisnih idiota“ koji glume  našu   vlast!   
 
Zato „Snaga naroda“ ima poseban PROGRAM za uredjenje stanja u oblasti 
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obrazovanja, nauke i kulture, kako bi se zaustavilo širenje neznanja i nekulture što se 
intenzivno dešava u zadnjih 10-ak godina i dostiglo je svoju kulminaciju. Nažalost, stiče se 
utisak da više nemamo ljude koji su sposobni da nose RAZVOJNE  PROJEKTE, ili su takvi 
daleko potisnuti na marginu, a mladi koji izlaze iz ovakvog  nekvalitetnog školstva su 
apsolutno nesposobni za to. To je naša tragična realnost....Ipak, oni  još nisu potpuno 
izgubljeni za društvo i domovinu,  ako bi se  stvari u oblasti obrazovanja, nauke i 
kulture  brzo i radikalno promijenile na bolje  i ako bi se pružila šansa da se oni  sada 
već malobrojni stručni ljudi sa margine vrate u centar i počnu spašavati što se još spasiti 
da, uključujući i te mlade generacije koji imaju diplome, a nemaju potrebna znanja.  
 
 
(Ne)odgovornost 
 
Naš sadašnji politički sistem je zasnovan na apsolutnoj NEODGOVORNOSTI! U prvom 
redu, NITKO ne odgovara za  odluke i poduhvate koji nanose štetu narodu. Jedina               
„ odgovornost“  koja je prisutna u našem društvu je ona  za neposlušnost „velikom vođi“, a 
koja se skupo plaća ( sjetite se delegata SNSD-a Bjelogrlića koji je tu „neposlušnost“ platio 
životom, a nije on jedini!)  
Sve države ustrojenae na ovaj način su PROPALE, najčešće u KRVI DO KOLJENA!  
Ne želim da baksuziram, ali se bojim da će tako biti i kod nas.... 
 
„Snaga naroda“ bi zaoštrila pitanje odgovornosti i uključila u njega i  građane, 
jer bez njihove KONTROLE, i straha od toga šta će reći narod, nema zdrave 
države! Čovjek je po prirodi  lakom, neodgovoran i krvoločan ako njegov 
reptilski mozak dominira, a  rijetki su oni koji ga mogu kontrolisati  svojom 
„sivom korom“. Zato je potrebna neka VANJSKA kontrola, pa  su izmišljene 
institucije države  koje bi trtebale da obuzdaju takve (ne)ljude. Međutim, te 
institucije su, zbog neaktivnosti  naroda, potpale u potpunosti  „pod“ 
upravu  psihopata  sa dominacijom reptilskog dijela mozga, koji su se na 
razne sumnjive načine dokopali  pozicija na vlasti,  gdje opstaju u nedogled,  
na isti način kao što su se i popeli! 
 
Ako podržite „Snagu naroda“, više neće moći biti tako da najvažniji 
posao u državi- VOĐENJE DRŽAVE,  ne podliježe nikakvoj 
kontroli! 
 
Od tada će PREDSJEDNIK VLADE biti obavezan da se u svom PROGRAMU odgovori na 
sljedeća pitanja: 
 

1. za koliko će u svom 4-godišnjem mandatu povećati zaposlenost; 
2. za koliko će povećati bruto društveni proizvod (BDP kao mjerio 

uspješnosti države); 
3. za koliko će smanjiti dugove i deficite koje su napravili prethodnici. 

 
Na kraju svake godine podnosi izvještaj o rezultatima rada. Ako je bio neuspješan, 
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obavezan je da podnese ostavku! 
 
U protivnom, na scenu mora da stupi narod kroz NARODNU  DEMOKRATIJU                    
(tj.  referendum!) i da ga prisili na ostavku. Jer, narod je i po svim pravnim normama JAČI 
od partija, a ne obrnuto, kao što je kod nas sada slučaj.  
 Narod više nema ni vremena, ni snage ni mogućnosti da trpi razne „kardelje“ niti  samo 
jedan cio mandat, a kamoli nekoliko mandata uzastopno, jer mu za to  vrijeme prolazi 
uludo život u bijedi, nezaposlenosti, boleštini, beznađu....  

 
Također, svakom građaninu institucije države moraju obezbijediti potpunu pravnu 
zaštitu. One  institucije koje to ne rade, raspustit će se i kadar poslati na biro, a  i osnovati će 
se  nove  institucije  na bazi konkursa sa PROGRAMIMA kandidata i uz UGOVOR da će na 
tom mjestu biti  samo dok rade u interesu svakog građanina i poštuju zakone i USTAV.  
U tom smislu naći će se i način da se rastjeraju one sudije i tužioci koji su radili „na 
telefon“ iz raznih kabineta vladajuće koalicije, a ne po zakonu i činjenicama.  
 
Zato je „Snaga naroda“ napravila i PROGRAM ozdravljenja SEKTORA 
PRAVDE koji je potpuno zastranio i ponaša se kao „sveta krava“. Naš 
Ustav ne priznaje  „svete krave“.... 
 
Izvori  financiranja  investicija 
 
Privreda i privredni razvoj je jedno od najozbiljnijih životnih pitanja, pitanje samoodrživosti 
društva i pitanje opstanka. Odatle tolika potreba da se država neprekidno bavi pitanjem 
razvoja privrede, a ne da to stalno zaobilazi i prepušta nekim drugima ( pojedincima-
privatnicima) koji to niti znaju, niti mogu, niti hoće, niti moraju da rade! 
 
Budući da su investicije osnov razvoja i održivosti privrede, to se neprekidno mora voditi 
briga o namicanju sredstava u investicione fondove odakle se podržava privreda 
povoljnim kreditima.  
Sve stranke koje postoje u RS i BH neosnovano vjeruju da investicije  treba da dođu izvana! 
Međutim,  dr Aleksa Milojević,  na čiji EKONOMSKI PROGRAM se oslanja stranka  
„Snaga naroda“, smatra da su strane investicije,  koje stalno  prizivaju SVE DRUGE 
STRANKE na ovim izborima, dokazano ŠTETNE!  I ne samo on! 
 
Prema podacima iz ekonomije- nijedna zemlja koja se oslonila na strane investicije  ne samo 
da se nije oporavila, nego je do kraja propala. I nama se to desilo! Jer, nitko nas neće 
spasiti, ako se sami ne spasimo, tim više što se nad nama ( i  u regionu) provodi 
dugoročni GENOCID, jer smo smetnja „familiji“ na njihovom putu ka sibirskim resursima.  
To moramo UVIJEK imati na umu! 
 
Iz statistika i izvještaja svjetskih ekonomista, jasno je da su se iz kriza  i kolonijalnog ropstva 
oporavile samo one zemlje koje su se oslonile na VLASTITE  INVESTICIJE i na njima 
zasnovale svoj razvoj, te okrenule leđa MMF-u, Svjetskoj banci i drugim sličnim 
uništavateljima suverenih zemalja putem enormnih dugova.  
 
Sad dolazi veoma umjesno pitanje: Otkuda domaće investicije kad smo svi skupa, zajedno 
sa ovim bijednim ostacima ostataka naše uništene privrede- na prosjačkom štapu! Svaki 
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mjesec Dodik diže najmanje 50 miliona kredita da bi isplatio penzije i plate u javnom                   
(  njegovom glasačkom!) sektoru, bar do izbora!  
 
Dr Milojević tvrdi da još uvijek ima nešto da se iscijedi  i uloži u 
INVESTICIJE koje će pokrenuti zapošljavanje i  uopće život, koji je 
sadašnja vlast potpuno zaustavila! 
 
On kaže: „Veoma su  obilni  potencijalni  domaći  financijski  izvori  koji 
omogućuju  izuzetno brz razvoj“, ali je na osnovu  NOVOG  PRIVREDNOG  
SISTEMA  ( nikako  ovog kompromitovanog sadašnjeg u kog nitko više nema  nimalo povjerenja)   
potrebno prokrčiti puteve do njih.  
 
Evo tih izvora: 
1. Štednja države -država mora biti strogo racionalna i štedljiva da bi ušteđena sredstva 

mogla investirati u  razvoj i tako doprinositi  zapošljavanju  i blagostanju svog naroda, što 
u najmanje zadnjih 10 godina kod nas nije bio slučaj, već su se oni koji su vodili državu 
ponašali kao pijani milijarderi, rasipali na sve strane i doveli državu i narod u 
potpunu propast. Najnoviji argument za ovu tvrdnju  je i UKIDANJE  KBC 
Banjaluka, jedine referentne medicinske ustanove u RS i njeno svođenje na nivo 
obične regionalne bolnice, što je ravno IZDAJI i naroda i države /entiteta! Zbog čega 
je do ovog došlo? Jedan od razloga je i dug KBC-a od MILIJARDU maraka koji  je 
gotovo u cjelosti proizveo prethodni ministar Ranko Škrbić u sadejstvu sa Miloradom 
Dodikom.   A kako i ne bi kad i jedan i drugi po svijetu kupuju basnoslovno skupe vile  ( 
jedna od njih je u Monte Carku!) na račun zaduživanja KBC-a!  
Također,  uspješnim zemljama nigdje se budžet bilo koje institucije ne troši isključivo na 
plate, skupe limuzine, vile  i slično, već se 1/3 troši na administraciju, 1/3 za socijalne  i 
1/3 za razvojne  svrhe. 

     Kod nas toga nema! 
    „Snaga naroda“ ako joj birači to omoguće, će  uvesti  obavezu da se iz svakog budžeta  
      izdvaja  15-30% za razvoj što će se ulagati u INVESTICIONI fond  odakle će se  
     investirati  u  razvoj, tj   u privredu i u otvaranje novih radnih mjesta.  
     Pored ovih obaveznih sredstava iz budžeta, u investicione fondove  opština i Republike  
     slijevala bi se  i renta/koncesije, akcionarski ulozi građana i zaposlenih i dr. , odakle bi 
se  
     crpla sredstva za otvaranje novih preduzeća. Procjena je da bi se po tom osnovu za  
      investiranje  osiguralo 1 mld KM  godišnje.  
 
2. Akcionarstvo zaposlenih građana. Kad se obezbijedi visoka zaštita akcionarskih uloga, 

bit će sasvim razumno zahtjevati da svi zaposleni u javnom sektoru, kao i oni koji su 
se zaposlili u preduzećima u koja su investirali investicioni fondovi, imaju obavezu 
na akcionarsko ulaganje od 10 %  svoje plate, čime bi tate i mame doprinosile 
zapošljavanju svoje djece. A i ostali građani, ako budu stekli povjerenje u investicione 
fondove radije će za veću kamatu ulagati u njih nego u ekspoziture lihvarskih inostranih 
banaka uz kamate od najviše  1.7%, gdje je i sigurnost uloga upitna ( sjetite se stare 
devizne štednje!) Po ta dva osnova bi se godišnje moglo prikupiti 2 mld KM. 

 
3. Renta/koncesija  je prihod  države od ustupanja na  korištenje prirodnih resursa 

strancima uz adekvatnu nadoknadu.   Sadašnja Vlada dijeli te koncesije  tako da 
omogućuje privatno  prisvajanje prirodnih bogatstava  uz neadekvatnu  naknadu koja 
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završi u džepovima  te vlade, tako da narod, čije je to bogatstvo, ne dobije NIŠTA! A 
sredstva od koncesija  MORAJU ići u investicione fondove za izgradnju privrede i 
otvaranja novih radnih mjesta! Uz ovakve vlade kakve mi stalno imamo- ništa od toga! 

 
     Zato u PROGRAMU „Snaga naroda“se iznosi prijedlogVRAĆANJA prirodnih  
     bogatstava u   javnu svojinu, tj. u svojinu naroda.  
     Saglasno iskustvu razvijenih, opština je prvi vlasnik  prirodnih bogatstava i njen udio u  
     vlasništvu ne može biti manji od 51%, dok bi investitori  mogli ostvariti najviše udio od 
49%  
     Kao većinski vlasnik, opština ( tj. njena skupština) bi   dvotrećinskom većinom usvajala 
     završni račun preduzeća, uz revizorsko mišljenje. Utvrđena  dobit bi se dijelila prema 
51:49.  
     Iznos neto dobiti (rente) koji pripada opštini bi se uplaćivao u ivesticioni fond opštine, a 
kod  
     Republike u investicioni fond Republike. Toga danas nema i zato nema ni investicija 
ni  
     novih radnih mjesta......  

 
4. Vlasnik elektroprivrede- NSRS. Umjesto da čitava EP pripada partiji na vlasti, 

prevest će se u 100 % vlasništvo Republike, što znači da će njome upravljati NSRS 
dvotrećinskom većinom.  Po završnom računu  ostvarena dobit će se uplaćivati u 
Investicioni fond Republike, a neće završavati u džepovima stranačkih moćnika kao 
do sada.  Procjene pokazuju da bi se u tom slučaju moglo  godišnje  dobiti 2.5 mld 
KLM u toku 30-40 godina. 

5. Šume na opštine. Od kad  je Vlada ( tj. stranke na vlasti!) preuzela šume u svoje 
vlasništvo , šume su krajnje ugrožene  prekomjernom sječom unatoč čemu su u 
ogromnim financijskim gubicima zbog  stranačkih pljački i krađa, a drvne industrije 
gotovo da i nema. Da se to promijeni i da se vlasništvo nad šumama prenese na 
opštine sa najmanje 51%, oformio bi se investicioni fond iz kog bi se 
financiralo ponovno otvaranje drvne industrije a time i radnih mjesta za 
lokalno stanovništvo,čega danas nema. Procjenjuje se da bi  time godišnje u 
investicioni fond opština pristiglo oko 1 mld KM u toku narednih 10 godina.   

 
6. Male hidroelektrane. Na isti način bi se postupilo i sa malim hidrolektranama  na 

osnovu čega bi u investicione fondove opština stiglo godišnje oko 0.4 mld KM.  
 

7. Poljoprivredna dobra.Na isti način po osnovu vraćanja poljoprivrednih dobara 
opštinama u opštinske investicione fondove  bi stiglo godišnje oko 15 miliona KM.  

 
8. Ostala prirodna bogatstva ( mineralno-sirovinski rudni kompleksi Boksit, Stanari, 

Ljubija,  Vitina itd ). Po tom osnovu opštinski investicioni fondovi bi dobili  
najmanje  1 mld KM.  

9. Gradska renta bi dala u investicioni fond  najmanje 1 mld KM godišnje 
 
10. Akumulativnost u privredi , da  se privreda umjesto gubitaka proizvodi dobit, bi u 

investicione fondove dala 1 mld KM 
 
      itd. itd. 
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Samo ovo što je ovdje procijenjeno  bi dalo investicije od  najmanje 9 mld 
godišnje vlastitih investicija! Pa zar bi nam onda trebali MMF i Svjetska 
banka koji nas ucjenjuju na razne načine od kojih je najnoviji novi Zakon o 
radu koji će potpuno ukinuti  prava radnika i od njih napraviti  robove  
koji će za mizernu  nadnicu  raditi  za  svoje  okupatore,  kolonizatore.....  
 
Tako prođe  svaki  bludni  sin  koji  straći ono što su mu roditelji ostavili u 
naslijeđe.  Ako vi već niste  takvi  bludni  sinovi, nemojte  dozvoliti ni 
neogdovornim i nesavjesnim VLADAMA  da traće  vaše  naslijeđe! 
 
 
Za kraj 
 
Upoznajte sa ovim programom  svoje rođake, prijatelje, poznanike. Jer, ako  na 
vlasti ostanu ISTI, ili dođu oni koji su bili prije njih ili dođu oni koji se 
ugledaju na Vučića koji nas “vode u EU bez alternative”,  i slični, 
POTPUNA PROPAST  NAM NE GINE!   
Narednih dana pratite  ono o čemu će dr Milojević  pričati, ako uspije igdje 
dobiti ikakav prostor  u  medijima!  Njega se boji i vlast i opozicija, pa ga  
korumpirani  mediji  drže u BLOKADI. Gledajte  TV stanice u Federaciji 
BiH. Tamo mu češće daju prostor nego u RS! 
Oni znaju što znači (ne)imati  PROGRAM sa kompletnim EKONOMSKIM  
PRPGRAMOM , jer je to ono što oni nisu imali  kad su bili digli revoluciju 
protiv istih takvih vlasti kakve i mi imamo. Zbog toga im je REOLUCIJA 
propala.... Mi je tada nismo digli, već smo odlučili da sačekamo izbore i da se 
“revolucija” desi na izborima. Ako toga ne bude, bit će nam i gore nego je 
zimus bilo u FBiH...  
 
To neće biti fijasko stranke  “SNAGA NARODA”, već fijasko stanovništva 
RS!  
 
Budući da je stranka tek osnovana, imamo ogromnih problema da dođemo do potencijalnih 
birača i da predstavimo svoj program. Razlozi su sljedeći: 

1. Mediji su pod kontrolom vladajuće koalicije ili stranih okupatora, a ni jednima ni 
drugima ne odgovara  pojava na izborima  „Snage naroda“ , a kamoli pojava njihovog 
Ekonomskog programa. 

2. Kod  TV medija, koji bi se  usudili da nam daju prostor, cijena jedne minute je 
astronomska što mi ne možemo platiti; 

3. Novca za iznajmljivanje sala, trgova, za troškove  putovanja širom RS   također 
nemamo, kao ni za šatre, pečenje i pjevačice, a pogotovo ne za davanje mita 
potencijalnim biračima! 

4. Čak i novac za skromno štampanje materijala, plaćanje internet, prevoza  i 
telefonskih usluga plaćamo sami iz svojih skromnih prihoda (  svi smo manje-više 
penzioneri, nezaposleni ili pod otkazom sa hropm jalovih sudskih sporova na leđima 
koje vodimo za ostvasrivanje svojih prava).  
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5. Pri regrutovanju  članova i kandidata na listama nailazili smo samo na UPLAŠENE, 
PRESTRAVLJENE ljude koji se boje JAVNO podržati ikoga osim vladajućih jer 
se boje otkaza, odmazde, reketa  i sl. tako da nitko iz reda zaposlenih nije smio 
pristupiti „“Snazi naroda“, iako bi EKONOMSKI  PROGRAM i promjene koje on 
donosi, rado podržali.   

6. Iz gore navedenih razloga molimo stanovništvo/birače da podrže  ovaj 
EKONOMSKI PRORAM i stranku „Snaga naroda“ dr Alekse 
Milojevića, jer  vam samo ona donosi  SPAS i mogućnost opstanka i 
napretka, a sama činjenica da je u tolikoj blokadi govori da se je i 
opozicija i pozicija boje kao  opasne konkurancije! 

7. U tom cilju, sve što saznate o nama i našem PROGRAMU pričajte u  svojoj 
porodici, među svojim prijatejima i komšijama, u svom okruženju, itd,  tj. od 
usta do usta.  Pokušajte  im pomoći da OPET ne pogriješe na izborima kao što su 
griješili na svim prethodnima, bez obzira na to da li su dali svoj glas onom tko ga nije 
zaslužio ili nisu uopće izašli na izbore i dozvolili da im netko  ukrade glas! 

 
8. Mi  koji smo pristupili „Snazi naroda“ ( ne obazirući se na moguće 

posljedice ) molimo vas da nas pomognete nekom bar skromnom 
donacijom da bismo mogli doprijeti do što većeg broja birača i 
predstaviti im naš program.  
 

9. Ako nam  stanovništvo ne bude dalo  podršku na ovim izborima, 
vjerovatno se više nikad  neće pojaviti  nitko tko će htjeti da  pokusa 
spasiti i narod i RS. Ovo je zadnja šansa, vjerujte nam. Zato smo se i mi 
uključili, jer je „dogorjelo do noktiju“ Zar vama nije? 
 

10. Mi nismo htjeli tražiti donatore  među tajkunima koji su vas opljačkali, jer imamo 
namjeru, ako nam vi ukažete povjerenje i date svoj glas, da pokrenemo borbu 
protiv svih kriminalaca koji su vas opljačkali, a ne da u ime te donacije, moramo 
šutjeti  o tom kriminalu, kao što 20 godina šute svi ovi koji se vrzmaju po vlasti.  
 

11. Također, mi nemamo mogućnost uzimanja para iz budžete niti dizanja kredita, niti 
„ugrađivanja“ u investicije kao što je (bivši) KBC itd, što sve rade vladajuće 
stranke...niti bismo to htjeli. Ali, zbog toga je  jasno  da im mi   ne možemo 
konkurisati u pogledu raskošnosti kampanje....pa vas molimo da vas ne očara ta 
raskoš  njihovih kampanja i da  razmislite o tome ČIJE PARE ONI  RAZBACUJU, 
dok vi i vaša djeca  gladni, poplavljeni, nezaposleni, bez ikakve perspektive gledate  tu  
neprimjerenu raskoš... 
 

12. Da se mi svi tako nedomaćinski,  rastrošno ponašamo u svojim domaćinstvima, kao 
što se sadašnja vlast ponaša u budžetu RS, davno bismo odnijeli „gaće na štapu“. I ono 
bi da ne dižu stalno nove i nove kredite koje  uništena privreda i  osiromašeni narod 
neće moći vraćati..... 

 
 
Dalje propadanje mora biti zaustavljeno, a  to mogu uraditi SAMO birači na 
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izborima! 
 

Obavezno izadjite na izbore i nagovorite što više ljudi da izađu i da glasaju 
za SPAS  REPUBLIKE SRPSKE   koji se može ostvariti samo preko ovog 
EKONOMSKOG PROGRAMA  stranke SNAGA NARODA. a nikako 
preko praznih priča dosadašnjih stranaka i njihovih mantri  poput one 
“strane investicije” koje osim što su imaginarne još su i štetne, ako ih 
uopšte i bude! 
 

Budući da su SVE stranke koje se muvaju po našoj političkoj sceni odbile  
ovaj EKONOMSKI  PROGRAM oporavka RS  koji nudi dr Milojević, iako 
svoj VLASTITI nemaju, prihvatite ga vi i podržite ga jedinstveno kao što 
su Islandjani  podržali  svog Olafa Grimssona i njegov program. 
 
Samo tako rezultat neće izostati.  
 
Dr Milojević nije imao namjeru da osniva stranku, već je samo želio da  neke 
od stranaka  prihvate njegov program. Nažalost, takve stranke koju zanima 
ekonomija i dobrobit stanovništva  RS  na  našoj  dosadašnjoj političkoj 
sceni niti je bilo niti je ima..... 
 
Zato je dr Milojević morao osnovati  stranku SNAGA NARODA, jer je to 
JEDINI  NAČIN  DA  PREDSTAVI  SVOJ  PROGRAM i ponudi  ga  
narodu.  
 
Ako narod  neće, nek propadne  i  izumre  pod vlašću ovih dosadašnjih 
kompromitovanih  nenarodnih  stranaka koje su ga dovele  u ponor i propast, 
te nije moguće očekivati da ga od tamo vade.... To bi bilo suprotno logici  
zdravog razuma... 
Zašto smo stranku nazvali „SNAGA NARODA“? Zato što mi sami, bez vas i 
vaše snage, ne možemo ništa uraditi za spas RS, bez obzira što imamo  
izvanredan, u svijetu provjeren,  program oporavka . Treba nam VAŠA , 
NARODNA  SNAGA!  
 
Hvala što ste imali strpljenja da ovo pročitate. 
 
Proslijedite  to još nekome...  
Što više ljudi sazna za ovo, oporavak je izvjesniji. U protivnom, izvjesna je 
samo totalna propast u kojoj se već nalazimo, ali se mnogi prave  da je ne 
vide... 
 
Usput još da  vam kažem nešto o Danbarovom broju. Taj broj iznosi najviše do 150 i 
predstavlja broj ljudi sa kojima svaki čovjek komunicira u životu.  Kod nekih ljudi je taj broj 
daleko ispod te normale i takve ljude smatramo asocijalnim. Ovo je prilika da pokušate staviti 
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na papir imena svih onih ljudi, bez obzira bili oni rođaci, prijatelji, poznanici, komšije, radne 
kolegae ili sl., ali da vi sa njima imate takav odnos da im slobodno možete preporučiti da 
obrate pažnju na stranku SNAGA NARODA i njihov program i da  možda glasaju za 
njih....zarad opstanka Republike Srpske i svih njenih stanovnika.  
 

Napomena: 
Pogledajte  predavanja Branka Dragaša na temu: Tko je i kako uništio Srbiju. 
Sve se u potpunosti odnosi i na Republiku Srpsku. Emisija  REVOLUCIJA 
Borisa Malagurskog u kojoj su ova predavanja prikazana, je ZABRANJENA : 

Бранко Драгаш – Забрањени час економије (видео) 

 http://facebookreporter.org/2014/07/24/%D0%B1%D1%80%D0%B0%D0%BD%D0%BA%
D0%BE-%D0%B4%D1%80%D0%B0%D0%B3%D0%B0%D1%88-
%D0%B7%D0%B0%D0%B1%D1%80%D0%B0%D1%9A%D0%B5%D0%BD%D0%B8-
%D1%87%D0%B0%D1%81-
%D0%B5%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D0%BE%D0%BC%D0%B8%D1%98/ 
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Obraćanje biračima 
 

Postovani birači! 
 
Približavaju  se  izbori od kojih zavisi da li ćemo dobiti narodnu ili opet 
nenarodnu vlast. Internetom  kruži tekst u kom je nabrojano 36 različitih 
načina da se pokradu izbori. Svi ti načini su  od vladajućih stranaka dobro 
apsolvirani. Jedino što ih može omesti u tome   je vaša  VELIKA 
IZLAZNOST. Svi koji ne izađu na izbore moraju biti svjesni toga da su 
"glasali" za postojeću vlast, jer   najlakše  je UKRASTI  glasove onih koji ne 
izlaze na izbore, što se masovno radilo do sada. 
 Zato izađite i spasite svoj glas od krađe! Do sad ste se izgovarali sa "Nemam 
za koga glasati". Možda je tako i bilo. Ali, sada više nije. Pročitajte  
EKONOMSKI PROGRAM dr Alekse Milojevića na sajtu SNAGA 
NARODA,   pa ćete vidjeti da sad imate za koga glasati.  
  
Ova SNSD-ovska vlast nas je potpuno uništila. Učinite ono što biste morali 
učiniti za spas svoje domovine, vas i vaše djece i uopšte potomstva. Nemojte 
više čekati  da to neko drugi uradi. Nema ko, a najmanje  to  mogu  uraditi  
oni koji su nas doveli u ovaj bezizlaz! 
   
Nezaposeni treba da znaju, ako hoće preduzeća i fabrike, moraju  podržati ovaj  
program za izgradnju fabrika i otvaranje preduzeća, inače nema radnih 
mesta. Ove ostale stranke samo pričaju o radnim mestima, obećavaju ih na 
prazno,  ali bez izgradnje  fabrika i preduzeća, to je iluzorno očekivati. 
Zato im ne vjerujte, jer će vas OPET prevariti kao i na dosadašnjim  
izborima. 
  
Dr Aleksa Milojevic  već više od 7 godina pokušava  naći  podršku za svoj 
EKONOMSKI PROGRAM ozdravljenja RS, ali svagdje  nailazi  na 
 zatvorena vrata: 
- Dodik neće ni da čuje za to jer mu više odgovara rasprodaja onog što još ima 
RS i  
  enormno zaduživanje  RS i izigravanje arapskog šejka, a i ne smije zbog 
svojih 
  inostranih mentora;  
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- Bosića ne zanima ekonomski program , jer se nada da će građani ogorčeni 
zbog 
  stravičnih posljedica  Dodikove  vladavine, narod   sada  glasati za SDS;  
-Ivanića također  ne zanima ekonomski program  ( iako je nekakav ekonomista)  
već  ga samo zanima da se dokopa  pozicije i apanaže  srpskog člana 
predsjedništva BH. 
 itd. 
 
Ometajte  ih u  tim  morbidnim  računicama  i  podržite  SASVIM  NOVU  
OPCIJU: EKONOMSKU opciju! 
 
Dr Aleksa Milojević  je veliki stručnjak  za ekonomiju, a ima i ogromno 
iskustvo.  
On jedini ima program privrednog oporavka zemlje.  
Koga smo, do sada, još političara čuli da  je  ikad  govori o osnivanju 
preduzeća, izgradnju fabrika, o  razvoju privrede iz domaće akumulacije? 
Nikoga. Svi ostali  samo horski ponavlaju "strane investicije","kriminal i 
korupcija", "uspešno zaduživanje", “Evropska unija nema alternativu”i sl. 
 
Umjesto toga, dr Milojević konkretno objašnjava  kako će se namaknuti 
sredstva za vlastito investiranje: sve bogatstvo koje je dosad završavalo u 
privatnim džepovima, po  ovom PROGRAMU će  biti uloženo u investicione 
fondove opština i Republike. Na taj način se može prikupiti  između 5 i 9 mld 
KM koje će se investirati u otvaranje preduzeća, fabrika, oživljavanje 
poljoprivrede i prehrambene industrije itd, itd.  
Gdje su ta sredstva do sada bila: SVA  su pljačkana od strane vladajućih i 
investirana su u privatne vile po Beogradu, Zlatiboru, Monte Carlu,   i u stranim 
bankama i po raznim “djevičanskim  ostrvima”.  
  
Rasprodaja  zadnjih  resursa koji  su nam ostali: 
 
Zato nemojte glasati za Dodika i njegovu vlast, jer će on rasprodati i ovo malo 
još nerasprodatih  resursa kao što je šećerana u Bijeljini koju upravo ima 
namjeru da otuđi. I ne samo nju, već i zemlju na kojoj se gaji šećerna repa za 
potrebe te  šećerane!  
 

Издају и зло приватизације 
Милорада Додика (1998) није могуће 
преживјети. То зло је потребно               
што прије уклонити. Приватизација 
продаје уништава привреду, посебно 
индустрију. Не може се живјети без 
привреде, без индустрије.  

Потребно је напустити 

постојећу приватизацију продаје и 
остварити нову приватизацију 
подјеле. Предузећа која још нису 
приватизована, као што је случај са 
ШЕЋЕРАНОМ, треба да учине све 
да избјегну постојећу и остваре 
нову приватизацију.  

Умјесто продаје „стратешком 
партнеру“ потребно је да 
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ШЕЋЕРАНА, на основи акционарске 
својине, пређе у руке радника и 
грађана.  

 
Увидјевши да претходна 

приватизација подјеле (1997) са 
којом се било увелико одмакло 
(приватизована: трговина, угостите- 
љство, занатство, саобраћај и 
грађевинарство) носи у себи 
огроман потенцијал развоја, 
странци су чинили све да се она 
заустави, спријечи. Када нису 
успјели да то учине путем наметања 
консултаната и савјетника, кренули 
су другим путем. Тражили су и 
пронашли домаћег издајника који је 
показао сву спремност да у име свог 
политичког напредовања и задово- 
љења невиђене похлепе уништи  
домаћу    привреду   и   свој 
народ. Стигавши са крајње 
политичке пери- ферије (два 
посланика) заузео је, у присуству 
Високог Представника, 
незаслужено високо мјесто 
предсје- дника Владе.  

Поништио  је претходну прива- 
тизацију подјеле и остварио нову 
приватизацију продаје. То је био 
први одлучујући корак нашег 
кретања у пакао сиромаштва и 
колонијалног ропства на којем 
путу се још увијек налазимо. 

Да  смо  народ  који више мисли 
на себе и своју будућност, на своју 
дјецу, унуке, праунуке, на свој 
опстанак Милорад Додик је требао 
да буде ухапшен оног јутра 18. 
јануара 1998. године, када је 
пристао на ту велеиздају. Хиљаде, 
десетине хиљада људи је умрло 
пријевременом смрћу због си- 
ромаштва које је донијела ова 
погубна, издајничка приватизација 
са реалним пријетњама нашег 
потпуног биолошког истребљења 
ако се ово зло не заустави, ако се не 
прекине са постојећом приватиза- 
цијом продаје и не оствари нова 

приватизација подјеле. 
 

Точак развоја се окреће на 
својини. 

Народи који нису у стању да 
мијењају, да напредују у својини 
нужно економски и друштвено 
назадују и на крају пропадју. 
Подпадају под власт других. Наше 
назадовање у својини, враћање, на 
основи погрешне приватизације 
продаје на историјски превазиђену 
индивидуалну, ситносопственичку 
својину XIX вијека, носи све 
најозбиљније опасности нашег 
пропадања у трајно сиромаштво и 
колонијално ропство. Све до нашег 
биолошког нестајања у који бездан 
све дубље тонемо.  

Нама требају  својински облици  
који омогућавају издашније и 
јефтиније финансирање у привреди 
као основе изградње крупних, прије 
свега индустријских предузећа. У 
свом појавном облику то је кретање 
од индивидуалне приватне према 
колективној приватној својини. Тај 
пут у развоју капиталистичке прива- 
тне својине је дуг преко 200 година. 
Тек је откривање масовне 
акционарске својине крајем XIX и 
почетком XX вијека, заједно са 
државном својином, дало 
могућности израстања крупних 
предузећа.  
       Уколико то не превладамо, 
уколико путем нове приватизације 
подјеле не дођемо до масовне 
акционарске својине која, због 
своје издашности и ниске цијене 
овог финансирања, једина може 
да гради крупна, прије свега 
индустријска предузећа, пријети 
нам потпуно економско пропадање. 
Потпуно сиромаштво и пропадање у 
колонијално ропство. 

Привреду не гради индиви- 
дуална приватна својина и њен 
појединачни власник. Савремену 
привреду гради масовна акциона- 
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рска својина као најквалитетнија 
својина са скупштином акционара, 
као најквалитетнијим власником.  

Само онда када се и код нас 
оствари оваква структура својине  
кренут ћемо напријед. Начин да се 
то оствари је нова приватизација 
подјеле.  
 

Закључак 
 
Приватизација „Шећеране“ (и 

других још неприватизованих 
предузећа) по основу „стратешког 
партнера“ какву Додикова власт 
намјерава да проведе,  је штетна и 
опасна. Штетна је јер ће нужно 
завршити у коначном пропадању 
предузећа..  

Ово је опасан метод 
приватизације јер пријети још и 
распродајом пољопривредника, 
односно распродајом земљишта.  

Одговарајућа својина за ову 
величину предузећа је масовна 
акционарска својина радника и 
грађана па је приватизацију потре- 
бно провести методом подјеле да би 
се то остварило. Да би се извршила 
потребна реконструкција и отпочело 
са радом потребно је да град 
Бијељина из свог, претходно 
формираног инвестиционог 
фонда, откупи потребан број акција 
предузећа и на тај начин оствари 
почетно финансирање његовог 
рада.
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Kompletan Ekonomski program možete pogledati na sajtu : 
 
******           ????    www. snaganaroda. com, 
a izvod iz  kompletnog programa na sajtu: 
                         http://radojka-prastalo.zxq.net/ 
 
pod naslovom: “Manifest  SNAGE  NARODA” 
 
Zapitajte se:  Da li su neku fabriku   ili neko preduzeće izgradili i pokrenuli  za 
ovih 20 godina  SDS, SNSD, PDP, DNS, SP.., a svi su bili na vlasti, neki i više  
puta! Ne, oni su ih samo uništavali!  Smiješno je očekivati od takvih stranaka da 
ih onda grade! Zar ne? 
 
Dosta je bilo demagogije, laži i praznih obećanja! 
Ko još može vjerovati u  radna  mjesta koje takvi OBEĆAVAJU, a da pri tom ne 
kazuju KAKO će ih ostvariti? Tko  i kako će izgraditi  fabrike, osnovati 
preduzeća  u kojima bi ta  OBEĆAVANA radna mjesta trebala biti? Oni takve 
namjere NEMAJU, jer ih i ne pominju! Oni ni ne znaju kako se to radi, u što 
smo se uvjerili ovih 20-ak godina.  
 
Ubuduće bi se stanovništvo trebalo zaštititi od takvih stranaka i takvih 
političara.  Kako? Svim   strankama  koje hoće da se takmiče za vlast treba 
postaviti uslove: Ako za prvu godinu mandata ne urade bar 80 % iz svog  
PROGRAMA  za tu godinu,  da  vrate ono što su primili za platu i da silaze sa 
vlasti.  Poslije toga nesposobni i kriminalizovani neće  trčati u vlast. Sad trče 
samo takvi, jer su beneficije OGROMNE, a odgovornosti NEMA! 
Vrlo je lagodno zaduživati, trošiti, rasprodavati  tuđe! 
 
Dosta je više tih i takvih političara na vlasti, koji se  smjenjuju 20 godina, koji 
ništa o privredni ne znaju, osim što su znali da je UNIŠTE! Poslije 20 godina 
vladavine SDS, PDP, SNSD, DNS, SP,.... mi smo danas 20 godina stariji, 20 
godina propaliji, 20 godina siromašniji: STOP TIM  BANDITIMA I 
KRIMINALCIMA KOJI SU NAS OPČLJAČKALI  BANDITSKOM 
PRIVATIZACIJOM i enormnim zaduživanjem! 
 
Zato svi glasajmo za SNAGU NARODA  Alekse Milojevića, jer  jedino on  
namjerava da gradi  fabrike i zapošljava narod. 
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Upoznajte sa time svoje rođake, prijatelje, poznanike. Jer, ako  na vlasti ostanu 
ISTI, ili dođu oni koji su bili prije njih ili dođu oni koji se ugledaju na Vučića 
koji  nas “vode u EU bez alternative”,  i slični, POTPUNA  PROPAST  NAM 
NE  GINE!   
Narednih dana pratite  ono o čemu će dr Milojević  pričati, ako uspije igdje dobiti 
ikakav prostor  u  medijima!  Njega se boji i vlast i opozicija, pa ga  
korumpirani mediji  drže u BLOKADI. Gledajte  TV stanice u Federaciji BiH. 
Tamo mu češće daju prostor nego u RS! 
 
Budući da je stranka tek osnovana, imamo ogromnih problema da dođemo do potencijalnih 
birača i da predstavimo svoj program. Razlozi su sljedeći: 

-Mediji su pod kontrolom vladajuće koalicije ili stranih okupatora, a ni jednima ni  
 drugima ne odgovara  pojava na izborima  „Snage naroda“ , a kamoli pojava njihovog  
  Ekonomskog programa. 

       -Kod  TV medija, koji bi se  usudili da nam daju prostor, cijena jedne minute je  
        astronomska što mi ne možemo platiti; 

-Novca za iznajmljivanje sala, trgova, za troškove  putovanja širom RS   također  
  nemamo, kao ni za šatre, pečenje i pjevačice, a pogotovo ne za davanje mita 
  potencijalnim biračima! 
-Čak i novac za skromno štampanje materijala, plaćanje internet, prevoza  i telefonskih 
  usluga plaćamo sami iz svojih skromnih prihoda (  svi smo manje-više penzioneri,  
  nezaposleni ili pod otkazom sa hropm jalovih sudskih sporova na leđima koje vodimo za  
  ostvasrivanje svojih prava).  

      - Pri regrutovanju  članova i kandidata na listama nailazili smo samo na UPLAŠENE,  
        PRESTRAVLJENE ljude koji se boje JAVNO podržati ikoga osim vladajućih jer se  
        boje otkaza, odmazde, reketa  i sl. tako da nitko iz reda zaposlenih nije smio pristupiti  
       “Snazi naroda“, iako bi EKONOMSKI  PROGRAM i promjene koje on donosi, rado  
        podržali.   

-Iz gore navedenih razloga molimo stanovništvo/birače da podrže  ovaj  
  EKONOMSKI PRORAM i stranku „Snaga naroda“ dr Alekse  
  Milojevića, jer  vam samo ona donosi  SPAS i mogućnost opstanka i  
  napretka, a sama činjenica da je u tolikoj blokadi govori da se je i opozicija i  
  pozicija boje kao  opasne konkurancije! 
-U tom cilju, sve što saznate o nama i našem PROGRAMU pričajte u  svojoj porodici,  
  među svojim prijatejima i komšijama, u svom okruženju, itd,  tj. od usta do usta.   
  Pokušajte  im pomoći da OPET ne pogriješe na izborima kao što su griješili na svim  
  prethodnima, bez obzira na to da li su dali svoj glas onom tko ga nije zaslužio ili nisu  
  uopće izašli na izbore i dozvolili da im netko  ukrade glas! 

 
    -Mi  koji smo pristupili „Snazi naroda“ ( ne obazirući se na moguće posljedice )  
     molimo vas da nas pomognete nekom bar skromnom donacijom da bismo 
    mogli doprijeti do što većeg broja birača i predstaviti im naš program.  

 



ПРИВАТИЗАЦИЈА „ШЕЋЕРАНЕ“ 
 

7 
 

    -Ako nam  stanovništvo ne bude dalo  podršku na ovim izborima, vjerovatno se  
     više nikad  neće pojaviti  nitko tko će htjeti da  pokusa spasiti i narod i RS.  
    Ovo je zadnja šansa, vjerujte nam. Zato smo se i mi uključili, jer je „dogorjelo  
    do noktiju“ Zar vama nije? 

 
    -Mi nismo htjeli tražiti donatore  među tajkunima koji su vas opljačkali, jer imamo  
     namjeru, ako nam vi ukažete povjerenje i date svoj glas, da pokrenemo borbu protiv svih 
     kriminalaca koji su vas opljačkali, a ne da u ime te donacije, moramo šutjeti  o tom  
     kriminalu, kao što 20 godina šute svi ovi koji se vrzmaju po vlasti.  

 
    -Također, mi nemamo mogućnost uzimanja para iz budžete niti dizanja kredita, niti  
     „ugrađivanja“ u investicije kao što je (bivši) KBC itd, što sve rade vladajuće stranke...niti 
      bismo to htjeli. Ali, zbog toga je  jasno  da im mi   ne možemo konkurisati u pogledu  
      raskošnosti kampanje....pa vas molimo da vas ne očara ta raskoš  njihovih kampanja i da  
      razmislite o tome ČIJE PARE ONI  RAZBACUJU, dok vi i vaša djeca  gladni, poplavljeni,  
      nezaposleni, bez ikakve perspektive gledate  tu  neprimjerenu raskoš... 
 
 
Dalje propadanje mora biti zaustavljeno, a  to mogu uraditi SAMO birači na 
izborima! 
 

Obavezno izadjite na izbore i nagovorite što više ljudi da izađu i da glasaju za 
SPAS  REPUBLIKE  SRPSKE   koji se može ostvariti samo preko ovog 
EKONOMSKOG PROGRAMA  stranke SNAGA NARODA. a nikako preko 
praznih priča dosadašnjih stranaka i njihovih mantri  poput one “strane 
investicije” koje osim što su imaginarne još su i štetne, ako ih uopšte i bude! 
 

Budući da su SVE stranke koje se muvaju po našoj političkoj sceni 
odbile  ovaj EKONOMSKI  PROGRAM oporavka RS  koji nudi dr 
Milojević, iako svoj VLASTITI nemaju, prihvatite ga vi i podržite 
ga jedinstveno kao što su Islandjani  podržali  svog Olafa Grimssona 
i njegov program. 
 
Samo tako rezultat neće izostati.  
 
Dr Milojević nije imao namjeru da osniva stranku, već je samo želio da  neke od 
stranaka  prihvate njegov program. Nažalost, takve stranke koju zanima 
ekonomija i dobrobit stanovništva RS na našoj dosadašnjoj političkoj sceni 
niti je bilo niti je ima..... 
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Zato je dr Milojević morao osnovati  stranku SNAGA NARODA, jer je to 
JEDINI  NAČIN  DA  PREDSTAVI  SVOJ  PROGRAM i ponudi  ga  narodu.  
 
Ako narod  neće, nek propadne  i  izumre  pod vlašću ovih dosadašnjih 
kompromitovanih  nenarodnih  stranaka koje su ga dovele  u ponor i propast, te 
nije moguće očekivati da ga od tamo vade.... To bi bilo suprotno logici  zdravog 
razuma... 
Zašto smo stranku nazvali „SNAGA NARODA“? Zato što mi sami, bez vas i 
vaše snage, ne možemo ništa uraditi za spas RS, bez obzira što imamo  
izvanredan, u svijetu provjeren,  program oporavka . Treba nam VAŠA , 
NARODNA  SNAGA!  
 
Hvala što ste imali strpljenja da ovo pročitate. 
 
Proslijedite  to još nekome...  
Što više ljudi sazna za ovo, oporavak je izvjesniji. U protivnom, izvjesna je 
samo totalna propast u kojoj se već nalazimo, ali se mnogi prave  da je ne 
vide... 
Napomena: 
Pogledajte  predavanja Branka Dragaša na temu: Tko je i kako uništio Srbiju. Sve 
se u potpunosti odnosi i na Republiku Srpsku. Emisija  REVOLUCIJA Borisa 
Malagurskog u kojoj su ova predavanja prikazana, je ZABRANJENA : 

Бранко Драгаш – Забрањени час економије (видео) 

 http://facebookreporter.org/2014/07/24/%D0%B1%D1%80%D0%B0%D0%BD%D0%BA%D0
%BE-%D0%B4%D1%80%D0%B0%D0%B3%D0%B0%D1%88-
%D0%B7%D0%B0%D0%B1%D1%80%D0%B0%D1%9A%D0%B5%D0%BD%D0%B8-
%D1%87%D0%B0%D1%81-
%D0%B5%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D0%BE%D0%BC%D0%B8%D1%98/ 
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                                                                              JIB: 4403687100001;  MB:11113478                              
                                                                                   ŽR: 555-000-00112905-27 Nova Banka Bijeljina 
                                                                                                                          Telefon:/fax 055/240-421 
                                                                                                       e-mail: snaga.naroda14@gmail.com 
                                                                                                         sajt:     www........ 

                                                           
Pozicija stranke „Snaga naroda“ 
 
Budući da je stranka tek osnovana, imamo ogromnih problema da dođemo do potencijalnih 
birača i da predstavimo svoj program. Razlozi su sljedeći: 

-Mediji su pod kontrolom vladajuće koalicije ili stranih okupatora, a ni jednima ni 
drugima ne odgovara  pojava na izborima  „Snage naroda“ , a kamoli pojava njihovog 
Ekonomskog programa. 
-Kod  TV medija, koji bi se  usudili da nam daju prostor, cijena jedne minute je 
astronomska što mi ne možemo platiti; 
-Novca za iznajmljivanje sala, trgova, za troškove  putovanja širom RS   također 
nemamo, kao ni za šatre, pečenje i pjevačice, a pogotovo ne za davanje mita 
potencijalnim biračima! 
-Čak i novac za skromno štampanje materijala, plaćanje internet i telefonskih 
usluga plaćamo sami iz svojih skromnih prihoda (  svi smo manje-više penzioneri, 
nezaposleni ili pod otkazom sa hropm jalovih sudskih sporova na leđima koje vodimo za 
ostvasrivanje svojih prava).  
-Pri regrutovanju  članova i kandidata na listama nailazili smo samo na UPLAŠENE, 
PRESTRAVLJENE ljude koji se boje JAVNO podržati ikoga osim vladajućih jer se 
boje otkaza, odmazde, reketa  i sl. tako da nitko iz reda zaposlenih nije smio pristupiti 
„“Snazi naroda“, iako bi EKONOMSKI  PROGRAM i promjene koje on donosi, rado 
podržali.   
-Iz gore navedenih razloga molimo stanovništvo/birače da podrže  ovaj 
EKONOMSKI PRORAM i stranku „Snaga naroda“ dr Alekse Milojevića, jer  vam 
samo ona donosi  SPAS i mogućnost opstanka i napretka, a sama činjenica da je u 
tolikoj blokadi govori da se je i opozicija i pozicija boje kao  opasne konkurancije! 
-U tom cilju, sve što saznate o nama i našem PROGRAMU pričajte u  svojoj porodici, 
među svojim prijatejima i komšijama, u svom okruženju, itd,  tj. od usta do usta.  
Pokušajte im pomoći da OPET ne pogriješe na izborima kao što su griješili na svim 
prethodnima, bez obzira na to da li su dali svoj glas onom tko ga nije zaslužio ili nisu 
uopće izašli na izbore i dozvolili nekom da mu ukrade glas! 

 
-Mi  koji smo pristupili „Snazi naroda“ ( ne misleći na moguće posljedice ) 
molimo vas da nas pomognete nekom bar skromnom donacijom da 
bismo mogli doprijeti do što većeg broja birača i predstaviti im naš 
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program. Ako nam  stanovništvo ne bude dalo  podršku na ovim izborima, 
vjerovatno se više nikad  neće pojaviti  nitko tko će htjeti da  pokusa 
spasiti i narod i RS. Ovo je zadnja šansa, vjerujte nam. Zato smo se i mi 
uključili, jer je „dogorjelo do noktiju“ Zar vama nije? 
 
-Mi nismo htjeli tražiti donatore  među tajkunima koji su vas opljačkali, jer imamo 
namjeru, ako nam vi ukažete povjerenje i date svoj glas, da pokrenemo borbu protiv 
svih kriminalaca koji su vas opljačkali, a ne da u ime te donacije, moramo šutjeti  o 
tom kriminalu, kao što 20 godina šute svi ovi koji se vrzmaju po vlasti.  
 
-Također, mi nemamo mogućnost uzimanja para iz budžete niti dizanja kredita, niti 
„ugrađivanja“ u investicije kao što je (bivši) KBC itd, što sve rade vladajuće stranke...niti 
bismo to htjeli. Ali, zbog toga je  jasno  da im mi   ne možemo konkurisati u pogledu 
raskošnosti kampanje....pa vas molimo da vas ne očara ta raskoš i da  razmislite o tome 
ČIJE PARE ONI  RAZBACUJU, dok vi i vaša djeca  gladni, poplavljeni, nezaposleni, 
bez ikakve perspektive gledate  tu  neprimjerenu raskoš... 

 
„Za promjene na bolje je potrebna hrabrost, a za promjene na gore 
je dovoljan i kukavičluk“ 
Budite HRABRI, kao što su bili  naši preci...... 
Hvala. 
 
Napomena: 
Pogledajte  predavanja Branka Dragaša na temu: Tko je i kako uništio Srbiju. Sve 
se u potpunosti odnosi i na Republiku Srpsku. Emisija  REVOLUCIJA Borisa 
Malagurskog u kojoj su ova predavanja prikazana, je ZABRANJENA : 

Бранко Драгаш – Забрањени час економије (видео) 

 http://facebookreporter.org/2014/07/24/%D0%B1%D1%80%D0%B0%D0%BD%D0%BA%D0
%BE-%D0%B4%D1%80%D0%B0%D0%B3%D0%B0%D1%88-
%D0%B7%D0%B0%D0%B1%D1%80%D0%B0%D1%9A%D0%B5%D0%BD%D0%B8-
%D1%87%D0%B0%D1%81-
%D0%B5%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D0%BE%D0%BC%D0%B8%D1%98/ 

 
 
 
 
 
Ako imate priliku   poslušajte  šta se nudi  dr Milojević stanovništvu  kao JEDINI PRAVI SPAS:  
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* Lice nacije dr Aleksa Milojevic 
https://www.youtube.com/watch?v=Hw8kz5Z68hc 
 
 
Literatura:  
1. Ekonomista ( iz Londona) Milos Katić:  https://www.youtube.com/watch?v=BGODbuJdfAY 
Govori o mnogim stvarima koje je u svoj ekonomski program ugradio dr Aleksa Milojevic, o 
reprivatizaciji,  o štetnosti stranih investicija, o  jedinom mogućem nacinu izlaska iz ove tragične situacije. 

2. Ovo  o čemu u svojim naučnim analizama i svom ekonomskom programu govori dr Milojević 
je POTVRĐENO u praksi. Tako je Olaf Grimsson izvukao Island iz potpune propasti....i 
skinuo im sa vrata MMF i navodne „strane investitore“, kao i Viktor Orban u Mađarskoj. 
Nekidan u PULSu BN i ekonomista Momir Bultović  tvrdi da su strane investicije samo štetne! 
Moramo li mi zadnji to shvatiti i prihvatiti?  Brazil i  Argentina  čim su okrenuli leđa lihvarskim 
institucijama „familije“,  počeli su da se izvlače iz krize... Učinimo to i mi! 

Ako propustite šansu na ovim izborima da to uradite, za spas će biti KASNO!  


